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iste Payas'taKi
rusvetin belgesiİsmi sürekli yolsuzluklarla ve skandallarla anılan AK Parti Payas Belediye Başkanı Bekin Altan’ın, iş yaptığı bazı kişilerden aldığı rüşvette kendi hesabını değil, eşi Ayşe Altan’ın hesabını kullandığı iddia edildi. Kredi kartına bağlıIBAN’a para geldikten sonra hesabın kapatıldığı ve bu şekilde yaklaşık 20 milyon dolarlık bir para alındığı ileri sürüldü. Altan’ın seçimlere sayılı günler kala da belediyenin iki taşınmazını 167 milyon liraya sattığı tespit edildi

bu neyin acelesi beKir altan?

serveti her geçen gün artıyor
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Belediye başkanı olmadan evvel ancak kendi ailesini geçindirebilen bir belediye başkanı, seçildikten sonra nasıl
o ilçenin en zengin kişisi oluyor. Mafyavari çalışmasıyla iş adamlarını tehdit edip, çökmesinin bir izahı var mıdır?

NEREDEN NEREYE!
Bunlarla

kim
mücadele
edecek?

Bunlarla
kim

mücadele
edecek?

Bunlarla
kim

mücadele
edecek?

Bunlarla
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edecek?
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edecek?

Bunlarla
kim

mücadele
edecek?İktidara 3 Y ile mücadele vurgusu yaparak gelen AK Parti’nin imtihanı 3 Y ile oluyor. Neydi bu 3 Y; Yolsuz‐luk, Yoksulluk, Yasaklar. Yolsuzluk konusunda AK Parti’nin paçasından Y’nin çatalına takıldığını söyleye‐biliriz. İktidar partisinden olmayan belediyelerde yaşanan yolsuzluklara “anında” müdahale edilmesimemnuniyet verici. Ama AK Partili belediyelerde yaşanan ve sağır sultanın bile duyduğu, gırtlağına kadarpisliğin içine batılmış yolsuzluklar niye hiç mahkeme salonlarına taşınmaz? Eğer AK Parti kendi belediye‐lerindeki yolsuzluklara karşı ciddi bir mücadele içinde olsaydı milletin gözünde kahraman olurdu

GERİ DÖNÜLDÜ
� İKTİDARA 3 Y ile mücadele vurgusuyaparak gelen AK Parti’nin imtihanı 3Y ile oluyor. Neydi bu 3 Y; Yolsuzluk,Yoksulluk, Yasaklar. Yasaklar konu‐sunda ciddi mesafe alındı. Yoksullukkonusunda da son 3 yıla kadar önemlidiyebileceğimiz bir aşama kat edilmiş‐ti; ancak son üç yılda kat edilen bütünyollardan geri dönüldü. Ve hatta dahada geri gidildi desek abartıya kaçmışolmayız. Misalen; Öncesinde asgariücretli evinin kirasını aldığı maaşlaödeyip geri kalan gereksinimler konu‐sunda sıkıntıya düşüyordu. Şimdi iseasgari ücret kiraya yetmiyor.

HİÇ Mİ YOK?
� PEKİ ya yolsuzluk! İşte burada AK Parti’nin paçasın‐dan Y’nin çatalına takıldığını söyleyebiliriz. Soru şu:Bunca yılda masa başında oturan AK Parti hiç miyolsuzluk, rüşvet vs. gibi çirkinliklere bulaşmadı?Yani 3 Y’nin yolsuzluk kısmıyla hakkıyla mücadeleedildi mi? Her şey yolunda mı yolsuzlukla mücadelekonusunda? Malum, bir dönem dillerde şu cümlevardı: “Çalıyor; ama çalışıyor.” Yolsuzlukla mücadeleetmek üzere hükümet anlayışını kurgulayan birpartinin yöneticileri bu cümleden acaba hiç rahat‐sızlık duydular mı? Gelinen nokta ve özellikle bele‐diyelerdeki tablo gösteriyor ki; O “çalma” işi, “çalış‐ma” işinden önemsiz görüldü ve bu yüzden çalanla‐rın üzerine gidilmedi. Ya da şöyle mi anlamalıyızyolsuzluk ile mücadeleyi; Çalışarak örtmek!..

NEDEN HUKUKİ SÜREÇ BAŞLATILMIYOR?
� İKTİDAR partisinden olmayan belediyelerde yaşananyolsuzluklara “anında” müdahale edilmesi memnuni‐yet verici. Ama AK Partili belediyelerde yaşanan vesağır sultanın bile duyduğu, gırtlağına kadar pisliğiniçine batılmış yolsuzluklar niye hiç mahkeme salonla‐rına taşınmaz? Bunlarla kim mücadele edecek? EğerAk parti kendi belediyelerindeki yolsuzluklara karşıciddi bir mücadele içinde olsaydı ve yolsuzlara karşıhukuki süreç başlatılsaydı; belki bu yolsuzluklarıniçerisinde olan üç beş siyasi rahatsız olurdu; fakat bumilletin gönlünde de taht kurulurdu. AK Parti’nin oy‐ları yoksulluğa rağmen düşmez, yolsuzlukla mücade‐leden dolayı yükselirdi. Bu millet şunu söylerdi: Ken‐di partilerinin içerisindeki hırsızlıklara ve yolsuzluk‐lara göz açtırmayan bir AK PARTİ var.

KAMU İHALE YÖNETMELİĞİ
KAÇ DEFA DEĞİŞTİ?

� AMA durum vahim! Mesela kamu ihalelerinde durum ne‐dir? Kamu ihaleleri yönetmeliği kaç defa değişti? Niçin bukadar çok değişti? Türkiye’de büyük kamu ihalelerine gi‐rebilecek şirket sayısı bir elin parmaklarını geçmeyecekkadar mı? AK Parti sayesinde zenginleşen müteahhitlerparti tabanını rahatsız etmiyor mu? Yeri geldiği zamanHazreti Ömer’in adaletinden bahsedenler; Beledi‐ye başkanı olmadan evvel ancak kendi ailesinigeçindirebilen bir belediye başkanı, seçildiktensonra nasıl o ilçenin en zengin kişisi oluyor.Mafyavari çalışmasıyla iş adamlarını tehditedip, çökmesinin bir izahı var mıdır?
DR. HÜSEYİN ARİF ÇAKMAK 4’TE

  
                                        

        

İstiklal Gazetesi 
Payas Belediye Başkanı 

Bekir Altan’ın ‘kirli ilişkile-
rini’ birçok kez manşetine

taşımıştı. Söz konusu 
haberlere suç duyurusun-
da bulunulurken, mahke-
me tarafından başvuru 

reddedildi.
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KARADENİZ GAZI İÇİN
HAZIRLIKLAR SÜRÜYOR
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OGRETMENLiKTEN
BELEDiYE
PATRONLUGUNATürkiye’nin en büyük bütçeli belediyelerinden olan Hatay’ın Payas ilçesiyine kirli ilişkilerle çalkalanıyor. Daha önce sık sık ‘yolsuzluk ve çete’ olay‐ları ve iddialarıyla gündeme gelen Payas Belediyesi, şimdi de belediye per‐sonelinin 16 ay boyunca maaşlarının ödenmediği iddialarıyla çalkalanıyor
� HATAY’IN Dörtyol ilçesine bağlı bir belde iken hızlı büyüyen yapısıyla 2012yılında ilçe olan Payas, sürekli yatırım alan bir ilçe olarak öne çıkıyor. Gelirkaynakları oldukça kuvvetli olan ilçede, belediye personelinin 16 ay maaşalamadığı (Mayıs 2019‐Kasım 2020 arası) ileri sürülüyor. Maaşları öden‐meyen personelin istifaya zorlanmasına karşın, kimi isimlere ise belediyeuğramadıkları halde maaş ödendiği iddia ediliyor. Maaşını alamayan kişile‐rin o dönem boyunca ekonomik ve psikolojik olarak ciddi zorluklar yaşadı‐ğı, dağılan aileler olduğu dile getirilen iddialar arasında.

16 AY MAAŞ ALAMAMIŞLAR

� TÜRKİYE’NİN en büyük sermaye gruplarının yatırımlarının bulunduğu Pa‐yas, büyüyen ve artan nüfusuyla dikkat çekiyor. Sanayi ve ticari faaliyetle‐rin çok yoğun olduğu ilçeyi 1999 yılından bu yana ise aynı isim, Bekir Al‐tan yönetiyor. 5 dönemdir belediye başkanlığı makamında oturan Altan,Türkiye gündemine ise yaptığı hizmetlerle değil, daha çok yolsuzluk veçete haberleriyle geliyor. MHP’den seçilerek belediye başkanlığı koltuğunaoturan Altan, daha sonra AK Parti’ye katıldı. / 4’TE

5 DÖNEMDİR BAŞKAN

MiLYONLUK
MAKAM ARACI

� DEVASA bütçesiyle dikkat çeken Payas Belediyesi, başkan
Altan’ın makam aracıyla da bir dönem Türkiye gündemine
oturmuştu. 1999 yılına kadar öğretmenlik yapan Altan, Pa-
yas Belediye başkanlığı koltuğuna oturduktan sonra bindiği
15 milyon TL olan ‘Lexus’ lüks araçla gündeme gelmişti.

Lexus
LS600hL

teknik
ö ellikleri

İÇ DONANIM: Anahtarsız Çalıştırma, Arka Kol Daya-
ma, Bluetooth, Deri Koltuk, Dijital Klima, Elektrikli
Camlar (Otomatik Camlar), Elektrikli Sürücü Koltu-
ğ  Fonksiyonel Direksiyon, Hafızalı Sürücü Koltuğu,
H  tleyici, Isıtmalı Arka Koltuklar, Isıtmalı Ön
K  vigasyon, Ön Kol Dayama, Otomatik Ka-

raran Dikiz Aynası, Start / Stop, USB Bağlantısı, Yol
Bilgisayarı,
dış DONANIM: Adaptif Far, Alaşımlı Jant, Elektrikli
Aynalar, Far Sensörü, Far Yıkama, Isıtmalı Aynalar,
Katlanır Aynalar, LED Gündüz Sürüş Farları, Park
S örü, Sis Farı, Sunroof, Yağmur Sensörü
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Bekir
Altan

2         
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MADEN FACİASINI
6 SAVCI SORUŞTURACAK
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TALAN VE VURGUN
Geçmişte yolsuzluk-usulsüzlük, rüşvet, çete kurma, sahte fatura ve ihaleye fesat karıştırma suçlarından
sürekli gündeme gelen Hatay’ın Payas Belediyesi, şimdi de belediye başkanının, akrabalarını kayırması 
iddialarıyla çalkalanıyor. Belediye Başkanı Bekir Altan’ın, Payas’ın muhtelif yerlerinde bulunan ve
ekonomik değeri düşük olan yeşil alan arazilerini bedelinin üzerinde meblağlarla kamulaştırarak
yakınlarının haksız kazanç elde etmelerine yol açtığı ve belediyeyi zarara uğrattığı iddia ediliyor

� PAYAS’IN özellikle Cinkule bölgesindeki akraba-
larına ait yeşil alanı (Yakacık Mahallesi, 143 par-
sel) milyonlar ödeyerek satın alıp belediye en-
vanterine geçiren belediye başkanının zenginli-
ği ise Payaslıların dilinden düşmeyen bir konu.
Söz konusu yeşil alandaki hisseli olan araziden,
belediye başkanının sadece kendi yakınlarına
ait olan hisseleri belediye adına yüksek bedelle
satın aldığı ortaya çıktı. 5 hisseli olan arazinin
yakınlarına ait olan 3 hissesini kamulaştıran be-
lediye başkanının kamu yararı varsa diğer 2 his-
seyi neden almadığı da soru işaretlerini artırdı.

SADECE AKRABALARIN HİSSELERİ...

� BELEDİYE ihalelerinde de akraba kayırmacılığı
yaptığı iddia edilen Başkan Altan’ın açık ihale
usulü ile gerçekleşmesi gereken ihaleleri de ad-
rese teslim olarak bilinen doğrudan temin ile
yaptığı iddia ediliyor. Payas’ta dilden dile dolaşan
bir başka iddia ise adrese teslim ihalelerde alın-
mayan milyonlarca malzemeler ve kahvaltıların
alınıyormuş gibi gösterilmesi. Adrese teslim iha-
lelere katılan akraba şirketlerine faturalandırı-
lan kahvaltılıklar yine haksız kazanca sebep olur-
ken, gerçekte böyle kahvaltıların hiç verilmediği
b     

ALINMAYAN KAHVALTILARA FATURA

�     
      

      
       

      
     

       
      

     

  

� ÖTE yandan Sayıştay’ın belediyenin akaryakıt har-
camaları ile ilgili rapor tuttuğu ancak bugüne ka-
dar işlem yapılmadığı iddia edildi. Rapora göre
belediye araçlarının bu kadar akaryakıt harca-
ması imkansız... Bununla bağlantılı olarak Baş-
kan Altan’ın yakınlarına ait iki şirketin kamyon
ve otobüslerinin anlaşmalı oldukları benzin istas-
yonlarından aldıkları akaryakıtın sanki belediye
araçları alıyormuş gibi gösterilip belediyenin za-
rar uğratıldığı dile getirilen başka bir  iddia. 

BAŞKA ŞİRKETİN FATURASI
BELEDİYEYE Mİ ÖDETTİRİLDİ?

� BEKİR Altan’la ilgili geçmişte de birçok suçlama
olduğu ortaya çıktı. Aydınlık Gazetesi’nde 15 Ey-
lül 2012 tarihinde “Rozetli başkan çeteci çıktı”
başlığıyla yayınlanan haberde “Başbakan Tayyip
Erdoğan’ın bizzat rozet takarak partisine aldığı
Payas Belediye Başkanı Bekir Altan’ın, ‘Rüşvet,
çete kurma, sahte fatura ve ihaleye fesat karış-
tırma’ şuçlarından yargılandığı ortaya çıktı” ifa-
delerine yer verilmişti.

�       
      

    
       

      
      

      
     

      
     

     

AYDINLIK DA İDDİALARDA BULUNMUŞTU  

BEYAZGAZETE'DEN
" LON FATURA" İDDİASI

SORULARA
CEVAP VERMEDi

�� PAYAS Belediye Başkanı Bekir Altan,
gazetemizin kendisine yönelttiği
sorulara cevap vermekten kaçındı.
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Bekir 
Altan

1166 ŞŞUUBBAATT 22002233 PPEERRŞŞEEMMBBEE/25 RECEP 1444 GÜNLÜK SİYASİ GAZETE FİYAT 75 Kr 

ENKAZDAN GERİYE DEPREM
ANINDA DURAN SAAT KALDI

  
 

  

 
 

  

 
 

Türkiye 35 binden fazla canını kaybettiği deprem felaketinin yaralarını sarmaya çalışırken, adı sık sıkyolsuzluk ve rüşvet iddialarıyla gündeme gelen Payas Belediye Başkanı Bekir Altan’ın depremzedeleregelen yardıma göz koyduğu ortaya çıktı. Skandalların başkanı olarak bilinen Bekir Altan’ın ilçede AFAD’abelediyeye, kaymakamlığa ve askeri birliklere bağlı çok sayıda depo bulunmasına rağmen afetzedeleriçin gönderilen yüzlerce ton gıda malzemesini kaçırarak, kardeşinin deposuna stokladığı belirlendi
DEPREMZEDE TALANI

�                                        

� KAHRAMANMARAŞ merkezli 10 ili vuran depremde cankaybı 35 bini aşarken, yüzbinlerce kişi de evsiz kaldı. Tür‐kiye, depremin ardından adeta tek yürek olurkan, depre‐min en çok etkilediği illerden Hatay’da skandalların başka‐nı olarak bilinen, adı sık sık rüşvet ve yolsuzluk iddialarınakarışan Payas Belediye Başkanı Bekir Altan, yaptıklarıyla
“Bu kadar da olmaz” dedirtti. Son olarak depremzedele‐rin trenle tahliyesi sırasında kahkaha atarak dolaştığı gö‐rüntüleri büyük tepki çeken Bekir Altan’ın bu kez de dep‐remzedelere gönderilen yardımlara göz koyduğu ortayaçıktı. Türkiye’nin dört bir yanından depremzedeler içingönderilen yüzlerce TIR’ın ulaştığı ilçede kriz fırsatçılığınıkonuşturan Bekir Altan, şaibeli işlerine bir yenisini ekledi.

BU KADAR DA OLMAZ

� ALTAN, Payas’ta AFAD, belediye, kaymakamlık ve askeri bir‐liklere bağlı çok sayıda depo olmasına rağmen tonlarca gı‐dayı kardeşinin deposuna doldurdu. Depremzedeler içinyiyecek yemek, içecek su bulmak büyük önem taşırken,gözünü hırs bürüyen Altan’ın ilçede bu kadar boş depo im‐kanı sağlayacak kamu kuruluşu olmasına rağmen yardım‐ları neden kardeşinin deposunda stokladığı kocaman birsoru işareti oldu. Şaibeli işleri kamuoyunca bilinen Altan’ınadeta depremi fırsat bilerek yüzlerce TIR ile gelen yardımıgizli kapaklı bir şekilde kardeşinin deposuna stoklamasıkuşkuları beraberinde getirirken, “Yazıklar olsun. Dep-
remzedelerin yardımına göz koydu. Millet acılarıyla
boğuşurken başkan neyin peşinde?” tepkilerine yol açtı.

YAZIKLAR OLSUN

� YAKLAŞIK 43 bin nüfusa sahip Payas’ta depremde 9 binayıkıldı. Depremi diğer il ve ilçelere göre daha az hasarla at‐latan ilçede, Altan’ın yüzlerce ton gıdayı stoklaması ve neyapacağı da bir başka muamma olarak göze çarptı. Öteyandan sanayi ve ticari faaliyetlerin yoğun olduğu Payas’tabeş dönemdir belediye başkanlığı makamında oturan Be‐kir Altan’ın, daha önce belediye personeline 16 ay maaşvermediği ileri sürülmüştü. Devasa bütçesiyle dikkat çekenbelediye ihalelerinde de akraba kayırmacılığı yaptığı iddiaedilen Altan’ın açık ihale usulü ile gerçekleşmesi gerekenihaleleri de adrese teslim olarak yaptığı iddia edilmişti. Buihalelere katılan akraba şirketlerine kesilen faturalarlabelediyenin de zarara uğratıldığı iddia edilmişti.

BU İLK SKANDALI DEĞİL

Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.Bölgeye gelen yardımlardan bir görüntü.

�� “ASRIN felaketi” olarak nitelenen Akdeniz,
Güneydoğu ve Doğu Anadolu bölgelerin-
deki 10 ili etkileyen 7,7 ve 7,6 büyüklü-
ğündeki depremlerin ardından Mehmet-
çik, Hatay’ın İskenderun ilçesinde asayi-
şin sağlamasına katkıda bulunuyor. Meh-
metçik, İskenderun’da deprem felaketin-
de hasar almış bir binanın girişinde gör-
düğü Türk bayrağını temizleyip aldı.

Bu neyin keyfi?
�� HATAY’IN Payas Belediye Başkanı Bekir

Altan, depremzedelerin TCDD’ye ait trenle tah-
liyesi sırasında kahkaha atarak dolaşırken gö-
rüldü. Tüm Türkiye’nin içinin kan ağladığı bu
dönemde neşesinden hiçbir şey kaybetmediği
ve gayet keyifli olduğu görülen Bekir Altan’ın

bu tavrı depremzedeleri çileden çıkardı.

�� HATAY’IN Payas Belediye Başkanı Bekir
Altan, depremzedelerin TCDD’ye ait trenle tah-
liyesi sırasında kahkaha atarak dolaşırken gö-
rüldü. Tüm Türkiye’nin içinin kan ağladığı bu
dönemde neşesinden hiçbir şey kaybetmediği
ve gayet keyifli olduğu görülen Bekir Altan’ın

bu tavrı depremzedeleri çileden çıkardı.

�� HATAY’IN Payas Belediye Başkanı Bekir
Altan, depremzedelerin TCDD’ye ait trenle tah-
liyesi sırasında kahkaha atarak dolaşırken gö-
rüldü. Tüm Türkiye’nin içinin kan ağladığı bu
dönemde neşesinden hiçbir şey kaybetmediği
ve gayet keyifli olduğu görülen Bekir Altan’ın

bu tavrı depremzedeleri çileden çıkardı.

�� HATAY’IN Payas Belediye Başkanı Bekir
Altan, depremzedelerin TCDD’ye ait trenle tah-
liyesi sırasında kahkaha atarak dolaşırken gö-
rüldü. Tüm Türkiye’nin içinin kan ağladığı bu
dönemde neşesinden hiçbir şey kaybetmediği
ve gayet keyifli olduğu görülen Bekir Altan’ın

bu tavrı depremzedeleri çileden çıkardı.

�� HATAY’IN Payas Belediye Başkanı Bekir
Altan, depremzedelerin TCDD’ye ait trenle tah-
liyesi sırasında kahkaha atarak dolaşırken gö-
rüldü. Tüm Türkiye’nin içinin kan ağladığı bu
dönemde neşesinden hiçbir şey kaybetmediği
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Mehmetçik
gönülleri

fethediyor

� JANDARMA personeli tarafından Osmaniye’nin Düziçi ilçesinde depremzede çocuklariçin etkinlikler düzenlenerek, güzel zaman geçirmeleri sağlanıyor. İlçedeki gençlik mer‐kezi önünde çocuklara pamuk şeker ikram edildi. Düziçi toplanma alanlarından biriolan pazartesi pazarında depremzede çocuklar için Düziçi ilçe jandarma komutanlığı‐na bağlı personeller çocukların yüzünü boyayarak keyifli vakit geçirmelerini sağladı.
Çocukların yüzünü güldürdüler

� İÇİŞLERİ Bakanı Süleyman Soylu, Kah‐ramanmaraş’ta kurulu olan kriz mer‐kezinde enkazlardaki son duruma iliş‐kin bilgileri aktardı. Soylu, “Enkazlarınkaldırılması, ölülerimizin tespiti, definişlemleri, kimliklendirme olmak üzereyargı ortaya koyduğu koordinasyonlasağlık, kriminal ve adli tıp dahil ihtiyaçduyulduğu halde gerçekleştirilmekte‐dir. Yine yargı gözetiminde birimleri‐miz, bilirkişiler, savcılar alınan karotlarbunların incelemeleri bütün binalardateker teker devam etmektedir” dedi.

� SOYLU, şöyle devam etti: “Burada kimeksiklik yapmışsa, ne bir eksiklik sözkonusuysa binanın yapımında elbetteki bunların hepsinin tespit edilmeyeyönelik bütün delillendirmeleri bütünbinalarda devam etmektedir. Bunlaryapılmadan da herhangi birenkaz kaldırılmamaktadır.Tekrar etmek açısından yı‐kılan binalar ve orada en‐kaz çalışması yapılıyor.Ama ağır hasarlı ve acil yı‐kılacak binalar var.”

Binalar tek tek inceleniyor

7,3 metrelik yer
değiştirme oldu

AFAD Genel Müdürü Orhan
Tatar, deprem nedeniyle 7,3
metreye kadar yer değiştir-

me olduğunu ve 400 kilomet-
relik bir yüzey yarığı oluştu-
ğunu söyledi. Tatar ayrıca 3

bin 858 artçı deprem meyda-
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Bakanı Murat Kurum, hasar tespit çalış-
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228. SAAT / ANNE ELA VE 2 ÇOCUĞU 
227. SAAT / CEMİLE KEKEÇ, 
222. SAAT / MELİKE İMAMOĞLU
212. SAAT / FATMA GÜNGÖR
209. SAAT / FAEZ GHANAM, EŞİ FATMA
207. SAAT / RAMAZAN YÜCEL
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148 kişi
tutuklandı
� DEPREMLERİN ardın‐dan 10 ilde yürütülensoruşturmalar kapsa‐mında yıkılan ya daimara aykırı değişikliktespit edilen binalarlailgili sorumluluklarıtespit edilen 221 şüp‐heliden 24’ü tutuklan‐dı. Bölgedeki hırsızlık,yağma ve nitelikli do‐landırıcılık olaylarınayönelik soruşturmalarçerçevesinde ise 124kişi tutuklandı.

Eşi ve bebeğine siper oldu

MERSİN’DE DEPREMİN ARDINDAN FAHİŞ KİRA İSYANI HATAY'DA SAHTE POLİS KİMLİĞİYLE BEBEK ÇALMA GİRİŞİMİ
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n Payas Belediye Başkanı Bekir Altanyerel seçimlere birkaç gün kala, böl-gedeki ihtiyaç sahibi insanlara ye-min ettirerek para karşılığı oy istedi.Vatandaşlar ise tepki göstererek,
“Bu paralar zaten bizim hakkı-
mız, alacağız. ancak oy vermeye-
ceğiz” sözlerini sarf etti.

n 35 Bin nüfuslu ufacık ilçede, yol yap-madan, su vermeden, belediyeyi 70milyon TL civarında borç batağındayöneten Bekir Altan ve ailesinin mil-yon dolarlık serveti dudak uçuklattı.

n eşi Ayşe Altan’ın ve çocuğunun üze-rine onlarca gayrimenkul bulunu-yor. Herkesin ortak sorusu ise “Bu
gayrimenkuller hangi parayla
alındı?” şeklinde oldu. Asıl mesleğiöğretmenlik olan Bekir Altan, Pa-yas’ta belediye başkanlığı yapmaya‘Broadway’ aracı ile başlamıştı.

n şimdi ilin en zengin kişisi haline ge-len Altan, ilçede hizmete el atmıyor.Altan’ın aile servetinin yüzlerce katartması halka “Başkan belediyeyi
kendine çalıştırıyor” dedirtti.

n Bekir Altan, Türkiye’nin yaklaşık 50 bin canınıkaybettiği 6 Şubat depremlerini de fırsat bildi. İl-çedeki depremzedelere gelen yardım-ların peşine düşen Altan, yardım paket-lerini kardeşine ait depoda stoklamıştı.Altan’ın şimdi ise bazılarının tarihi geç-miş olan yardımları kendi adına bastır-dığı kolilerle halka dağıttığı iddia edildi. 

Deprem yardımını
seçim aracı yaptı

Para karşılığı oy istiyor

n Payas Belediyesi’nin taşınmazlarını satışta sınır tanımayan Al-tan, şubat ayında 12 parsellik alanı satışa çıkardı ve ihale bedeliolarak 122 milyon 856 bin 400 TL aldığı iddia edildi. Hız kes-meden ikinci kez taşınmaz ihalesi ilanı veren Altan, 15 Mart ta-rihli Resmi Gazete’de yer alan ilana göre, seçimlere 16 gün kalabelediyenin bir diğer taşınmazını satışa çıkardı. 26 Mart’ta iha-lesi yapılan taşınmazın bedeli ise 45 milyon 417 bin 750 TLoldu. Altan iki taşınmaz karşılığı yaklaşık 167 milyon lira aldığıileri sürüldü. Payas halkı ise “Bu paralar nereye harcandı?”sorusuna cevap bekliyor. 25 yıldır Payas Belediye Başkanlığıyapan Altan’ın yerel seçimlere sayılı günler kala yoğun bir şe-kilde arsa satması da akıllarda soru işareti bıraktı.

Ayşe Altan adına açılan 
hesaplar aracılığıyla yaklaşık 

20 milyon dolarlık vurgun 
yapıldığı yönündeki iddiaların

bazıları böyle yansıdı.

Öğretmenlikle başlayıp ilin en zengini olan Altan’ın 
eşi ile kardeşine ait bazı taşınmazlar ve şirketler şöyle:

Payas halkının 

yüzde 90’ı 

belediyede

yolsuzluk yapıldığı

kanısında

n Hatay’da rüşvet ve yolsuzluk iddiaları ile ünlü AK Parti PayasBelediye Başkanı Bekir Altan, skanallarla gündeme oturmayadevam ediyor. Belediye borç batağından çıkamazken, Bekir Al-tan ve ailesinin milyar dolarlık gayrimenkullerden oluşan ser-vetinin her geçen gün artması Payas halkını rahatsız ediyor. Be-lediyenin iflasın eşiğinde olduğu ilçede yapılan ankette Payashalkının yüzde 90’ı belediyede yolsuzluk ve vurgunun büyük-lüğünün sınır tanımaz seviyede olduğu kanısında. Sessizliğinikorumaya devam eden Bekir Altan, belediye taşınmazlarını dakendi malı gibi satıyor. İskenderun Demir Çelik fabrikasınınyanında yer alan stratejik öneme sahip olan ve 7 parselden olu-şan TIR garajı, 5 Nisan 2022 tarihinde “Kapalı Teklif” usulü ile53 milyon 600 bin TL’den satışa çıkarılmıştı. 
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228 MART 2024 PERŞEMBESAĞLIK    

�NUR BATU
HEMOROİD tedavisinde son zamanlarda artışgösteren vakalar sonucunda lazer yönteminin dahaçok kullanılmaya başladığını vurgulayan AnadoluSağlık Merkezi Genel Cerrahi Uzmanı Doç. Dr. Abdul‐cabbar Kartal, “Hemoroid hastalığına lazerle iki te‐mel yaklaşım vardır. Birincisi lazer hemoroidoplastiolup, bu yöntemde hemoroidal dokunun lazer probukullanılarak pıhtılaşmanın ve koagülasyonun tetik‐lendiği bir yöntemdir. Diğeri ise makat çevresine gi‐den yüzeyel damarların lazer enerjisiyle pıhtılaşma‐sının sağlandığı yöntemdir” dedi. Hemoroid tedaviişleminin genellikle genel anestezi altında uygulan‐dığına dikkat çeken Doç. Dr. Abdulcabbar Kartal, “İş‐lem genellikle genel anestezi altında yapılır. Hemo‐roidal pakeleri (hemoroid memeleri) bulmak için biranal ekartör kullanılır. Lazer probunun geçişine izinvermek için küçük bir kesi yapılır. Lazer ışını, lazerenerjisinin dağıldığı ve çevredeki normal dokuya za‐rar vermeyen bir ışın olarak kabul edilir. Hemoroi‐dektomi sonrası ağrı, cerrahi tekniklerle ilişkili enyaygın sorundur” açıklamasında bulundu.

BİR GÜN SONRA GÜNLÜK 
YAŞANTIYA DÖNÜLEBİLİRLazer hemoroidoplastinin cerrahi hemoroidek‐tomiden önemli ölçüde daha az ağrılı olduğunu venormal aktiviteye daha erken dönüşle ilişkili olduğu‐nu söyleyen Doç. Dr. Abdulcabbar Kartal, “Ameliyatsonrası ağrılar cerrahi işleme göre lazer işlemindedaha az oluyor. Ameliyat sonrası ağrı, lazer işlemin‐de cerrahi işleme göre daha azdır. Lazer işlemindeayrıca ameliyat süresi ve ameliyat sonrası işe dönüşsüresi de daha kısadır” diye konuştu. Genel anestezialtında yapılan ağrısız, acısız, kesisiz hemoroidal ar‐ter bağlaması adı verilen doppler ile yapılan bu işle‐min minimal invaziv bir yöntem olduğunu belirtenDoç. Dr. Abdulcabbar Kartal, “Standart hemoroidameliyatlarında hemoroidler kesilerek alınmaktadırve o bölgeye dikiş atılmaktadır. Bu, hasta için ağrılıbir işlem olabilir. Hastalar bir günlük hastane yatışısonrası günlük yaşantılarına dönebilirler” dedi.
AMELİYAT 25�30 DAKİKA SÜRÜYORUygulanan yöntem kesisiz yapıldığı için işlemdensonra önemli bir ağrı ve acı yaşanmadığını belirtenDoç. Dr. Abdulcabbar Kartal, “Hasta anestezi alacağıiçin 8 saatlik bir açlık ve hastanede yapılan bir lav‐man dışında herhangi bir özel hazırlığa gerek yok.Yaklaşık 25‐30 dakika süren bir uygulama. Genelanestezi yapıldığı için hastanın bir gün hastanedekalması gerekiyor. Ertesi gün hasta normal günlükyaşamına dönebiliyor” şeklinde konuştu.

�MUSTAFA AYABAKAN
BESİN alerjisi; son yıllarda dünya çapında görül‐me sıklığının artması, önemli psikososyal, ekonomikve fiziksel sağlık yükleri ile sonuçlanması nedeniylegiderek büyüyen bir halk sağlığı sorununa dönüştü.Ülkemizde okul çağındaki çocuklarda kuruyemişler,inek sütü, susam ve yumurta en sık saptanan besinalerjilerinden bazılarını oluşturuyor. Bebeklik döne‐minde beslenme, evde ve çoğunlukla bakım vereningözetiminde olduğu için besin alerjisinden korun‐mak daha kolay iken, okul çocuklarında ev dışındakiortamlarda daha çok zaman geçirme, arkadaşlarıylabeslenme sırasındaki etkileşimin artması, çocuğunalerjisi olduğu besinden kaçınmasını zorlaştırmasınedeniyle özel önlemler alınmasını da zorunlu halegetiriyor. Türkiye Ulusal Alerji ve Klinik İmmünolojiDerneği Üyesi Dr. Melike Ocak, bu konuda öncelikleçocuğun alerjisi hakkında bilinçlendirilmesi gerekti‐ğini belirterek, besin alerjili çocuklar için okullardaalınabilecek önlemleri sıraladı.
18 ÇOCUĞUNUZU ALERJİSİ HAKKINDA Bİ8

LİNÇLENDİRİN: Çocuğunuza anlayacağı basit birdille, onu korkutmadan hastalığını anlatmanız vealerjisi hakkında bilinçlendirmeniz çok önemlidir.Alerjisini belirten bir kolye veya bilezik taktırmanızçevresindekileri bilgilendirmesi açısından önemliolacaktır. Alerjisi olduğu besinlerin hem kendisin‐den hem de içeriğinde yer aldığı ürünlerden uzakdurmasını ve tüketeceği tüm besinlerin etiketleriniönceden kontrol etmesini öğretin. Ayrıca arkadaş‐larının kendisine ikram ettiği yiyecekleri kabul et‐meden önce içerisinde, kendisinde alerjiye yol açanetkenin yer almadığını iyice öğrenmesi konusunda

bilgilendirin.  Hatta yakınlarının önerisiyle bile olsabilmedikleri ve güvenmedikleri hiçbir yiyeceği tü‐ketmemelerini sağlayın. Alerjik şok (anafilaksi) ge‐liştiğinde uygulayacakları adrenalin otomatik en‐jektör demoları ile pratik yapmalarını oyuna dön‐üştürerek bu konuda bilgilenmelerini sağlayın.
28 ÖĞRETMENLERİ VE OKUL YÖNETİMİNİ

BİLGİLENDİRİN VE İŞ BİRLİĞİ İÇİNDE OLUN:Okullarda besin alerjisini yönetmenin en iyi yolu;ebeveynlerin ve okul personelinin birlikte bir ekipolarak çalışmasıdır. Etkili iletişim, herkesin besinalerjisini anlamasına yardımcı olmak ve çocuğungüvenliğini sağlamak için çok önemlidir. Tüm öğ‐retmenlerinin ve yemekhane görevlilerinin çocuğu‐nuzu tanıdığından ve alerjisi olduğu besinleri bil‐diklerinden emin olun. Ayrıca aylık yemek menüsü‐nü ve içerdiği besinleri yemekhane personelindenedinin ve çocuğunuzla birlikte tek tek kontrol edin.Okul tarafından düzenlenen okul gezileri, doğumgünleri gibi toplu etkinliklerde kendiniz yer almayaçalışın. Katılamayacaksanız, adrenalin oto‐enjektöruygulaması konusunda güvendiğiniz bir aile üyeni‐zin veya arkadaşınızın katılmasını sağlayın.
38 DOKTORUNUZDAN ALDIĞINIZ ALERJİK

ŞOK BELİRTİLERİNİ VE İLK YARDIM PLANINI
OKUL YÖNETİMİ VE ÖĞRETMENLE YAZILI OLA8
RAK PAYLAŞIN: Çocuk, okulda alerjisi olduğu besi‐ni kazara tüketirse öğretmenin çocukta ne gibi bul‐gular çıkacağını bilmesi ve reaksiyonu erkenden ta‐nıması hayati önem taşımaktadır. Belirtiler besininkazara alımı sonrasında genellikle dakikalar içindehızla başlar ve uygun tedavi edilmezse ölüme nedenolabilir. Tipik olarak bu belirtiler arasında; vücutta

yaygın kaşıntı, kızarıklık ve kabar‐tı, dudak, boğaz ve dilde şişme,arka arkaya çok sayıda hapşırma,gözlerde kızarıklık, kaşıntı ve ya‐şarma, burun tıkanıklığı/akıntısı,öksürük, nefes almada zorlanma,hırıltılı solunum, mide bulantısı,karın ağrısı, kusma, ishal, baş dön‐mesi, tansiyon düşmesi, bayılmayer alır. Bu belirtilerden herhangi biri ortaya çıkarsayapılması gereken ilk yardım planını, doktorunuz‐dan alarak okul yönetimi ve öğretmenle yazılı ola‐rak paylaşın. Alerjik şok olarak bilinen anafilaksi,birden fazla belirtiyle ortaya çıkan alerjik reaksiyon‐ların en ciddi formudur. Yardım planının yönetimin‐deki en önemli basamak, potansiyel olarak yaşamıtehdit eden bir durum olan anafilaksiyi tanımaktır.Anafilaksi tanısı konulduktan sonra ilk tedavi seçe‐neği adrenalindir. Çocuğunuzun ve gerekli kişilerinadrenalin oto‐enjektörlerinin nerede bulunduğunu,bunlara kimin erişimi olduğunu, acil bir durumdanasıl uygulanabileceğini bilmesi gerekmektedir. Bunedenle öğretmenin nasıl bir müdahalede buluna‐cağının önceden belirlenmesi ve bunun için ilk yar‐dım planı hakkında daha önceden eğitim alması çokönemlidir. İlk yardım planını bilen öğretmenlerinolması aileleri çok rahatlatacaktır. 
4- Besin alerjisine bağlı alerjik şok gelişme-

si halinde yapılması gerekenler konusunda ya-
zılı planın olması ve bu plan çerçevesinde uygu-
lama yapılması sağlanmalıdır: Çocukta alerjikşok tablosu gelişirse; 

� Çocuğu hemen sırt üstü yatırın ve ayaklarınıyükseltin, 
�Ağzındaki yiyecek kalıntılarını uzaklaştırınve rahat nefes almasını sağlayın, 
�Eğer çocuk yanında daha önceden hekimleritarafından verilmiş hazır adrenalin iğneleri taşıyor‐larsa bunu hemen uyluğun ön‐yan tarafından uygu‐layın. Ardından hemen 112’yi arayın. 
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TEMAS OLMAMASI, ALERJİK ÇOCUKLAR İÇİN
BESİNLERİN AYRI BİR ALANDA HAZIRLANMASI
SAĞLANMALIDIR: Okul mutfaklarındaki hazırlıkve servis gereçlerinin kontaminasyonu alerji açısın‐dan risk taşır. Yemek hazırlanan ve servis edilenalanlarda önlemler alınmalıdır ve kullanılan tabakve çatal, bıçaklar özenle yıkanmış olmalı ve ortakpişirme kabı kullanılmamalıdır. Okulda çocuklarıntüketecekleri tüm besinlerin etiketleri mutfak gö‐revlileri tarafından da önceden kontrol edilmelidir.

� SERRA KARAÇAM
KALP ve damar sağlığı açısından risk altındaolan ancak doktoru tarafından kontrollü şekildeoruç tutmasına izin verilen hastaların su dengesiniiyi ayarlamasının çok önemli olduğunu vurgulayanAcıbadem Taksim Hastanesi Kalp ve Damar Cerrahi‐si Uzmanı Doç. Dr. Macit Bitargil, “Su dengesi iyiayarlanmadığı taktirde hipovolemiye (vücudun su‐suz kalması) bağlı kalbin iş yükünde artma, bayılma,kalp krizi ve ölüm gibi hadiseler yaşanabilmektedir.Bu nedenle özellikle iftar ve sahur arasında belirliaralıklarla yaklaşık 2‐2.5 litre su tüketmek büyükönem taşımaktadır.” dedi.  

BESLENMEDE BUNLARA DİKKAT!Susuzluğu tetikleyecek tuzlu, baharatlı gıdalar‐dan ve asitli, şekerli içeceklerden uzak durmak ge‐rektiğini vurgulayan Doç. Dr. Macit Bitargil, sebzeve yeşilliklerden zengin beslenmenin, kırmızı et ye‐rine balık tüketmenin, kızartma yerine haşlama,buğulama ve ızgara yöntemi tercih edilmesinin sağ‐lıklı olacağını söylüyor. Hamur işleri ve şerbetli tat‐lılardan uzak durmak, aşırı tuz içeren besinlerdenkaçınmak da kalp sağlığı açısından büyük önem ta‐şıyor. Kardiyovasküler açıdan risk altında olan birhastanın doktoruna danışmadan oruç tutması du‐rumunda ciddi hayati tehlikeler ortaya çıkabileceği‐ni belirten Doç. Dr. Macit Bitargil, ilaçların ve ilaçsaatlerinin doktor tarafından Ramazan’a uygun ola‐rak düzenlenmesinin ve doktorla sıkı iletişim içeri‐sinde olmanın da çok önemli olduğunu vurguluyor.Doç. Dr. Macit Bitargil “Özellikle mutlaka kan sulan‐dırıcı ilaç kullanması gerekenlerin kan sulandırıcı‐ları kesmeleri veya kullanmamaları durumunda

felç riskinden yaşam kaybına dek çok ciddi sonuç‐larla karşılaşılabilir.” değerlendirmesinde bulundu.
SPOR YAPARKEN DİKKAT EDİN!Ramazan boyunca fiziksel aktivite yapmak iste‐yen kalp hastalarının bazı noktalara dikkat etmele‐ri gerekiyor. Kalp ve Damar Cerrahisi Uzmanı Doç.Dr. Macit Bitargil “Yanlış zamanda yapılacak fizik‐sel aktivite hali hazırda susuz kalmış bir insanda

kalbin yükünü daha da artırıp istenmeyen sonuçla‐ra, bayılmalara ve kalp krizlerine neden olabilir. Oyüzden spor yapmak isteyenler kendilerini fazlazorlamadan ve doktorunun izin vermesi durumun‐da akşam yemek yedikten 2‐3 saat sonra 30‐40 da‐kika kadar yürüyüş yapabilirler” ifadelerini kullan‐dı. Doç. Dr. Macit Bitargil yemeğin hemen ardındanyatmanın ise sakıncalı olduğunu, bu nedenle hare‐ketsizlikten kaçınmak gerektiğini söyledi.

Ramazan boyunca yeterli uyku uyumanın, bey‐nin doğru karar alma mekanizması ve hafıza, man‐tıksal düşünme gibi bilişsel fonksiyonlar açısındanbüyük önem taşıdığını vurgulayan Doç. Dr. Macit Bi‐targil şöyle konuşuyor: “Yeterli uyku alınmaması ha‐talı kararlar almaya, gün içerisinde sinirli olmaya,öfke patlamaları yaşamaya, baş ağrılarına ve stresyüklenmelerine de neden olacaktır. Bütün bunlardoğrudan ya da dolaylı olarak kalbin iş yükünü artı‐racak ve istenmeyen sonuçlara yol açabilecektir. Bubakımdan iftardan sonra sahura kadar en az 4 saatkesintisiz gece uykusu uyumak, sahurdan sonra bir‐kaç saat daha uyumak, gün içerisinde de 20 dakika‐lık ufak uyku molaları vermek önerilmektedir.”
HER HASTAYA GÖRE DEĞİŞİYOR!Yüksek tansiyonu kontrol altına alınmış hasta‐ların, hafif‐orta derecede kalp ve kalp kapak yet‐mezliği olanların, kalp ritim bozukluğu bulunanla‐rın doktor onayı olması durumunda kontrollü şe‐kilde oruç tutabileceklerini söyleyen Doç. Dr. MacitBitargil, buna karşın yakın zamanda kalp krizi ge‐çirmiş ya da ciddi ritim bozukluğu olan hastaların,hipertansiyonu kontrolsüz seyredenlerin ve ileriderecede kalp kapak hastalığı olanların yüksekriskli kabul edildiklerini, bu nedenle oruç tutmala‐rının önerilmediğini vurguladı. Doç. Dr. Macit Bi‐targil kalp ve damar hastalığı olanlarda özelliklekontrolsüz diyabet hastalığı ve kronik böbrek yet‐mezliği gibi ek hastalıklar varsa oruç tutmalarınınönemli risklere yol açabileceğini; insülin kullanma‐yan ve diyabet ilaçları ile kan şekeri sıkı kontrol al‐tında olan hastaların ise doktor kontrolü altındaoruç tutmalarının mümkün olabildiğini söyledi. 

Oruç tutmadan önce
bu önerilere kulak verinRamazan ayında bazı yanlış davranışlar kalbin üzerine binen yükü artırdığından istenmeyen sonuçlara yol açabiliyor. Doç. Dr.Macit Bitargil kalp hastalığı kontrol altında olan ve herhangi bir sorun yaşamayan kalp hastalarının doktor onayı olduğu taktir‐de oruç tutabileceğini, doktorun onay vermemesine rağmen oruç tutmalarının ise hayati riske dahi yol açabileceğini söyledi

MACİT BİTARGİL

Besin alerjili çocuklar için 
okulda özel önlem alınmalıBesin alerjisi olan bir çocuğun beslenme yönetiminin en zor olduğu ortamlardan biri de okullardır. İlk aşamadaçocuğun alerjisi hakkında bilinçlendirilmesi gerektiğini belirten Ulusal Alerji ve Klinik İmmünoloji Derneği ÜyesiDr. Melike Ocak, “Okul mutfağında alerjik çocuklar için besinlerin ayrı bir alanda hazırlanması sağlanmalı” dedi
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eHl-İ zİkİr olmak sıra ile bir şeyibelli sayıda söylemek değil Rabbimi-zin zikir olarak isimlendirdiği Kur’an-ıKerim ile hamhal olmaktır. Zikir konu-sundaki paradigma yanlışımızı düzelt-mek hepimiz için gerçekten çok mü-him. Zikir ile Kur’an-ı Kerim’in tümü-nün kastedildiğini göz ardı edip belirliayetleri veya esmaları yine belirli sayı-da manasına vakıf olmadan arka arka-ya bağlamaktan artık vazgeçmeliyiz.Zikir her meselede hatırımızda tuttu-ğumuz çözüm kitabımız olan vahyebaşvurmak ve konuyu bura bulduğu-muz çözüme göre halletmektir. Bunubaşarabildiğimizde kalplerimiz tatminbulacak.Ancak evvela inandığımızı söyledi-ğimiz kitaba güvenmek şarttır.…AHLAK-I HASENE yolcuları kita-ba, kitaplarına güvenirler.Her cümlesini, her kelimesini can-larından daha çok önemserler.Hatta her harfini…Kendilerini bağlayan metnin bu

vahiy olduğu bilinci ile yaşarlar.Sözlerini, tutumlarını, amellerinibu kitabın öngördüğü şekilde yapar-lar. Helal saydığını helal görüp yerinegetirir, haram gördüklerinden ise şid-detle kaçınırlar.Tüm hücreleriyle zerre kadar te-reddüt göstermeden inandıkları içinbu kitabın tüm zamanlara yapılan birhitap olduğunu da iliklerine kadar ka-bul ederler.Bazı emirlerini zamanın dışına at-mazlar.Geçerliliğini evvelki vakitlere sesle-niyor diyerek devirlere göre bölmezler.Çünkü onlar inanıyorum demeyiyeterli görmezler.  İnanmanın aynı zamanda güven-mek olduğunu içselleştirirler.…EY HAKİKAT yolunun inanmayıaynı zamanda güvenmek olarak bilendikkatli yolcusu!İnanmayı ve güvenmeyi birbirin-den ayırma.

Bölme.Tevhit et.Ki, gerçek bir kitap mü’mini, inan-mışı olabilesin.Hakikatli bir Kur’an talebesi olarakkalabilesin.Allah’ın âyetlerinin etki ve kapsa-mını zamanlara ayıran bir saygısızlı-ğın içine yuvarlanmayasın.Rabbimizin sözünün ebedî oluşukonusunda yanılgıya düşmeyesin.“Şu âyetler bu zamana hitap etmi-yor, geçerliğini kaybetti veya yürürlük-te değil” gibi bir aymazlığın kapısınıaralamayasın.Bu tehlikeli bir kapı olduğundaneşik aşıldığında geri dönüşü hiç kolaydeğildir.…GÜZEL AHLAK yolcuları bu edepve teslimiyet eşiğini özenle korurlar.Allah’ın kitabı üzerinde tasarrufetme, konumlandırma yetkisine sahipolmadıklarının bilinciyle kulluk çizgisiüzerinde istikâmetle yaşarlar.Hükümlere uyarlar.Kendi zihinsel, duygusal ve meşre-bî anlayışlarına göre Allah’ın sözünüsağa sola çekiştirmezler.Müteşabih diyerek kendilerinisonsuz ve sorumsuz uçuşlara kaptır-mazlar.Tevil ile Kur’an-ı Kerim’in ruhunaaykırı yorumlar çıkartarak “Biz şeriatmertebesinden değil hakikatten konu-şuyoruz” diyerek Peygamberlerden

üstün bir yetkiye sahip oldukları şuur-suzluğunu eblehçe göstermezler.Hakkın kitabının hükmüne râm ol-mak yerine yani kendilerini O’na tâbikılmak yerine vahyi kendi heva, heves,anlayış ve meşrep duygularına uygunhâle getirme pespayeliğine tevessületmezler.Çünkü o güzel ahlak yolcuları Al-lah’a gerçekten inanırlar yani katiyetlegüvenirler.Bu sebeple de O’nun kitabına so-nuna kadar yani her kelimesine taminanır ve itimat ederler.…KİTAPLARA inanıyorum diyerekmeseleyi sadece lafta bırakmazlar.Gereği ne ise onu tüm güçleriyle veaynı zamanla ihlasla yaparlar.Eğer sende yüksek erdem yolundailerlemek istiyorsan Kitabullah’a tamgüvenmelisin.Hükümlerini tartışmamalısın.Kur’an’ın sadece bir bilgi kitabı ol-duğu fikrinden vazgeçmeli ve yineO’nun tartışma kitabı olmadığını tümvarlığınla özümsemelisin.Allah’ın bu kitabı bizlere tartışmakve orada burada bilgi satmak için değiluymamız için gönderdiğini kuşku ba-rındırmayacak şekilde idrak etmelisin.Bu, gerçekten kitaba iman ettiğinigösterir.Bilmelisin ki, güvenmediğin kitabaiman etmiş olamazsın.Ya Selam.

UĞUR CANBOLAT

KİTABINA 
GÜVENMEK

erzİncan'ın İliç ilçesinde, 13 Şu-bat'ta tüm ülkeyi yasa boğan bir faciayaşandı. Anagold şirketine ait ÇöplerAltın Madeni'nde meydana gelen kor-kunç kazada, dokuz işçi milyonlarcaton siyanürlü toprağın altında hayatınıkaybetti. Maden faciasına yönelik ha-zırlanan İliç Cumhuriyet Başsavcılığı ta-rafından talep edilen bilirkişi raporusoruşturma dosyasına girdi.Raporda, Anagold Türkiye MüdürüCengiz Yalçın Demirci’nin de bulundu-ğu yetkililer "kusursuz" bulunurken,Kanadalı yetkili Iain Ronald Guille vemühendislerin olduğu 9 kişi ise "aslikusurlu" bulundu. Anagold Madencilikfirmasının ''kasten veya taksirle çevreyikirletme suçu'' işlediği belirtilen rapor-da, Sabırlı deresine akan liç yığının top-rak ve yeraltı sularında kirliliğe sebepolacağına işaret edilirken firmanın da"asli kusurlu" olduğu ifade edildi.

Raporda siyanürün "toprağa, suyave havaya karışması sonucu" insansağlığı üzerinde ciddi etkilerine vurguyapılırken, şu ifadelere yer verildi: "21 Haziran 2022’de siyanür so-lüsyonu borusunun patlaması sonu-cunda tonlarca kimyasalın çevreye ya-yılma riski de düşünülürse, göçüklebirlikte bu alanda çalışan veya yaşa-yan kişilerde ağır metal toksisitesi açı-sından daha fazla risk taşımaktadır.Topraktaki siyanür ve ağır metal kon-santrasyonlarından birinin dahi sınırdeğerleri aşması durumunda, topra-ğın bertaraf edilmesi gerekmektedir.Kayma ile beraber toprak içeriğindebulunan solüsyondaki başta siyanürolmak üzere çok sayıda zehirli kimya-salın Fırat Havzası’na karışma riskibulunmaktadır."Facianın meydana geldiği gündenbu yana, arama-kurtarma ve yığın liç

toprağının taşınma işlemi kısa süreliara verilse de şu an devam ediyor. Ana-gold Madencilik, maden ocağındaki ka-zanın ardından çalışanlarına 1 Nisan’akadar idari izin verme kararı almıştı.
Ancak taşeron şirket Çiftay'a bağlı işçi-ler hala liç sahasında çalışıyor.İşçilerin mangan ocağının içine kay-mış olan liç yığınının başka bir yere ta-şınması için çalıştığı görüldü.

Denİzlİ'nİn Pamukkale ilçesine bağlı As-malıevler Mahallesi'nde bulunan bir aparttakalan Pamukkale Üniversitesi'nde okuyan S.Y.(20), iddiaya göre pencereden kendisini izle-yen bir kişiyi görünce paniğe kapılarak, duru-mu ailesine haber verdi. Sonrasında apart sa-hibinden yardım isteyen genç kız, güvenlik ka-meralarını incelediklerinde karşılaştığı man-zara karşısında şoke oldu.
ÇAREYİ TAŞINMAKTA BULDUBir kişinin yaklaşık 2 ay boyunca hemenhemen her gece, pencerenin önüne gelerekperdede kalan boşluktan genç kızın odasını iz-lediği tespit edildi. Güvenlik kamerası kayıtla-rını ev sahibiyle birlikte karakola teslim edengenç kız, röntgenciden şikayetçi oldu. Yaşadığıkorku nedeniyle uyuyamaz hale gelen S.Y., ça-reyi evden taşınmakta buldu. Kamera kayıtla-rından eşkali belirlenen şüphelinin yakalan-ması için çalışma başlatıldı. Röntgencinin yak-laşık 2 ay devam eden tacizleri, apartın güven-lik kamerasıyla görüntülendi. Her gece S.Y.’ninkaldığı zemin kattaki dairenin önüne gelen ta-cizcinin, pencereye yaklaşarak içeriyi izlediği,yoldan birileri geçince panikle uzaklaşaraksonra tekrar gelip izlemeye devam ettiği anlargörüntülerde yer aldı.

agos Gazetesi Genel Yayın Yönet-meni Hrant Dink'in katledilmesine iliş-kin Yargıtay'dan dönen ve çoğu kamugörevlilerinin yargılandığı 15 sanıklıdavanın bugün üçüncü duruşması bu-gün İstanbul Çağlayan 14’üncü AğırCeza Mahkemesi'nde görüldü. Duruş-maya, tutuklu sanıklar Okan Şimşek,Gazi Günay, Veysal Şahin ile Dink ailesiavukatı Hülya Deveci ve sanık avukatla-rı ile bazı sanıklar Ses ve Görüntülü Bi-lişim Sistemi (SEGBİS) aracılığıyla ceza-evinden katıldılar. Duruşma savcısı,dosyanın kapsamlı olması nedeniylemütalaasını sunmak üzere süre talepederek sanıkların tutukluluklarının de-vamını istedi. Bunun üzerine MahkemeBaşkanı, taraflardan taleplerini sordu.Dönemin Trabzon Jandarma İstih-barat Şube Müdürlüğü'nde göevli olansanık Veysal Şahin, "Ben uzman ça-vuştum görevim sağda solda duydu-ğum bilgileri amirime iletmekti. Cina-yetten 6 ay önce Yasin Hayal'in akra-bası Coşkun İğci'den öğrendiğimiz ci-nayet bilgisini, başçavuş Okan Şimşekile birlikte öğrendikten sonra bunuMetin Yıldız'a aktardık. Bizi dinledik-ten sonra bunu aşırı sağ masasına ile-tin ben de talimat vereceğim dedi.Toplantıya ben girmedim. Okan Şim-şek toplantıda anlatmış. Komutan AliÖz'e de iletilmiş. Sonrasında bana bukonuda hiçbir talimat verilmedi. Na-musum ve şerefim üzerine yemin ede-

rim ki bilgim bu. Toz zerresi kadar da-hilim yok. Bu cinayetin hiçbir safha-sında bulunmadım. Bilgiyi saklama-dım. Cinayeti planlayanların, İstanbulİl Jandarmada adı geçenleri tanımıyo-rum, hiçbir HTS kaydım yok, irtibatımyok. Hayatımızı karartılar. Hiç ilgimizolmayan şeyden dolayı burada maddive manevi kayıplarla 5 yılımızı ziyanettiler. Eşim avukat parasını denkle-mek için çalışıyor. Suçsuzluğum orta-ya çıksın diye. Hiç alakam yok vallahibillahi. Haberi aldığımız anda bildir-dik, bir can sonuçta hemen söyledik.Bir cinayet bilgisi her zaman mı geli-yor da, değerlendirmediler bilmiyo-rum. Adalete güveniyorum. Yaşadığımmağduriyetimin giderilmesini, tutuk-suz yargılanmak istiyorum" dedi. Dönemin Trabzon Jandarma İstih-barat Şubesi'nde görevli olan sanıkOkan Şimşek, "Trabzon'da görev yaptı-ğımız dönemde, Veysal'ın tanıdığı Coş-kun İğci'den aldığımız cinayet bilgisiniakşam saatlerinde şube müdürümüzMetin Yıldız'a aktardık. Bu bilgiyi aşırısağ komutanı Hüseyin Yılmaz'a veril-mesini söyledi. Hüseyin Yılmaz'a ken-dim önce şifai olarak aktardım. Dahasonra toplantıda da şube müdürü be-nim verdiğim bilgiyi aktardı. Ancak ko-mutan Ali Öz özel olarak verilmesinisöyleyince konu kapandı. İstanbul’agelişimiz ve görüşmelerimiz başka birolayla ilgilidir. FETÖ'cü değilim. Silahlı

terör örgütü üyesi değilim. Tahliyemitalep ederim. 5 yıldır tutukluyuz, kim-seye derdimizi anlatamadık. Biz de is-temezdik bir canın gitmesini, dini diliırkı hiç önemli değil. Ev hapsine de ra-zıyız" şeklinde konuştu. döneminTrabzon Jandarma İstihbarat Şubesigörevlisi sanık Gazi Günay ise "Her-hangi bir Anayasal suç işlemedim" di-yerek tahliyesini talep etti. Sanık Ali Özde bir süredir ev hapsinde olduğunubelirterek adli kontrolünün değiştiril-mesini talep etti. O dönem Trabzon İs-tihbarat Şube'de sorumlu amir SanıkHasan Durmuşoğlu Anayasa'ya ve ka-nunlara görev yaptığını, suçsuzluğuortaya çıksın diye kaçmadığını saklan-madığını belirterek tahliyesini talepetti. Dönemin İstanbul Jandarma İstih-barat Şube Müdürlüğünde görevli Ast-subay sanık Muharrem Demirkale,"Zerre kadar suçumuz yok" dedi. Sa-nık Osman Gülbel de tutuksuz yargı-lanmak istediğini belirtti. Diğer sanık-lar da tahliyelerini talep ettiler.
TÜM SANIKLARIN 
TUTUKLULUKLARI DEVAMMahkeme heyeti, tutuklu sanıklarGazi Günay, Hasan Durmuşoğlu, Mu-harrem Demirkale, Okan Şimşek, Os-man Gülbel, Veysal Şahin, Yavuz Kara-kay'nın tutukluluk hallerinin devamınakarar verdi. Sanık Ali Öz hakkındaki evhapsi kararının devamına ve bazı sa-

nıklar hakkındaki adli kontrollerin de-vamına karar veren heyet, sanık FarukSarı hakkındaki yakalama emrinin infa-zının beklenmesine hükmetti. Dosya-nın mütalaasını hazırlaması için savcılı-ğa gönderilmesine karar veren mahke-me, duruşmayı 31 Mayıs'a erteledi.
Davanın geÇmİşİ: İstanbul 14.Ağır Ceza Mahkemesi, Fetullahçı TerörÖrgütü (FETÖ) elebaşı Fetullah Gülen,eski savcı Zekeriya Öz, gazeteciler, jan-darma ve eski emniyet görevlilerininde aralarında bulunduğu kamu görevli-lerinin ihmali davasında, 26 Mart2021'de kararını açıklamıştı. 78 sanıklıdavada, FETÖ elebaşı Fetullah Gülen'inarasında bulunduğu 13 firari sanığındosyası ayrılmıştı. Kararda, cinayetinFETÖ/PDY'nin amaçları doğrultusundaişlendiğine kanaat getirildiği vurgulan-mıştı. Toplam 26 sanığa çeşitli suçlar-dan değişik oranlarda mahkumiyet ka-rarı verilmişti. Bazı sanıklar yönündenberaat, bazı sanıklar hakkında davanındüşürülmesine hükmedilmişti. Mahku-miyetleri bozulan sanıklar eski subayMuharrem Demirkale, eski Trabzon İlJandarma Komutanı Ali Öz, Osman Gül-bel, Yavuz Karakaya, Bekir Yokuş, Ha-san Durmuşoğlu, Faruk Sarı, MehmetAyhan, Onur Karakaya, Okan Şimşek,Gazi Günay, Veysal Şahin, Volkan Şahin,Şükrü Yıldız ve Mehmet Ali Özkılınç yö-nünden dosyayı yerel mahkemesinegöndermişti. nHABER MERKEZİ

antalya'nın Muratpaşa ilçesine bağlıŞirinyalı Mahallesinde 23 Mart tarihinde akıl-lara durgunluk veren bir olay yaşandı. Elindepazar arabası olan kimliği belirsiz erkek,sokağın diğer ucundaki sırt çantası olan kızçocuğuna doğru koştu. Kendine doğru koşarakgelen adamı görünce panikleyen çocuk, yakın-daki zincir marketin şubesine sığınmak istedi.Adam kız çocuğuna yetişerek sırtına vurupyere düşürdü. Market çalışanlarının yardım et-tiği çocuk büyük korku yaşarken olayı gören-ler ve bir kadın market çalışanı saldırgana tep-ki gösterdi. Kendisine tepki gösteren marketçalışanına da pazar arabasıyla saldıran adambölgeden uzaklaştı. Çocuk ise dersi olduğunusöyleyip gitti. Olaya şahit olan mahallelidenÖzlem Karayalçın yaşananları şu sözlerle an-lattı: "Sabah saatlerinde balkonda oturuyor-dum. Kız çocuğu yürürken bir adam koşarakgeldi ve sırtına vurup düşürdü. Çalışanlardanbiri adama ‘Ne yapıyorsunuz’ diye sorduğun-da, ‘Benim önümden kimse geçemez’ deyipelindeki pazar arabasıyla kadına da saldır-maya çalıştı. Biz inene kadar adam elini, kol-unu sallayarak gitti. Tedirgin oluyoruz, çocuk-larımız var etrafta okullar var. O günden sonrada görmedim."

Her gece 
pencereden 

genç kızı 
taciz ediyor

Sokakta 
tanımadığı kız 

çocuğuna saldırdı

Hrant Dİnk DavasınDa yenİ gelİşme yaşanDı: 

Talepler reddedildi19 Ocak 2007 yılında Şişli'de bulunan eski Agos Gazetesi önünde katledilen HrantDink'in davasına bugün devam edildi. 3'ü tutuklu 15 kişinin yargılandığı davada, mahkeme tahliye taleplerini reddederken, dosyanın kapsamlı olması nedeniyle müta-laasını hazırlayamadığını belirten savcıya süre verilen duruşma 31 Mayıs'a ertelendi

İliç'te herkes risk altında

İstanbul Fatih Malta Çarşısı'nda bir tele-foncu dükkanında geçen gün telefoncuya ge-len kadın müşteri, iki kılıf almak istedi. Tele-foncu iki kılıf için 450 lira istedi. Ancak kadın300 lira bıkarak iki kılıfı aldı ve hızla dükkan-dan çıktı. Dün öğle saatlerinde tekrar dükkanagelen kadın, bir kılıfı iade ederek parasının ve-rilmesini istedi. Ancak iade ücreti konusundakadın ile esnaf anlaşamadı. Tartışma sırasındatezgaha vuran kadına esnaf kılıfları attı. Kadınise kılıfları alarak dükkan içine fırlattı. İadeedilen kılıf için esnafın 100 lira verdiği ancakkadının 50 lira daha istediği iddia edildi. Dük-kanda arbede çıktı. İtişmeler sırasında taraflarbirbirine vurdu. Olay kapı önünde de sürdü.Bu sırada esnafın akrabası olduğu öne sü-rülen bir kişi daha olaya dahil oldu. Kadına vu-ran bu kişiye kapı önünde kadını beklediği be-lirtilen bir erkek tepki gösterdi. Cep telefonukılıfı satan esnaf ve yakını ile kadın ve onubekleyen erkek arasında kavga büyüdü. İtiş-meler sırasında kadın yere düştü. Düşen kadı-nı elinden tutarak yerde sürükleyen esnaf, ver-diği parayı geri almaya çalıştı. Çevredeki va-tandaşların araya girmesi ile kadın yerden kal-karak sokaktan uzaklaştı. İstanbul EmniyetMüdürlüğü olayın sosyal medyada yayılmasıüzerine çalışma başlattı. Kadına vurduğu be-lirlenen 32 yaşındaki A.Ü.Ş. gözaltına alındı.Yapılan incelemede A.Ü.Ş.'nin iş yeri sahibiY.Ş.'nin yeğeni olduğu belirlendi. A.Ü.Ş.'nin ola-yın meydana geldiği iş yerinde çalıştığı ve "İşyerinden hırsızlık, kasten yaralama, uyuşturu-cu madde kullanma, ailenin korunmasına iliş-kin kanuna muhalefet, görevi yaptırmamakiçin direnme" suçlarından toplam 11 suç kay-dının olduğu tespit edildi. Yakalanan şüpheli-nin adli makamlara sevk edileceği belirtildi.

Fatih'te sokak 
ortasında kadına

dayak: 1 gözaltı
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TRT WoRld Research Centre'da AraştırmacıHüseyin Özdemir, Rusya-Ukrayna Savaşı'nın 2'nci yıldönümünde tarafların son durumunu ve savaşın güçdengelerini nasıl etkilediğini AA Analiz için kalemealdı.***Ukrayna-Rusya Savaşı 3'üncü yılına girerken,süregelen çatışmalar ve Ukrayna'nın başarısız ba-har taarruzu, Avrupa Birliği (AB) içindeki bölün-meleri derinleştirdi. Askeri yardımlardaki gecik-meler, yeni yaptırımlara ilişkin belirsizlikler ve yap-tırımların delinmesine ilişkin endişeler, AB'nin Uk-rayna'ya bağlılığı konusunda soru işaretleri yarattı.Ukraynalılar daha güvenli bölgelere gitmek için ev-lerini terk etmek zorunda kalırken savaş tüm taraf-lar için gittikçe zorlaştı. Her iki tarafın da yaşadığıyıkıcı kayıplar milyonlarca kişiyi doğrudan etkiledi.Dünyanın dört bir yanındaki sayısız insan da tahılkıtlığı tehdidiyle karşı karşıya kalarak savaşın do-laylı etkilerini hissetti.
Uzayan çatışmalarUkrayna ve Rusya arasındaki çatışma aslındaiki ülkeden çok daha fazlasını içeriyor. Rusya baş-langıçta Kiev'e sürpriz bir saldırı düzenleyerek Uk-rayna üzerinde kontrol sağlamayı hedeflemişti.Ancak bu yıldırım harekatı, Ukrayna birliklerininve halkın beklenmedik direnişi nedeniyle başarısızoldu. Ardından Amerika Birleşik Devletleri (ABD)

ve AB'den Ukrayna'ya askeri ve istihbari destekgeldi. Askeri yardım ilk dönem için yeterli olsa dasonrasındaki karşı saldırılar için yetersiz kaldı. Bunedenle Kiev önemli kazanımlar elde edemedi veson zamanlarda Avdiivka'da olduğu gibi birçokbölgede toprak kaybetmeye başladı. [1]İsrail'in Gazze saldırısı, ABD askeri yardımları-nın büyük bir kısmının Tel Aviv'e gitmesi nedeniyleMoskova'nın işine yaradı. Avrupa hükümetleri, Ki-ev'e yardım edilip edilmeyeceği ve edilecekse neölçüde olacağı gibi tartışmalarla zaman kaybede-rek nasıl bir yol izleneceği konusunda ikiye bölün-dü. Rusya da bu mevcut jeopolitik ortamdan faydasağladı. Moskova İran'dan Şahed insansız havaaraçları ve Kuzey Kore'den top mermileri teminetti. Bu şekilde savaş odaklı bir ekonomiye geçiş vebazı AB ülkelerinin ekonomik kaygılarla yaptırım-ları esnetmesi, Rusya'nın ekonomik ve askeri yete-neklerini ilerletti. Savaşa olan bu adaptasyon aynızamanda silah üretimini de artırarak Rusya'yı gele-cekteki savaş senaryolarında avantajlı hale getirdi.
trUmp'ın yaklaşan gölgesiEski ABD Başkanı Donald Trump'ın AB'nin NA-TO'ya yeterince destek vermediğini açıkça beyanetmesi, AB'nin savunma sanayine yeterince önemvermediğini gösterdi. Kesin bir şey söylemek içinhenüz erken olsa da, seçilmesi halinde Trump Uk-rayna'yı müzakere masasında etkisinin azaldığı bir

barış anlaşması sürecine zorlayabilir. Bu durumAB'yi kıtada Rusya ile tek başına uğraşmak zorun-da bırakabilir. Ukrayna'da böyle bir zaferle cesaret-lenen Kremlin ise Avrupa için çok daha büyük birtehdit oluşturabilir. ABD Başkanı Joe Biden yöneti-minin Ukrayna için 60 milyar dolarlık yeni bir yar-dım paketi açıkladığı dönemde, AB'nin 54 milyaravroluk bir yardım paketi için uzun süredir uzlaşıarayışında olması, AB'nin ortak hareket edemedi-ğini açıkça gösterdi. Ukrayna'ya yapılacak yardımpaketine karşı çıkan ülkeler, bir üye ülkenin AB ka-rarları üzerindeki oy hakkının askıya alınmasınıiçeren 7. madde'den çekiniyorlar. 7. maddenin kul-lanılabileceğine dair fısıltılar ise, AB içindeki bö-lünmüşlüğün boyutlarını gözler önüne seriyor.Esasında Ukrayna'ya yapılan yardım planı bir şe-kilde çözüme kavuşturulmuş gibi görünse de, sa-dece süreci yavaşlattı ve yardımın zorunluluk duy-gusuyla gönülsüzce sağlandığını da ortaya koydu.Dahası, bu yardımı geciktirmekle suçlanan ülkeler,bunun Ukrayna'ya mucizevi bir zafer getirmeyece-ğini de biliyordu. Bu süreçte Rusya sağlam durur-ken Batı'nın kararsız eylemleri Ukrayna'nın konu-munu zayıflattı. Kremlin, Ukrayna'daki askeri ope-rasyonun amacının Ukrayna'yı Nazilerden arındır-mak ve askersizleştirmek olduğunu, bunun da re-jim değişikliğiyle mümkün olabileceğini savunuyor.Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, ABD ve Avru-pa'da yaklaşan seçimlerin Ukrayna'yı daha az des-

tekleyen liderleri yönetime getireceğini iddia edi-yor. Ukrayna ise bağımsız ve egemen bir devlet ola-rak hayatta kalabilmek için varoluşsal bir savaş ve-riyor. Bu mücadelenin ortasında Ukrayna halkı birde iç siyasi çalkantılarla boğuşuyor. Tüm bu belir-sizlikler ise Ukrayna halkını zafer üzerine düşün-meye sevk ediyor. 2024 yılı Ukrayna için önemlizorluklar içeriyor. Savunma hatlarını güçlendirmekiçin ayrılan yeni yardım, Ukrayna'nın zayıf noktası-nın azalan mühimmat tedariki olduğunu gösteri-yor ve sınır boyunca devam eden yıpratma savaşı-nın muhtemelen devam edeceğini gösteriyor.ABD, Avrupa, Rusya ve Ukrayna olmak üzere il-gili taraflardan hiçbiri savaş alanında zafer peşin-de koştukları sürece sadece savaşın şiddetini artı-racaklar. ABD ve müttefikleri, dengeleri değiştire-cek yeterli askeri destek sunamadıkları sürece Uk-rayna'yı Rusya ile müzakereye zorlamamalıdır.Aksi takdirde çatışmanın süresini uzatmaya yöne-lik nafile bir çaba daha fazla Ukraynalının hayatınıriske atacaktır. Çatışmayı çevreleyen belirsizliklerve AB ile ABD'nin parçalanmış siyasi manzaraları,Türkiye gibi tüm taraflarla dengeli ilişkileri olanbaşarılı bir arabulucunun bu süreçteki önemli ro-lünü ortaya koyuyor.[1] https://www.reuters.com/world/europe/ukrainian-troops-withdraw-avdiivka-ammunition-shortage-bites-2024-02-17/
[Hüseyin Özdemir, TRT World Research 

Centre'da Araştırmacıdır.]

Ukrayna’ya yapılan yardım planı bir şekilde çözüme kavuşturulmuş gibi görünse de sadece 
süreci yavaşlattı ve yardımın zorunluluk duygusuyla gönülsüzce sağlandığını da ortaya koydu

Ukrayna-Rusya 
Savaşı'nda

belirsizliklerle dolu
geçen bir yıl daha
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Prof. Dr. Artık, panel için geldiği Edirne'de AA 
muhabirine, Türkiye'nin süt hayvancılığı açısından 
önemli bir ülke olduğunu, Avrupa'da en fazla süt 
üreten üçüncü ülke olduğunu anlattı. 

Artık, 2023 yılında 24,2 milyon ton süt üretimi 
gerçekleştirildiğini ancak bu fazlalığa karşın süt 
ürünlerindeki ihracat rakamlarının düşük kaldığını 
belirterek, süt ürünlerinde ihracatın artırılması için 
Tarım ve Orman Bakanlığı öncülüğünde çalışmalar 
yapıldığını, bu kapsamda kalite, verimlilik ve 
sürdürülebilirliğin ön planda tutulacağını ifade etti. 

Avrupa Birliği kriterlerine uygun üretimin yapıl
ması için çalışıldığını vurgulayan Artık, "Bu plan 
kapsamında çiğ süt kalitesinin artırılması hede
fleniyor. Hayvancılığın artırılması ve süt sektörünün 

sorunlarına çözüm bulunmasını planlıyoruz. Çiğ Süt 
Eylem Planı çalışmalarında başarıya ulaşırsak 
çiftçimizin geliri artacak, ülkemizin ürünleri dış 
ülkelere daha kolay pazarlanacaktır." dedi. 

 
"500 milyar dolarlık ihracat  

     hedefine katkı sağlanır" 
Artık, çiğ süt kalitesinin, sağlıklı hayvan ve hızlı 

soğutma ile ilgili olduğuna dikkati çekerek, sütteki 
gerekli şartların yerine getirilmesiyle Türkiye'nin bu 
alandaki ihracatının katlanacağını dile getirdi. 

Sütün hayvandan alındıktan sonra hızla soğutul
ması gerektiğine işaret eden Artık, şöyle konuştu: 

"Süt soğutulmazsa sütte mikroorganizma sayısı 
artar ve bozulmasına neden olur. Halk arasında 'süt 

kesildi' deriz. Bu mikroorganizma sayısının fazla ol
masıdır. Süt sağım işleminin ardından hızla soğu
tulup işlenmelidir. Çiğ süt kalitesi sütün 
soğutulmasıyla ilgilidir, bunun Türkiye genelinde 
yapılması ve sağımda hijyene dikkat edilmesi gerek
lidir. Bunu yaptığımızda ürünlerimiz dünyada daha 
fazla satılacaktır ve çiftçimizin geliri, ülkemizin ihra
catı artacaktır. Ülkemizin gelecek yıllar için 500 mil
yar dolarlık ihracat hedefi var. Süt ürünleri ihracatını 
artırarak bu genel hedefe destek verebiliriz." 

 
Çiğ Süt Eylem Planı 
Hayvancılık sektörünü güçlendirmeyi, piyasa is

tikrarını sağlamayı ve süt üretiminde sürdürülebilir
liği korumayı amaçlayan kapsamlı bir strateji olarak 

tasarlanan Çiğ Süt Eylem Planı sektörün gelecekteki 
yol haritasını belirlemeyi amaçlıyor.Çiğ süt sek
töründe yaşanan sorunları ele alarak çözüm yolları 
belirlemeyi ve sektörü daha sürdürülebilir hale ge
tirmeyi hedefleyen Çiğ Süt Eylem Planı, çiğ sütte 
piyasa istikrarını sağlamak, üreticileri güçlendirmek, 
süt üretiminde verimliliği artırmak, kaliteyi yükselt
mek ve çiğ sütü AB kriterlerine uygun hale getirmeyi 
planlıyor. 

Üreticilerin desteklenmesi, kayıtlı üretim sistem
lerinin teşvik edilmesi, kalite standartlarının yük
seltilmesi, pazarlama ve markalaşma çalışmalarının 
desteklenmesi eylem planının ele aldığı konular 
olarak öne çıkıyor.       

Ramazan Bayramı tatilinin 9 güne çıkarılması ve yaklaşan yaz sezonu öncesi 
kamp yerlerinde hazırlıklar hızlanırken çadır ve karavanlara talepte artış oldu. 

Çiğ Süt Eylem Planı, süt ürünleri ihracatında yol haritası olacak 

Trabzon'daki Arsin Organize Sanayi 
Bölgesi'nde 1993'ten bu yana faaliyet 
gösteren TİSAŞ, ilk başlarda TSK'nın 
çeşitli birimlerine ve iç pazara silah üre
tirken, daha sonraki yıllarda yurt dışına 
açılarak silahların büyük kısmını ihraç et
meye başladı. 

Her geçen yıl kapasitesini yükselten 
firma, ABD, Kanada ve Avrupa ülkeleri 
başta olmak üzere 60 ülkeye silah sattı. 

TİSAŞ Yönetim Kurulu Üyesi Murat 
Alemdaroğlu, AA muhabirine, gerek üre
tim kapasitesi gerekse ihracat değerleri 
bakımından sektörde söz sahibi olduk
larını, tercih edilen bir marka haline 
geldiklerini söyledi. 

Alemdaroğlu, ihracatta özellikle son yıl
larda hızlı bir yükselişe sahip olduklarını 
belirterek, "1998 yılında başlamış 
olduğumuz ihracat değerleri, bugünkü 
duruma göre çok küçük değerlerdi. Za
manla ihracattaki niteliklerimizi artırdık. 
2023 yılı itibarıyla ihracatımız 200 bin 
adet seviyesindeydi. Bu sayıyı, 2024 yılı 
içerisinde yüzde 30 civarında artırmayı 
planlıyoruz." dedi. 

Savunma sanayi alanında dünyadaki 
gelişmeleri yakından takip ettiklerini an
latan Alemdaroğlu, ARGE çalışmalarıyla 
beraber yenilikçi ve kullanıcıların ihtiy
acına yönelik ürünler üretmeye çalıştık
larını aktardı. 

Alemdaroğlu, altyapının ve kapasitenin 
sürekli geliştirildiğini vurgulayarak, 
"Bunun beraberinde bölgede istihdam 
sağlayarak farkındalık yaratmaya da 
uğraşıyoruz. Bünyemizdeki iki üretim 
tesisinde 425 kişiye istihdam sağlıyoruz. 
Savunma sanayisi anlamında Doğu Ka
radeniz'in en büyük üretim tesisiyiz." diye 
konuştu. 

 
"Tabanca konusunda da lider fir

malardan bir tanesiyiz" 
Türkiye'de savunma sanayisinde son 

yıllarda yaşanan hızla gelişmelerin fir
malarını da olumlu yönde etkilediğine 
dikkati çeken Alemdaroğlu, şu değer
lendirmede bulundu: 

"Savunma sanayi ülkemizde çok hızlı 
gelişiyor. Üstün seviyede savunma sanayi 
ürünlerimiz var. Dolayısıyla birçok ülke 
de ihtiyaçlarını Türkiye'den gerçek
leştiriyor. Tabanca konusunda da lider fir
malardan bir tanesiyiz. Dolayısıyla birçok 
ülkenin envanterinde TİSAŞ'ın ürünleri 
yer alıyor." 

Alemdaroğlu, başta PX9 modeli olmak 
üzere birçok ürünlerinin farklı ülkel
erdeki kolluk güçleri tarafından tedarik 
edildiğini belirterek, NATO standart
larında zorlaştırılmış testleri başarıyla 
tamamlayan ürünlerin kullanıma sunul
duğunu ifade etti. 

Sahip oldukları ARGE merkezi 
sayesinde TÜBİTAK destekli projeler 
ürettiklerinin de altını çizen Alemdaroğlu, 
şunları kaydetti: 

"Bu projelerdeki esas amaç, nitelikli ve 
yenilikçi ürünler oluşturmak. Bu yenilikçi 
ürünleri oluştururken de kolluk güç
lerinin ihtiyacını karşılamak çünkü başta 
profesyonellerin ihtiyacını karşılamayı 
planlıyoruz. Burada başlangıç olarak 
Afrika ve Orta Asya ülkeleriyle beraber 
başladık. Amerika'da ve Avrupa'da da 
satışlarımız devam ediyor."

Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği 
(DKİB) Yönetim Kurulu Başkanı Saffet 
Kalyoncu, AA muhabirine, kentten yılın 2 
ayında 98 ülkeye ihracat yapıldığını 
söyledi. 

 
Söz konusu ihracattan 211 milyon 846 

bin dolar kazanç sağlandığını dile getiren 
Kalyoncu, "Trabzon'dan en çok ihracat 
gerçekleştirilen ilk 3 ülke sırasıyla İtalya, 
Rusya Federasyonu ve Almanya olurken, 
yüzde yüz üzerinde ihracat artışı 
sağlanan ülkeler ise Peru, Çin Halk 
Cumhuriyeti, Vietnam, Japonya, Avus
tralya ve Malezya oldu." dedi. 

 
Kalyoncu, ihracatın, geçen yılın iki 

ayıyla aynı seviyede olduğunu belirterek, 
en fazla ihracat gerçekleştirilen sektör
lerin sırasıyla fındık, su ürünleri, yaş 
meyve sebze, taşıt yedek parçası ve 
savunma sanayi olduğunu ifade etti. 

 
dıkları sorunlara değinen Kalyoncu, 

gelecek dönemde ihracatçıların ayakta 
kalabilmesi için finansmana erişim 
imkanlarının artırılarak, uygun kredi 
imkanlarıyla desteklenmesini istedi. 

 
Kalyoncu, yılın kalanında hedeflenen 

ihracat rakamlarına ulaşmaya çalışacak
larını kaydederek, iç piyasalardaki 
parasal sıkılaşmanın yol açacağı talep 
daralmasının olumsuz etkilerinden ko
runmanın yegane yolunun ihracat 
olduğunu, bunun için de ihracatçıya 
destek noktasında pozitif ayrımcılık 
yapılmasını talep ettiklerini sözlerine ek
ledi.

OSTİM'de çadır üreten firmanın işlet
mecisi Serkan Yazıcı, AA muhabirine, 
otelleri tercih etmeyip doğayla iç içe, 
bütçesine daha uygun tatil yapmak 
isteyenlerin ilgisinin çadırlara yöneldiğini 
söyledi. Yazıcı, "Bayram tatilinin 9 güne 
çıkarılmasıyla bu süreyi çadır kampında 
geçirmek isteyenlerden yoğun talep alıy
oruz." dedi. 

Yaz aylarının yaklaştığına dikkati çeken 
Yazıcı, şu anda şişme kamp çadırlarının 
daha popüler olduğunu, insanların genel
likle küçük çadırlarda konaklamayı tercih 
ettiklerini belirtti. 

Yazıcı, sadece tatilcilerin değil, doğada 
kamp yapmak isteyenlerin de çadırlara 
yoğun talebi olduğunu dile getirdi. 

Bunların dışında acil hizmetler için de 
çadır ürettikleri bilgisini veren Yazıcı, bu 
alanda da talep artışı olduğunu ifade etti. 

 
"Talepte geçen yıla göre artış var" 
İzmir'in Menderes ilçesindeki bir çadır 

kampı alanında işletme müdürü olarak 
görev yapan Uğur Burhan da Ramazan 
Bayramı tatili nedeniyle konaklama 
hizmetlerine yönelik şahsen ve telefonla 
rezervasyon yaptırmak isteyenlerin 
geçmişe nazaran fazla olduğunu söyledi. 

Bayram için daha çok kapalı kon
aklama alanları ve karavan hizmeti için 
talep geldiğini belirten Burhan, çadırda 
konaklamak isteyenlerin de özellikle yaz 
sezonunu tercih ettiğini bildirdi. 

Burhan, sezonluk karavan hizmeti 
almak isteyenlerin sayısının da oldukça 
fazla olduğuna dikkati çekerek, şöyle 
konuştu:"Geçen yıla göre talepte artış var. 
Kamp alanında aynı anda ortalama 6070 
karavan misafir alabiliyoruz. Böylece 
günlük ortalama 250 kişiyi misafir etmiş 
oluyoruz. Çadır kapasitemiz aynı anda 
350400, kişi sayısı ortalama 700800 
civarında olup, yazın tam kapasite hizmet 
verilmektedir." 

Günübirlik gelen misafirleri de dikkate 
alarak, hafta içi günlük ortalama 2 bin 
kişiye hizmet verdiklerini vurgulayan 
Burhan, hafta sonu da bu sayının 3 bin 
500 ila 4 bine çıktığı bilgisini verdi. 

Burhan, mart sonuna kadar karavan 

kampı için günlük 500, çadır kampı için 
de günlük 350 lira ücret alındığını, yeni 
sezon fiyatlarının ay sonunda belir
leneceğini kaydetti. 

 
Otel fiyatlarının yüksekliği de kara

vana yönlendiriyor 
Karavan İmalatçıları ve Tedarikçileri 

Derneği Başkanı Ahmet Fazlıoğlu, 
bayram tatilinin de uzamasıyla son 
dönemde karavanlara talepte artış 
olduğunu ifade etti. Özellikle Kovid19 
salgını sonrası karavanların daha popüler 
hale geldiğine dikkati çeken Fazlıoğlu, 
2020 sonrasında 500'ün üzerinde üretici 
firmanın kurulduğunu dile getirdi. Fa
zlıoğlu, karavan tatilinin diğerlerine 
oranla daha az maliyetli olması sebebiyle 
tercih edildiğini anlattı. 

Fazlıoğlu, "Maalesef turizm bölgelerim
izdeki konaklama tesis fiyatlarının çok 
yüksek olması nedeniyle vatandaşların 
bir kısmı otel yerine karavanda konakla
mayı tercih ediyor. Yakın dönemde 

gerçekleşen fuar organizasyonlarında, 
bayram tatilini de düşünerek aldığını be
lirten çok fazla karavan müşterisi 
olduğunu gözlemliyoruz." dedi. 

Karavan ücretlerine ilişkin de bilgi 
veren Fazlıoğlu, şunları kaydetti: 

"Kiralama ücretleri çekme karavanda 2 
bin ila 2 bin 500 lira, motokaravanda 2 
bin 500 ila 3 bin lira civarında. Parklar
daki konaklama ücretleri de 700 ila1000 
lira arasında değişiyor. Karavanın daha az 
maliyetli olmasının yanında, sınırsız kon
aklama alanı sağlaması, konforlu ve avan
tajlı bir tatil seçeneği sunuyor. Bu sebeple 
tercih ediliyor." 

Karavan sektörünün hedef kitlesinin 
20'li yaşlara kadar gerilediğini ancak eko
sistemin nüfus yoğunluğuna göre pazar 
payının yüzde 15'lik dilimine yeni 
ulaştığını vurgulayan Fazlıoğlu, 
Türkiye'deki üreticilerin dış pazarda yer 
edinme potansiyelinin ciddi boyutta 
olduğunu sözlerine ekledi.

Arkan, Konya'da bir restoranda düzen
lenen programda, geçen yıl 3 milyar li
ralık yatırımla yeni bir haddehane 
yatırımına başladıklarını hatırlattı. 

Eti Alüminyum'un, 82 bin tonluk üre
timle iç pazarın ihtiyacının yüzde 10'unu 
karşıladığını ve her yıl 250 milyon dolar
lık ithalatın önüne geçtiğini aktaran 
Arkan, "Savunma sanayisi gibi stratejik 
sektörlerde arz güvenliğini sağlarken, 
uçak gövdelerinde, zırh malzemelerinin 
ham maddesi olarak ve gemi 
endüstrisinde kullanılan alüminyum 
ürünleri üretebilmek amacıyla Seydişe
hir'de yeni bir haddehane yatırımına 
başladık. Gelecek yıl sonunda üretime 
başlamayı hedefliyoruz. Başta savunma 
sanayisi olmak üzere iç pazarda pek çok 
sektöre vereceğimiz hadde ürünlerimizle 
cari açığın kapanmasına 350 milyon 
dolarlık destek sağlayacağız." diye 
konuştu. 

 
"Yıllık 40 bin tonluk üretim kapa

sitesine ulaşmayı hedefliyoruz" 
Arkan, yeni yatırımlarla istihdam 

kapısının aralanacağına da vurgulayarak, 
şöyle konuştu: 

 
"Yerli sanayi için bir devrim niteliği 

taşıyacak olan ve Türk mühendislerimiz 

tarafından geliştirilen bir başka 
yatırımımız ise özel alümina ünitesi. 
Makine montajlarına başladık. Bu yılın 
ikinci yarısında yeni hattı devreye almayı 
planlıyoruz. Bu ünite sayesinde yıllık 40 
bin tonluk üretim kapasitesine ulaşmayı 
hedefliyoruz. Türkiye'de ilk kez üretilm
eye başlanacak özel alümina, çok yüksek 
sıcaklıklara dayanması ve 2000 derecel
erde bile erimeyen özelliğinin yanı sıra 
hafif ve esnek oluşuyla da kullanılan sek
tör sayısını çeşitlendiriyor. Bu önemli 
yatırımla birlikte ülkemizin özel alümina 
ihtiyacını karşılayıp, dışa bağımlılığın 
azaltılması için çalışacağız." 

Boksitin artık ürününden lityumu geri 
kazanmak için de çalışmalara başladık
larına işaret eden Arkan, lityumun elek
trikli araçların bataryalarında kullanılan 
en önemli metallerden biri olduğunu an
lattı. 

Arkan, Türkiye'nin yıllık 200 ton 
lityum karbonat ihtiyacı olduğuna dikkati 
çekerek, "Boksitten lityumu geri 
kazanma konusunda patent başvuru
muzu yaptık. Ancak dünyada ilk kez 
böyle bir girişim olduğu için patent aşa
ması biraz uzun sürüyor. Türkiye'deki 
patent çalışmalarından olumlu dönüşler 
oldu. Şimdi ABD, Çin ve Avrupa'daki 
prosedürün tamamlanmasını bekliyoruz. 

Tam kapasite çalışmaya başladığımızda 
her yıl 250 tonluk lityumu geri 
kazanacağız. Lityum haricinde nadir 
toprak elementlerini de proseste ortaya 
çıkan artık üründen kazanma konusun
daki çalışmalarımız sürüyor." ifadelerini 
kullandı. 

 
İki yeni GES kazandırılacak 
Şirketin "yeşil alüminyum" hedefi için 

çalışmaya devam ettiğini belirten Arkan, 
şöyle devam etti: 

"Yeni yatırımlarımızı hayata geçirirken, 
ARGE kadar sürdürülebilirlik yak
laşımımızı da merkeze alıyoruz. Bir 
taraftan enerjimizi yenilenebilir kay
naklardan sağlarken diğer taraftan 
dünyada örneği olmayan yeşil 
alüminyumla ilgili dokümantasyon işler
imizi tamamlıyoruz. Tesisimizde 165 MW 
kurulu güce sahip 4 güneş enerji santral
imiz bulunuyor. Bunlara farklı şehirlerde 
yapılacak yenilerini ekleyeceğiz. 
Gaziantep'teki 'Eti5 GES' projemiz ve 
Sivas'ta yapılacak 'Eti6 GES' projemizin 
şu anda planlama çalışmaları sürüyor. 
2025'te faaliyete geçecek toplam 141 
megavat MW kurulu güce sahip bu iki 
yeni güneş santralimizle enerji tüketim
imizde yenilenebilirin payını artıracağız."

Trabzon'un 2 aylık ihracatı 
211,8 milyon dolar oldu 

Eti Alüminyum sanayinin arz güvenliğini sağlamaya devam ediyor 

Trabzon'da üretilen  
200 bin tabanca 60 
 ülkeye ihraç edildi 

Bayram tatili ve yaz sezonu öncesi 
çadır ve karavanlara talep arttı 
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Erdem ALİŞARLı

İçİşlerİ Bakanı Ali Yerlikaya, Hatay'dadüzenlenen "Mahzen-21" operasyonunda,elebaşılığını Süleyman Alev'in yaptığı,"Alevler" olarak bilinen göçmen kaçakçılığıorganize suç örgütünün çökertildiğini, 13şüphelinin gözaltına alındığını bildirdi. Ba-kan Yerlikaya, sosyal medya hesabındanyaptığı açıklamada, Hatay'da eş zamanlı"Mahzen-21" operasyonu düzenlendiğinibelirtti. Yerlikaya, operasyonda elebaşılığı-nı Süleyman Alev'in yaptığı"Alevler" olarak bilinen göç-men kaçakçılığı organize suçörgütünün çökertildiği, eleba-şının da aralarında olduğu ör-güt üyesi 13 şüphelinin yaka-landığı bilgisini verdi. Hatay Al-tınözü Cumhuriyet Başsavcılığıkoordinesinde, Hatay İl Jandar-ma Komutanlığınca yapılan ça-lışmalar sonucu şüphelilerin,göçmen kaçakçılığı suçunu ör-gütlü olarak işlediklerinin tes-pit edildiğini aktaran Yerlikaya,

operasyonlar sonucu, 2 araca, ruhsatsız ta-bancalara ve fişeğe el konulduğunu kay-detti. "Aziz milletimizin bilmesini isterimki, organize suç örgütlerine, göçmen kaçak-çılığı organizatörlerine ve çetelere milleti-mizin duası ve desteğiyle göz açtırmayaca-ğız." ifadesini kullanan Yerlikaya, Hatay Al-tınözü Cumhuriyet Başsavcılığı, Göç İdaresiBaşkanlığı ve operasyonları gerçekleştirenjandarmayı tebrik etti. (AA)

türkİye İstatistik Kurumu (TÜİK),2023 yılına ilişkin "İstatistiklerle Yaşlılar"çalışmasının sonuçlarını açıkladı. Bunagöre, 2018'de 7 milyon 186 bin 204 kişiolan 65 yaş ve üzeri nüfus, son beş yıldayüzde 21,4 artarak 2023'te 8 milyon 722bin 806 kişi oldu. Yaşlı nüfusun toplam nü-fus içindeki oranı 2018'de yüzde 8,8 iken,2023'te yüzde 10,2'ye çıktı. Yaşlı nüfusun2023'te yüzde 44,5'ini erkekler, yüzde55,5'ini kadınlar oluşturdu. Nüfus projeksi-yonlarında yaşlı nüfus oranının 2030'dayüzde 12,9, 2040'ta yüzde 16,3, 2060'tayüzde 22,6 ve 2080'de yüzde 25,6 olacağıöngörüldü. Yaşlı nüfus, yaş grubuna göreincelendiğinde, 2018'de bu kesimin yüzde62,2'si 65-74 yaş grubunda, yüzde 28,6'sı75-84 yaş grubunda ve yüzde 9,2'sinin 85ve daha yukarı yaş grubunda yer aldığı gö-rülürken, 2023'te yüzde 64'ünün 65-74 yaşgrubunda, yüzde 28,1'inin 75-84 yaş gru-bunda ve yüzde 7,9'unun 85 ve daha yukarıyaş grubunda yer aldığı belirlendi.Yaşlı nüfusun yüzde 0,1'ini oluşturan100 yaş ve üzerindeki yaşlı kişi sayısı2023'te 6 bin 609 oldu.
NüFUsUN yAŞ yApısı DEğİŞTİYaşlı nüfusun toplam nüfus içindekioranının yüzde 10'u geçmesi nüfusun yaş-lanmasının bir göstergesi olarak kabul edi-liyor. Türkiye'de yaşlı nüfus, diğer yaş grup-larındaki nüfusa göre daha yüksek bir hızlaartış gösterdi. Küresel yaşlanma süreci ola-rak adlandırılan "demografik dönüşüm" sü-recinde olan Türkiye'de, doğurganlık veölümlülük hızlarındaki azalmayla sağlıkalanında kaydedilen gelişmeler, yaşamstandardının, refah düzeyinin ve doğuştabeklenen yaşam süresinin artmasıyla nüfu-sun yaş yapısı şekil değiştirdi. Çocuk vegençlerin toplam nüfus içindeki oranı aza-lırken yaşlıların toplam nüfus içindeki oranıartış gösterdi. Türkiye, oransal olarak yaşlınüfus yapısına sahip ülkelere göre halagenç bir nüfus yapısına sahip olsa da yaşlınüfus sayısal olarak oldukça fazla.Nüfusun yaşlanmasıyla ilgili bilgi verengöstergelerden olan ortanca yaş da 2018'de32 iken 2023'te 34 oldu. Ortanca yaş2023'te erkeklerde 33,2, kadınlarda 34,7olarak hesaplandı. Nüfus projeksiyonların-da ortanca yaşın 2030'da 35,6, 2040'ta38,5, 2060'ta 42,3 ve 2080'de 45 olacağıtahmin edildi. Çalışma çağındaki 100 kişiyedüşen yaşlı sayısını ifade eden yaşlı bağım-lılık oranı 2018'de yüzde 12,9 iken 2023'teyüzde 15'e çıktı. (AA)

25 mArt 2009 tarihinde Kahraman-maraş’ta helikopterin düşmesi sonucu ha-yatını kaybeden Büyük Birlik Partisi'nin(BBP) kurucu Genel Başkanı Muhsin Yazıcı-oğlu ve beraberindeki 5 kişinin ölümüneilişkin arama kurtarma çalışmalarındaki ih-malle ilgili 3 dava sonuçlandı. Yargılama sü-reçlerinde, 'FETÖ’ye yönelik izlerle ilgili ekdelillerin dosyaya girmesinin ardından,Kahramanmaraş Cumhuriyet Başsavcılığın-ca yeniden açılan ana soruşturma devamediyor. Soruşturma kapsamında, Ahlatlı-bel’deki Hava Radar Mevzi Komutanlığındakeşif yapıldı.
ERZURUM'DA DA 
KEŞİF GERÇEKLEŞTİRİLECEKKeşif işleminin, Kahramanmaraş Cum-huriyet Başsavcılığı'nın talimatı doğrultu-sunda, Ankara Cumhuriyet Başsavcılığıncagörevlendirilen savcı ve bilirkişilerle yapıl-dığı öğrenildi. Ahlatlıbel’deki keşfe, MuhsinYazıcıoğlu’nun oğlu Fatih Furkan Yazıcıoğlu,aile avukatlarından Veysel Aşkın ve KemalYavuz’un da katıldığı belirtildi.Öte yandan Ankara’da keşfin ardındanErzurum Hava Radar Mevzi Komutanlığın-da da keşif yapılacağı öğrenildi.

AlmAnyA'nın Solingen kentinde 4 kat-lı binada çıkan yangında aynı aileden 2'siçocuk 4 kişi hayatını kaybetti, 9 kişi yara-landı. Polisten yapılan açıklamada, Höhsc-heid semtindeki eski binada henüz belirle-nemeyen nedenle yangın çıktığı belirtildi.İtfaiyeden yapılan açıklamada, 4 katlıbinanın 2. katında başlayan yangına çatı ka-tındaki evlerinde gece uyurken yakalananaynı aileden 2'si çocuk 4 kişinin yaşamınıyitirdiği, 2'si ağır 9 kişinin yaralandığı belir-tildi. Yangının ardından binadaki 21 kişinintahliye edildiği aktarılan açıklamada, du-mandan etkilenen çok sayıda kişinin olayyerinde tedavi altına alındığı kaydedildi.Yangının çıkış nedeniyle ilgili inceleme-nin sürdüğü kaydedildi.
KİMLİKLERİ BELLİ OLDU4 katlı binada çıkan yangında hayatınıkaybeden aynı aileden 2'si çocuk 4 kişininTürk kökenli Bulgaristan vatandaşı olduğuortaya çıktı. Türkiye'nin Düsseldorf Baş-konsolosluğunca X sosyal medya platfor-mundan yapılan açıklamada, yangının ma-hiyetinin bir an önce soruşturularak açıklı-ğa kavuşturulması istendi. Açıklamada,şunlar kaydedildi: "Solingen'de yaşadıklarıapartmanda dün sabaha karşı çıkan yan-gında hayatını kaybeden Bulgaristan Türküsoydaşlarımıza Allah'tan rahmet, acılı ya-kınlarına başsağlığı, yaralılara ise acil şifalardiliyoruz. Söz konusu yangının mahiyetininbir an evvel soruşturularak açıklığa kavuş-turulmasını önemle temenni ediyoruz. Bukapsamda Başkonsolosluğumuz ilgili ma-kamlarla temasta kalmaya devam edecek-tir." nHABER MERKEZİ

CumhurbAşkAnı Recep TayyipErdoğan, partisinin Diyarbakır İstasyonMeydanı'nda açıklamalarda bulundu.Erdoğan'ın sözleri şöyle: “Bugün 70 binkişi alanda. Bu kardeşliği bozmaya kim-senin gücü yetmeyecek. Mayıs'ta yapı-lan seçimlerde hem milletvekilliğindehem cumhurbaşkanlığı seçiminde arzuettiğimiz oy oranlarına ulaşamadık. Se-çim sonuçlarının sizin de içine sinmedi-ğine inanıyorum. Diyarbakır'da bu kar-deşinize yüzde 28,5 ve tek parti faşizmi-nin bugünkü temsilcisi CHP adayınayüzde 71,5 oy oranı çıktıysa durup üze-irtnde mutlaka düşünmemiz lazım. Di-yarbakır halkının iradesini CHP adayınapayanda yapanların hangi projenin par-çası olduğu açık değil mi?Kent uzlaşısı adı altında kirli bir itti-fak kurdular. Bavul bavul paralar nere-den gelip nereye gidiyor. Tek sermayesisizlerin oyları olan DEM, benim Kürtkardeşlerimin iradesini işporta pazarı-na çıkarmıştır. Bu pazarlıkta eser ve hiz-met derdi yok. Yaptığı reformları beğen-meyip ortalığı ayağa kaldıranlar CHP'liyönericilerin faşizm kokan açıklamaları-na sessiz. Sizi güya ağaların, şıhların, de-rebeylerin, devletin zulmünden kurtar-ma vaadiyle, demokratik siyaset palav-ralarıyla oylarınıza ipotek koydular.

Kürt kardeşlerim böyle bir hakareti buşekilde yok sayılmayı asla hak etmiyor.Diyarbakır, huzuru da özgürlüğü deyatırımı da hizmeti de AK Parti döne-minde görmedi mi? Onlar DiyarbakırCezaevi'nin edebiyatını yaparken bizşehrimizie yakışır bir müze ve kültürmerkezine dönüştürmedik mi? Onlarher evden bir cenaze çıkartarak kan si-yaseti yaparak biz evlatlarımızı yaşat-mak, eğitimiyle sağlığıyla hayata bağla-mak için çırpınmadık mı?
"BİRLİKTE İNŞA EDELİM"Gelin Türkiye Yüzyılı'nı birlikte inşaedelim. AK Parti ile ötekilerin farkı o ka-dar açık ki izaha gerek duymuyorum.PKK'yı sınırlarımız içinde kıpırdayamaz,eylem yapamaz hale getirdik. Sınırları-mızın ötesini de adım adım kontrol altı-na alıyoruz PKK'yı sınırlarımız içinde kı-pırdayamaz, eylem yapamaz hale getir-dik. Sınırlarımızın ötesini de adım adımkontrol altına alıyoruz. Çevremizdeki ül-kelerin çoğu kan, ateş çemberinde kıvra-nırken, bizim güvenliğimizi, huzurumu-zu bozmaya yeltenenlere asla eyvallahetmedik, etmeyeceğiz. Milli çıkarlarımızısavunurken kimin kuyruğuna bassakhemen soluğu PKK'nın yanında alıyor.Siyaset,millete hizmet etmek, ülkenin

sorunlarına diyalog yoluyla çözüm bul-mak için yapılır. Biz zihni,vicdanı özgür,ahlakı kamil herkesle oturur konuşuruz.Emperyalistlere kuklalık etmeyen her-kesle oturur konuşuruz. Terörün her çe-şidine mesafe koyan herkesle oturur ko-nuşuruz. Milletimizin birliğine, vatanı-mızın bütünlüğüne, devletimizin bekası-na saygı duyan herkesle oturur konuşu-ruz. Ülkelerin kazanımlarıyla sevinecekherkesle oturur konuşuruz. Türkiye Yüz-yılı'nda yol yürümek isteyen herkeslekonuşuruz. Herkesle her şeyi konuşma-ya varız. Ancak kapımız teröriste de te-rör gündeminde siyasetçilik oynayana

da kapalı. 85 milyonun huzuru için birşey yapılacaksa,şimdi hemen yapılmalı-dır. Türkiye'ye 40 yıl boyunca terörle be-del ödetildi, bir 40 yıl daha buna taham-mülümüz yok. Kürt kardeşlerimizi buçarğık siyasetin mezesi haline getirmekiçin sahneledikleri oyunu ibretle takipediyorum. Son 21 yılda attığımız her de-mokratik adımı engellemek için karşımı-za dikilen CHP'yi, utanmadan Kürt kar-deşlerimize umut diye pazarlıyorlar. Mil-letvekili listesini, belediye başkan adayılistesini, meclis üyesi listesini, genelmerkez yönetimi listesini terör örgütü-nün belirlediği parti olmaz. 

AlmAnyA'dA önceki gece terörörgütü PKK'ya destek yürüyüşü dü-zenleyen 12 PKK yandaşı, yürüyüşsonrası Hannover Başkonsoloslu-ğu'na giderek binanın camlarını sertcisimlerle kırmaya çalıştı. Saldırgan-lar, başkonsolosluğun ana giriş bölü-mündeki camı çatlattıktan sonra hızlı-ca kaçtı. Diplomatik kaynaklardanedinilen bilgiye göre; Türk diplomat-lar, saldırıya ilişkin Hannover’de yerelmakamlarla görüşmeler yaptı. Dün iseAnkara’da, Almanya'nın Ankara Bü-yükelçisi Jürgen Schulz ile görüşüldü.Kaynaklar, Almanya'nın başkenti Ber-lin’de de bir girişimde bulunulacağınıkaydetti. Terör örgütü PKK destekçile-

ri dün de, Belçika'nın Liege kentinebağlı, nüfusunun büyük çoğunluğunuTürklerin oluşturduğu Cheratte kö-yünde taşkınlık çıkarıp, Türklere ait işyerleri, dernek, evler ve bir camiyesaldırmıştı. Ülkü Ocakları binasını ate-şe veren grup, camiye de saldırarakcamlarını kırmıştı. Yüzlerini örten, te-rör örgütü lehine slogan atarak sokak-larda dolaşan grup, Türklere ait evle-re, dükkanlara ve araçlara zarar ver-mişti. Görgü tanıkları, polisin olaylaramüdahale etmediğini bildirdi. 25Mart'ta da yaklaşık 150 kişilik birgrup, Brüksel'deki Avrupa Parlamen-tosu (AP) önünde barikatları sökerekpolise saldırmıştı. Önce Türkiye'nin

Brüksel Büyükelçiliği'nin bulunduğucaddeye, ardından Avrupa Birliği (AB)kurumlarının bulunduğu SchumanMeydanı'na doğru yürümek isteyensöz konusu kalabalık, polis engeliylekarşılaşmıştı. 24 Mart'ta da Brüksel'eyaklaşık bir saat kadar uzaklıktaki He-usden-Zolder kentinde nevruzla ilgilisözde kutlamalardan dönen PKK yan-daşları, arabalarında terör örgütüPKK'yı simgeleyen bez parçaları veelebaşı Abdullah Öcalan'ın posterle-riyle tur atarak, Türk asıllı vatandaşla-rın yoğun olduğu caddeden geçmişti.Kentte yerleşik Türk asıllı vatan-daşlar buna tepki göstermiş, ardındanarbede yaşanmıştı.
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PKK provokasyonu
Almanya'ya sıçradıBelçika'da PKK yandaşlarının Türk vatandaşlarını hedef alan saldırılarda bulunmasının ardından provokasyon Almanya'ya sıçradı. Türkiye Başkonsolosluğu'na PKK yandaşlarısaldırı yaptı. Almanya'nın Ankara Büyükelçisi ile görüşülerek Türkiye'nin tepkisi iletildi

Solingen'de 
ikinci facia: 2'si

çocuk 4 Türk öldü

"Alevler" suç 
örgütü çökertildi
13 kişi yakalandı

İçİşlerİ Bakanı AliYerlikaya, sosyal medyahesabından yaptığı açıkla-mada, elebaşılığını yurtdışında firarda bulunanBarış Boyun ve VolkanReçber'in yaptığı organizesuç örgütüne yönelik"Mahzen-22" operasyonu-nun düzenlendiğini belirt-ti. Operasyon kapsamındaBoyun ve Reçber'in tali-mat vererek yaptırdığı,Beşiktaş'taki "Nusr-Et"isimli iş yerine yönelik si-lahlı saldırı eylemini ger-çekleştiren 5 şüpheliningözaltına alındığını akta-ran Yerlikaya, operasyon-da 4 ruhsatsız tabancaya,çok sayıda fişek, çelik ye-lek ve kar maskesine elkonulduğunu kaydetti.Operasyonu gerçekleş-tiren polisleri tebrik edenYerlikaya, "Halkımızın hu-zurunu kaçıranlara, orga-nize suç örgütlerine ve çe-telere göz açtırmayacağız.Operasyonlarımız devamedecek." dedi. (AA)
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, muhalefetin kentuzlaşısı adı altında kirli bir ittifak kurdukları-nı dile getirerek, "Bavul bavul paralar nere-den gelip nereye gidiyor. Bu pazarlıkta eserve hizmet derdi yok." açıklamasında bulundu.Kirli bir 
ittifak kurdular
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Yaklaşık 32 bin sivilin İsrail'in saldırı-ları sonucunda hayatını kaybettiği Gazze'dehalk, uzun süredir devam eden insani krizlemücadele ediyor. Bölgeye ulaştırılmaya çalı-şılan uluslararası yardımlar, uçaktan atılanpaketlerin neden olduğu beklenmedikölümlerle karanlık bir boyut kazandı. Yetki-liler ve insan hakları örgütleri, bu trajedile-re dikkat çekiyor ve alternatif çözümlerüzerinde durulmasını talep ediyor. NewYork Times'ta yer alan habere göre, hava-dan yapılan yardım operasyonları, GazzeŞeridi'nde yaşanan insani krizin yeni biryüzünü ortaya koydu. Akdeniz'e düşen yar-dım paketlerini toplamaya çalışırken boğu-larak ölenlerin haberleri, uluslararası toplu-mu sarsarken, hava yoluyla yapılan yardım-ların risklerini de gözler önüne serdi. Euro-Med Rights araştırmacısı Ahmed Abu Qa-mar, bu trajik olaylara tanık olanların hika-yelerini paylaştı. Yardım paketlerinin düşü-şü karada da can kayıplarına neden oldu.Gazze'deki yetkililer, atılan paketlerin üzeri-ne düşmesi sonucu hayatını kaybedenlerinolduğunu bildirdi. Bu acı olaylar, hava yar-dımlarının yerine daha güvenli alternatifle-rin aranması gerektiğini ortaya koyuyor.Birleşmiş Milletler ve yardım kuruluşla-rı, Gazze'ye ulaştırılacak yardımlar için engüvenli yöntemin kara yolu olduğunu vur-guluyor. Hükümetler ve uluslararası top-lum, bölgedeki insani krizi hafifletmekamacıyla karadan yapılan yardımları artır-ma çağrısında bulunuyor. Bu, özellikle Ha-mas'ın İsrail'e saldırısından bu yana Gaz-ze'ye giren yardım miktarındaki dramatikdüşüş ışığında daha da önem kazanıyor.

katar'ın başkenti Doha'da Gazze'deateşkes, rehine ve tutukluların serbest bıra-kılmasıyla ilgili ziyarette bulunan İsrail he-yeti, Hamas'ın Gazze sorumlusu Yahya Sin-war'ı işaret ederek "Ramazan boyunca tan-siyonu yüksek tutmak istedi görüşmeleribaltaladı" açıklamasını yaptı. İsrail, Birleş-miş Milletler Güvenlik Konseyi'nin ateşkesçağrısının da müzakereleri sekteye uğrattı-ğını iddia etti. İsrail heyeti Hamas'la müza-

kerelerin çıkmaza girdiğini belirterek Do-ha'dan ayrıldı. Amerika'dan ise İsrail'e iti-raz geldi. "Güvenlik Konseyi kararı Ha-mas'ın tutumunu etkilemedi" açıklamasınıyapan Amerikan Dışişleri Bakanlığı, İsrail'iniddiası için "yanlış ve haksız" nitelemesiniyaptı. İsrail ve Hamas, rehine takası karşılı-ğında çatışmalara 6 hafta ara verilmesinigörüşüyordu. Başlangıçta ateşkesin Rama-zan ayına yetiştirilmesi hedefleniyordu.

aBd Başkanı Joe Biden 7 Mart'ta or-dusunu, Gazze'ye yardımların girişi içinsahile geçici liman inşa etmek üzere gö-revlendirdiğini duyurdu. ABD SavunmaBakanlığı da (Pentagon) ABD'nin Gazzesahiline insani yardımları ulaştırmakamacıyla kurmayı planladığı geçici lima-nın inşasının 60 günü bulabileceğini vesonrasında Gazze'ye günlük 2 milyonöğün yardım sağlanacağını açıkladı.Filistin Geçici Hükümeti BaşbakanıMuhammed Iştiyye de dün haftalık Ba-kanlar Kurulu Toplantısı'nda yaptığı ko-nuşmada, "Gazze kıyısında inşa edilmek-te olan limanın, şehit naaşlarıyla dolu, yı-kılmış bina kalıntılarından yapılıyor ol-ması mantıklı mı? Bu, ölüm kokan bir is-keleden ibarettir." ifadesini kullandı. Filis-tinlilerin İsrail'in yaklaşık 6 aydır devameden saldırıları sonucu bombalanan evle-rin enkazının kaldırılması, hayatını kay-bedenlerin ve yaralıların çıkarılması içintalep ettikleri ekipman çağrıları sonuçsuzkaldı. Ancak son haftalarda ABD deste-ğiyle İsrail tarafından Gazze sınırına gi-ren çok sayıda buldozer ve kamyon, İsra-il'in Gazze'de yıktığı evlerden çıkan bin-lerce ton molozu, içindeki ceset parçala-rıyla beraber yeni deniz iskelesinin inşa-sında kullanılmak üzere insani felaketinyaşandığı bölgenin sahiline taşıyor.Birleşmiş Milletler (BM) İnsan Hakla-rı Yüksek Komiseri Volker Türk, geçenhafta Filistin topraklarındaki duruma iliş-kin hazırladığı raporda, "İsrail'in Gazzesaldırılarının ardından binlerce insanınkayıp olduğunu ve bu kayıpların çoğununhala yıkılan evlerin enkazı altında oldu-ğunu" ifade etti. Gazze kentinden, sahilboyunca uzanan Reşid Caddesi üzerin-den güneye göç etmek zorunda kalan Fi-listinli görgü tanıkları, İsrail'in kentin çe-şitli noktalarında bombaladığı evlerinmolozlarını yeni liman bölgesine taşıyanonlarca kamyon gördüklerini ifade etti.Tanıklar, enkaz yığınlarında hala böl-

gedeki imkansızlıklar nedeniyle çıkarıla-mayan naaşlar olduğunu ve yeni limanıninşası için taşınan molozlara, İsrail katli-amlarında öldürülen yakınlarının kan veceset parçalarının karıştığını söyledi.
"işgal limanı" benzetmesiFilistinliler, Washington ve Tel Aviv'in,Gazze'ye yardımların girişi için inşa edil-diğini söylediği geçici iskeleyi "işgal lima-nı" olarak tanımlıyor. Filistinli mühendisFethi Riyad, iskelenin inşası için yüz bin-lerce ton moloz gerektiğini belirterek,"Bu da yeni limana en yakın noktada olanGazze kentinin tamamından molozlarıntoplanması anlamına geliyor." dedi. Riyad,tonlarca molozun taşınması için çok sayı-da kamyon ve buldozere ihtiyaç olduğu-nu da vurgulayarak onlarca büyük aracınson birkaç hafta içinde Gazze'ye girdiğinive yeni limanın inşası için yüklü miktar-da molozları taşımaya başladığını aktar-dı. Filistinli siyasi analist Usame Abdulha-di ise "ABD ve İsrail, Gazze sahilinde yeniliman inşası konusunda insaniliği bahaneediyor ama gerçekte insanlıktan uzaklar."

ifadelerini kullandı. Abdulhadi, ABD ileİsrail’in bu konuda dürüst olmadıklarınıbelirterek, şunları kaydetti:“Dürüst olsalardı, Gazze'ye limanıinşa etmek üzere giren kamyon ve devbuldozerler, işgal devletinin (İsrail) yıktı-ğı evlerin enkazı altında kan kaybındanölmeye devam eden binlerce yaralıyı kur-tarmak için devreye girerdi."İsrail'in limanın kurulmasını ve denizkoridorunun aktif hale getirilmesinimemnuniyetle karşılamasının şüpheuyandırdığına dikkati çeken Abdulhadi,bu limanın İsrail’in sahildeki egemenliği-ni güçlendirmek, Refah Sınır Kapısı’nıdevre dışı bırakmak, Filistin’in egemenli-ğini sona erdirmek ve Gazze halkını göçeteşvik etmek için inşa edileceğini aktardı.
israil'in bir çıkarı varAbdulhadi, İsrail’in Gazze'yi abluka al-tına aldığını, sınır kapılarını kapattığını,insani yardım girişini engellediğini ifadeederek, "İsrail’in, gizli bir çıkar elde etme-dikçe bu adımı atması mantıksız. Görü-nen o ki bu durum aslında Filistinlilerin

Gazze Şeridi'nden göçünü teşvik etmeklebağlantılı.” dedi. ABD ve İsrail'in, limanıkoruma, insani yardımın ulaşmasını ko-laylaştırma ve Hamas'ın burayı kontroletmesini engelleme bahanesiyle Gazzekıyılarının bir kısmını kontrol etmeyi he-deflediğine dikkati çeken Abdulhadi, bulimanın Filistinliler üzerindeki ablukayısıkılaştırmanın bir aracı olduğu, ABD'ninlimanın çalışma mekanizmasında Hamasve kurumlarının, hatta yerel Filistin ku-rumlarının varlığına bile izin vermeyece-ğini, bu nedenle limanın İsrail’in isteğinegöre çalışacağını belirtti. Abdulhadi, "Bubir işgal limanıdır ve ABD ordusununGazze sınırlarına girmesine olanak sağlı-yor." değerlendirmesinde bulundu.İsrail devlet televizyonu KAN’ın habe-rine göre Başbakan Binyamin Netanyahu,

geçen hafta Meclis Dışişleri ve GüvenlikKomitesi özel toplantısında, “Liman, Gaz-ze'den Filistinlilerin çıkışını kolaylaştıra-bilir. Filistinlilerin Gazze Şeridi'nden ay-rılmaları için diğer ülkelerin onları kabuledip etmemesi dışında bir engelleri yok.”demişti. Öte yandan, Birleşmiş Milletler(BM) Gıda Hakkı Özel Raportörü MichaelFakhri, 8 Mart’ta ABD’nin Gazze Şeridi’neliman inşa etme önerisini kınamıştı.Fakhri, “İlk defa birinin liman kullanma-mız gerektiğini söylediğini duyuyorum.Ne Filistin halkı ne de uluslararası top-lum liman talebinde bulundu.” ifadelerinikullanarak, ABD’nin bu önerisini “kötüniyetli” şeklinde nitelendirmiş veABD'nin aynı zamanda İsrail'e bomba,mühimmat ve mali destek sağladığınadikkati çekmişti. (AA)

Moskova'dakİ kanlı saldırının ar-dından Avrupa alarma geçti. Ülkeler te-rör seviyesini artırdı, kıtada yeni saldırı-ların yaşanması endişesi büyüdü. Rus-ya'nın başkentinde 139 kişinin hayatınıkaybettiği ve terör örgütü DAEŞ'in üst-lendiği saldırı sonrası Fransa, terör alar-mını en üst seviyeye çıkarmıştı. İtalya dabu hafta güvenlik alarm seviyesini yük-seltti. İçişleri Bakanı Matteo Piantedosibaşkanlığındaki Ulusal Kamu GüvenliğiKomitesi, Paskalya tatili süresince İtalyagenelinde terörle mücadele önlemleri-nin arttırılması gerektiğini vurguladı.Buna popüler turistik yerler ve "has-sas bölgelerde" gözetimin arttırılmasıda dahil olacak. İtalyan askerler, MilanoKatedrali'nin önünde devriye gezmeyebaşladı. Almanya'da ise İçişleri BakanıNancy Faeser, DAEŞ'in Horasan kolun-dan kaynaklı tehdidin Moskava'daki sal-dırı öncesinde de mevcut olduğunu söy-ledi. Süddeutsche Gazetesi'ne konuşanAlman bakan, alarm seviyesinde bir de-ğişikliğin şu anda gerekli görülmediğinibelirtti. Feaser, "DAEŞ-Horasan zaten şuanda Almanya'daki en büyük İslamcıtehdidi oluşturuyor. Güvenlik makamla-rımız çok dikkatli ve daha uzun bir süre-dir bu terör grubunu izliyor" dedi. Bir diğer Avrupa ülkesi İngiltere'dede terör kaynaklı endişe arttı. Mirrorgazetesine konuşan eski bir istihbaratgörevlisi, Moskova saldırısı sonrası te-rör saldırılarının daha olası olduğuuyarısını yaptı ve İngiltere'ye yöneliktehdidin Avrupa'daki diğerlerindendaha farklı olacağını düşündüğünü be-lirtti. Eski subay, İngiltere'ye yönelik

"yalnız kurt" saldırılarının daha olasıolduğunu ifade ederek, "İslam Devle-ti'nin bu kolu becerikli ve acımasız ol-duğunu kanıtladı" dedi. "Yalnız kurt"kavramı, bir terör örgütü ile bağlantısıolmadan, tek başına eylem düzenleyenkişiler için kullanılıyor. ABD merkezliNPR'ye konuşan uzmanlar ise askeri vebölgesel gerilemelere rağmen HorasanDAEŞ'inin hedeflerini ve operasyonla-rını genişlettiğini söyledi. Bir uzman,"DAEŞ-Horasan'ın Avrupa'da aktif veengellenmiş planları olduğuna dair ra-porlar var. Örgüt gerçekten de kendi İs-lamcılık markasına karşı olduğunu dü-şündüğü tüm oluşumların peşine düş-mek gibi küresel bir misyona sahip"dedi. Diğer bir uzman ise "Yakın zama-na kadar saldırılarının çoğu Afganistanve Pakistan ile sınırlıydı, ancak bu yılınbaşlarında İran'da inanılmaz derecedeyıkıcı olan büyük bir saldırı gerçekleş-tirdi" diye konuştu.
rusya: üç ülke sorumluRusya Federal Güvenlik Servisi(FSB) Direktörü Aleksandr Bortnikov,Rusya Başsavcılığının genişletilmiş top-lantısının ardından gazetecilere açıkla-malarda bulundu. Moskova’daki terörsaldırısının arkasında ABD, İngiltere veUkrayna’nın olup olmadığına yönelik birsoruyu cevaplandıran Bortnikov, “Bu-nun böyle olduğunu düşünüyoruz. Za-ten elimizdeki faturadan bahsediyoruz.Bu genel bir bilgi ama onların da çokbüyük kazancı var." ifadelerini kullandı.Moskova’daki terör saldırısını ya-panların Ukrayna topraklarına gitmeyi

planladığını bildiren Bortnikov, bu şa-hısların Ukrayna topraklarında beklen-diğine dair ön bilgiye sahip olduklarınıaktardı. Ukrayna topraklarında bu saldı-rıyı yapanların “kahraman” gibi karşı-lanmak istediğini aktaran Bortnikov, te-rör saldırısının azmettiricisinin henüzbelirlenmediğini dile getirdi. Ukray-na’nın kendini kanıtlamaya çalıştığınısöyleyen Bortnikov, “Varlığınızı kanıtla-mak için ne yapılması gerekiyor? Arkaplanda sabotaj ve terör eylemleri yapıl-ması gerekiyor ki, hem Ukrayna istihba-ratı hem de İngiliz istihbaratı yöneticile-rinin hedeflediği şey budur. Amerikanistihbarat servisleri de bu konuyu bir-çok defa konuştu.” dedi.FSB Direktörü Bortnikov, Ukray-na’nın ayrıca Ortadoğu’da militanlarıhazırladığını ve eğittiğini de iddia ede-rek, Rusya’ya karşı cephede farklı mil-letlerden savaşanların bunun göstergesiolduğunu dile getirdi. ABD'nin Rusya'ya

olası bir terör saldırısı hakkında bilgiaktardığını ve bunun dikkate alındığınıbildiren Bortnikov, ancak bu bilgileringenel nitelikte bilgiler olduğunu bildirdi.Rusya’nın Moskova’daki terör saldı-rısına karşılık vereceğinin altını çizenBortnikov, bu saldırıyla ilgisi olan herke-sin bulunacağını ve cezalandırılacağınıvurguladı. Ülkedeki terör tehlikesininsürdüğüne işaret eden Bortnikov, Uk-rayna Güvenlik Servisi (SBU) terör sal-dırılarının önlenmeye devam edildiğinihatırlattı. Bortnikov, Ukrayna istihbaratörgütü SBU’nun terör örgütü olarak ta-nınması gerektiğini de dile getirdi. Bort-nikov, Ukrayna Askeri İstihbarat Başka-nı Kirill Budanov ve diğer istihbarat yet-kileri hakkındaki bir soruya, “Rusya'yave Rus vatandaşlarına karşı suç işleyen-ler meşru hedeftir." cevabını verdi. Buhedeflerin niye yok edilmediğine ilişkinbir soruyu da yanıtlayan Bortnikov, bu-nun gerçekleşeceğini ifade etti.

Yardım değil 'işgal limanı'ABD desteğiyle İsrail tarafından Gazze sınırına giren buldozer ve kamyonlar, İsrail’in bölgede yıktığı evlerden çıkanbinlerce ton molozu içindeki ceset parçalarıyla beraber deniz iskelesinin inşasında kullanılmak üzere sahille taşıyor

aBd Savunma Bakanlığı (Penta-gon) Sözcü Yardımcısı Sabrina Singh,günlük basın toplantısında Gazze hak-kında gazetecilerin sorularını cevapla-dı. ABD Savunma Bakanı Lloyd Aus-tin’in Washington’da bulunan İsraillimevkidaşı Yoav Gallant ile ele aldığı ko-nulardan birinin Gazze’ye deniz yoluy-la yapılacak yardım koridoru olduğunubelirten Singh, bu konuda kurulacakgeçici liman ile ilgili çalışmaların de-vam ettiğini söyledi. Singh, geçici limanve yardım koridorunun güvenliğininsağlanmasında İsrail’in "bir tür rol oy-nayacağını" belirterek, “Ancak bu ko-nuda ayrıntılar hala insani yardım da-ğıtımı açısından değerlendirme süre-cinden geçiyor.” dedi. ABD’nin bölgede-ki ortakları ve sivil toplum kuruluşları

üzerinden yardımları dağıtacağını ifa-de eden Singh, şu aşamada detaylar ko-nusunda daha fazla sunabileceği başkabilgi olmadığını kaydetti.Singh, ABD’nin Gazze’ye 17 havaoperasyonu ile 8 tondan fazla “domuzeti içermeyen” gıda maddesi attığı bil-gisini paylaştı. Bu yardımların daha ge-niş insani çabaların bir parçası olduğu-nu ifade eden Singh, deniz koridoru dadahil, ABD’nin ortaklarıyla Gazze'yekritik yardım akışını artırmak için di-ğer seçenekler üzerinde çalıştığını önesürdü. Singh, yaklaşık 80 sarmaldan3’ünün paraşüt sisteminde arıza nede-niyle suya indiğini, yardımların atılma-sında güvenlik önlemi olarak düşmebölgelerinin, paraşütlerin arıza riskigöz önüne alınarak seçildiğini söyledi.

Limanın güvenliğinde
İsrail rol alacak

Avrupa'da terör korkusuTerör örgütü DAEŞ'in Horasan kolunun üstlendiği ve 139 kişinin öldüğü Moskova katliamı, Avrupa'yı alarma geçirdi. Fransa terör alarmını en üst seviyeye çıkarırken İtalya'da askerler turistik bölgelerde devriye gezmeyebaşladı. Eski bir İngiliz subay ise İngiltere'ye yönelik "yalnız kurt" saldırılarının daha olası olduğunu öne sürdü
Hava yardımları 

ölüme neden oluyor

İsraİl'de aşırı sağcı Yahudi Gücü Par-tisi milletvekili Almog Cohen, Gazze'ye yö-nelik saldırılar hakkında konuştu. Cohen,yaklaşık 1,5 milyon Filistinlinin sığındığıRefah'a kara saldırısının gerekli olduğunusavunarak, "Refah'a karadan girilmeli mi?Onların kemiklerini kırmak için oruç tutar-ken, yorgunken, zayıfken (Refah'a kara sal-dırısı) olmalı mı evet." dedi. Ramazan ayı ol-duğu için İsrail'in Refah'a kara saldırısı baş-latmamasına anlam veremediğini söyleyenCohen, "Ramazan ayı onları öldürmek içinen iyi zaman. Yorgun ve zayıflar. Onlara acı-mıyorum, kardeşlerime (İsrailli esirlere)acıyorum. Başbakan'a (Netanyahu) Refah'akaradan girmesi ve onları öldürmesi çağrısıyapıyorum." ifadelerini kullandı. (AA)

Irkçı pis siyonist

Ateşkes 
görüşmeleri 

çıkmaza 
girdi
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Orman Genel Müdürlüğünce (OGM) hayata geçirilen Sincap Orman Çocuk Tiyatrosu Projesi kap-
samında köy köy gezen ekipler, sahneledikleri oyunlarla çocuklara çevre ve ağaç bilinci kazandırıyor.

15 metrelik kuyuya 
düşen ineği 3 

saatte kurtardılar

Tiyatroyla çevre ve ağaç sevgisi veriliyor
Tiyatro kahramanları-

nın kullanılması yoluyla 
çocuklara orman, tabiat 
ve çevre bilincini kazan-
dırmak amacıyla 1997'de 
faaliyetine başlayan Sin-
cap Orman Çocuk Tiyat-
rosu, bugüne kadar 2 
milyonun üzerinde öğren-
ciye ulaştı. 

Özellikle ormanla iç içe 
yaşayan, ailelerinin geçim 
kaynağı orman olan ço-
cukların eğitim gördüğü 
kırsal bölgelerdeki okul-
larda sahnelenen oyun-
larla eğitim çalışması 
yapılıyor. 

Kayseri'de de kırsal ke-
simlerdeki ilköğretim öğ-
rencilerine yönelik 
sergilenen Karagöz-Haci-
vat oyunuyla çocuklar 
hem eğleniyor hem de bi-
linçleniyor. 

"Kent genelinde 
2 bin çocuğa  
ulaştık" 
Yahyalı ilçesinde gö-

revli Orman İşletme Şefi 
Salih Şahin, AA muhabi-
rine, gelecek nesillere ya-
şanılabilir bir doğa, temiz 

bir çevre bırakmanın yo-
lunun ormanları koru-
mak, geliştirmek ve 
genişletmekle mümkün 
olduğunu anlatmak için 
OGM'nin Sincap Orman 
Çocuk Tiyatrosu Proje-
si'ni hayata geçirdiğini 
söyledi. 

Türkiye genelinde ol-
duğu gibi Kayseri'de de 
bu tiyatronun geniş bir 
alanda faaliyet gösterdi-
ğini belirten Şahin, "Tüm 
şefliklerimizdeki orman 
köylerimizde Sincap 
Çocuk Tiyatrosu etkinlik-
lerine devam ediyoruz. 
Çocuklarımıza Hacivat-
Karagöz oyunu izlettiriyo-
ruz. Bu yıl kent genlinde 
2 bin çocuğa ulaştık." 
dedi. 

"Olmazsa olmaz  
orman köylüsü" 
Şahin, çevre farkındalı-

ğını küçük yaşta artırmak 
için ormanla iç içe yaşa-
yan çocuklara tiyatro et-
kinliğiyle ulaşıldığını dile 
getirdi. 

Amaçlarının geleceğin 
teminatı çocuklara ve 

gençlere orman sevgisini 
aşılamak olduğuna dik-
kati çeken Şahin, şöyle 
devam etti: 

"Orman yangınlarında 
mücadelede en önemli 

unsurun halkımızın des-
teği olduğu, onların des-
teği olmadan mücadele 
edilemeyeceği hususları 
vurgulanmaktadır. Ço-
cukların bilinçli şekilde 
bilgilendirilmesi, doğal ve 
su kaynaklarımızın ko-
runması konuları anlatılı-

yor. Bizim olmazsa olma-
zımız orman köylümüz-
dür. OGM olarak en 
önemli önceliğimiz 
orman köylüsünün bilin-
çlendirilmesidir. 1997 yı-

lından beri orman 
köylüsü çocuklardan dep-
remzede çocuklara kadar 
2 milyonun üzerinde öğ-
renciye ulaşılmıştır. Bu 
projeyi bize kazandıran 
kurumumuza ve meslek 
büyüklerimize teşekkür 
ediyorum.” 

Yahyalı ilçesine bağlı 
Delialiuşağı Mahalle-
si'nde tiyatroyu izleyen 5. 
sınıf öğrencisi 10 yaşın-
daki Hatice Sıla da tiyat-
royu beğendiğini, ağaçları 

korumayı, dallarının kı-
rılmaması gerektiğini öğ-
rendiğini söyledi. 

Aynı yaştaki Eylül Cey-
han ise tiyatroda orman-
ları koruyarak, 
hayvanlara daha çok 
değer vermek gerektiğini 
öğrendiklerini kaydetti.

Kayseri Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye Daire 
Başkanlığı ekipleri, Yah-
yalı ilçesinde 15 metrelik 
kuyuya düşen ineği 3 
saat süren başarılı ça-
lışma ile kurtardı. 

Yahyalı ilçesi Ulupı-
nar Mahallesi’nde besici 
Osman Saban, bir ineği-
nin 15 metrelik kuyuya 
düşmesi sonucu itfaiye 
ekiplerine ihbarda bu-
lundu. Büyükşehir Bele-
diyesi itfaiye ekipleri, 
gelen ihbar üzerine böl-
geye gitti. 

Kuyuda mahsur 
kalan inek, itfaiye ekip-
leri tarafından 3 saatlik 

çalışma ile kurtarılarak 
hayvan sahibi Saban’a 
teslim edildi. 

Besici Saban, itfaiye-
nin başarılı çalışması 
sonrasında Büyükşehir 
itfaiye ekiplerine teşek-
kür ve dua etti. 

Kayseri Büyükşehir 
İtfaiye Teşkilatı, 17 istas-
yon, 56 araç ve 307 per-
sonel ile yangın ve diğer 
olaylara daha etkili ve 
güvenli bir şekilde mü-
dahale edebilirken, yan-
gın ve doğal afetlerin 
yanı sıra, tehlikeye düş-
müş tüm canlıların can-
larını koruma görevine 
başarıyla devam ediyor.

Kapadokya Rus tur  
operatörlerine tanıtıldı

Tunceli'de hastane  
duvarları liselilerinin  

tuvali oldu
Tunceli'de Güzel Sa-

natlar Lisesi'nde eğitim 
gören öğrenciler, sosyal 
sorumluluk projesi kap-
samında kentteki hasta-
nenin çocuk servisi 
bölümündeki duvarları 
resim çizerek güzelleş-
tirdi.Kentte 4 yıl önce 
açılan Atatürk Mahalle-
si'ndeki Güzel Sanatlar 
Lisesi'nde 48 öğrenci 
eğitim görüyor, 15 öğ-
retmen de görev yapı-
yor. 

Müzik ve resim ala-
nında kariyer yapmak 
isteyen öğrencilerin ter-
cih ettiği lisede, güzel 
sanatlarla ilgili teorik 
ve teknik dersler verili-
yor. Bu sayede becerile-
rini geliştiren 
öğrenciler, zamanları-
nın çoğunu müzik aleti 
çalarak ya da resim ya-
parak değerlendiriyor. 

Lisenin resim bölü-
mündeki 24 öğrenci de 
belirli zamanlarda sos-
yal sorumluluk projele-
rinde yer alarak 
yeteneklerini sergileme 
fırsatı buluyor. 

Öğrenciler, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü ve İl 
Sağlık Müdürlüğü koor-
dinasyonuyla Tunceli 
Devlet Hastanesi'nde 
resim çalışması yaptı. 

Öğretmenleri ile has-
taneye gelen öğrenciler, 
çocuk hastalıkları servi-
sinin koridor duvarla-
rına çizgi film 
karakterlerini çizerek 
güzelleştirdi. 

Lise müdürü Musa 
Toplu, AA muhabirine, 
öğrencilerin gelişimi 
için her türlü çabayı 
gösterdiklerini söyledi. 

Öğrencilerin çizdik-
leri resimlerle hastane-
nin duvarlarını 
güzelleştirdiğini belir-
ten Toplu, şöyle ko-
nuştu: 

"Öğrencilerimiz yap-
tıkları resimleri gerçek 
hayatla buluşturdukla-

rında daha da hevesle-
niyorlar. Böylece res-
min hayatın içerisinden 
bir olgu olduğunun ka-
nısına varıyorlar. Bu 
durum da öğrencileri 
bir adım öne ve öteye 
taşıyor. Öğrencilerimiz 
okulda resimle ilgili öğ-
rendiklerini bu defa 
hastane koridorlarının 
duvarlarına yansıttı ve 
hünerlerini sergiledi." 

"Çok yönlü  
yetiştirmeye  
çalışıyoruz" 
Resim öğretmeni Ru-

kiye Altınok ise üniver-
sitelerin resim ve 
öğretmenlik bölümle-
rine öğrenci yetiştirdik-
lerini aktardı. 

Öğrencilerin güzel 
yerlere gelmesini sağla-
mak istediklerini ifade 
eden Altınok, "Okulu-
muzda desen, iki bo-
yutlu sanat, heykel ve 
grafik atölyelerimiz olu-
yor. Öğrencilerimiz 
bunların yanında genel 
sanat tarihi ve sanat 
eserleri analizleri gibi 
teorik dersler görüyor. 
Öğrencilerimizi çok 
yönlü yetiştirmeye çalı-
şıyoruz." dedi. 

Öğrencilerden As-
mera Azra Yıkılmaz da 
resim sanatına çocuk-
luk yaşlarında ilgi duy-
duğunu anlattı. 

Yıkılmaz, "Okulda 
vaktimi çok dolu ve ke-
yifli geçiriyorum. Öğ-
retmenlerim bana 
sosyal anlamda ve ders-
lerim konusunda çok 
şey kattı. Böyle proje-
lerde yer almak heve-
simi artırıyor ve resmi 
daha çok sevmeye başlı-
yorum." ifadelerini kul-
landı. 

Müzeyyen Ecrin Yal-
çın da hastane duvarla-
rının bir tuval olarak 
kullanıp hasta çocuklar 
için resim çizmenin 
kendisini mutlu ettiğini 
dile getirdi.

Fabrika gibi okulun iki aylık 
cirosu 11 milyon lirayı geçiyor

Okulun farklı dallar-
daki atölyelerinde yaptık-
ları üretimle mesleğin 
inceliklerini öğrenen öğ-
renciler, eğitim kurumla-
rının da mobilya 
ihtiyacını karşılıyor. 

Öğrenciler, öğretmen-
lerinin gözetiminde yap-
tıkları üretimle hem para 
kazanıyor hem de ülke 
ekonomisine katkı sağlı-
yor. 

Mardin Valiliği ile ya-
pılan protokolle Mobilya 
ve İç Mekan Tasarımı ile 
Metal Teknolojisi alanla-
rında eğitim gören 70 öğ-
renci, 13 öğretmen 
gözetiminde ilin tama-
mına dağıtılmak üzere 
500 bank ve 200 çardak 
üretti. 

Öğrencilerin sadece bu 
üretimle yılın ilk iki 
ayında sağladığı ciro 11 
milyon liraya ulaştı. 

"Okulumuzda  
nitelikli ustalar  
yetiştirilmekte" 
Okul müdürü Bülent 

Yıldız, AA muhabirine, 32 
yıl önce eğitime başlayan 
okulda metal, mobilya, te-

sisat, inşaat, bilişim 
motor ve elektronik bö-
lümlerinde il geneli için 
birçok donatı malzemesi 
ürettiklerini söyledi. 

Öğrencilerin bir yan-
dan kalifiye eleman ola-
rak yetiştirildiğini, diğer 
yandan da döner sermaye 
işletmesi olarak elde edi-
len kardan para kazandı-
ğını belirten Yıldız, okul 
olarak talep edilen tüm 

kent donatılarını üretebi-
lecek kapasite ve teknolo-
jiye sahip olduklarını 
ifade etti. 

Yıldız, "Yılın başından 
bu yana çatılı piknik ma-
saları, banklar, çardaklar, 
kameriyeler gibi park ve 
bahçe mobilyaları yaptık. 
Ayrıca yeni açılacak okul-
lar için de okul donatıları 
yapıyoruz. Okulumuz 
yılın ilk iki ayında 11 mil-
yon liralık ciro yaptı. Şu 
anda döner sermaye kap-
samında çalışan öğrenci-
lerimiz ay sonunda bir 
asgari ücret kadar ücret 
alacak." dedi. 

Öğrencilerin bu üre-
timle kamu sektörüne 

hizmet sunduğunu dile 
getiren Yıldız, firmaların 
okulu sık sık ziyaret ede-
rek, kalifiye eleman tale-
binde bulunduğunu 
kaydetti. 

Yıldız, "Okulumuzdan 
iş yeri açma belgesi aldık-
ları takdirde özel sektöre 
hizmet edebilecek kali-
tede ve yetkinlikte mezun 
oluyorlar. Şu anda piya-
sada öğrencilerimize ciddi 
talep bulunmakta. Okulu-
muzda nitelikli ustalar ye-
tiştirilmekte." ifadelerini 
kullandı. 

Okulu bitirince  
mobilya dükkanı  
açmayı planlıyor 
Öğrencilerden Şiyar 

Deniz, okulda hem ders 
gördükleri hem de üretim 
yaptıkları için mutlu ol-
duklarını söyledi. 

Deniz, "Her sabah 
okula gelerek işbaşı yapı-
yoruz. Hocalarımızla ko-
nuşup, planlarımızı 
yapıyoruz. Çatılı piknik 
masaları, banklar yap-
mayı öğreniyoruz. Okul 
bitince iş yeri açma bel-
gesi veriyorlar. Okulu bi-
tirince mobilya dükkanı 
açmayı planlıyorum." 
dedi. 

Abdulkerim Şimşek de 
mobilya bölümünde eği-
tim gördüğünü, öğret-
menlerinin yardımıyla 
birçok ürünü yapmayı öğ-
rendiğini belirtti. 

Zamanlarını çok fay-
dalı bir şekilde geçirdikle-
rini dile getiren Şimşek, 
"Hocalarımızla arkadaşla-
rımızla çalışmak çok 
güzel. Meslek öğreniyo-
ruz." ifadelerini kullandı.

Mardin'in Kızıltepe ilçesinde Mimar Sinan Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinde 
okuyan öğrenciler, okullara sıra, masa ve dolap, il genelindeki parklara da bank, çar-
dak ve kameriye üreterek hem mesleki tecrübe kazandı hem de lisenin gelirini artırdı.

Kütüphaneler Haftası’nda gençlere bir kütüphane daha
Kayseri’yi okuyan ve okutan 

şehir olarak nitelendirerek sü-
rekli kütüphane projeleri ve açı-
lışları ile öğrencilerin karşısına 
çıkan Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Memduh Büyükkılıç, 
Kütüphaneler Haftası’nın kut-
landığı bu günlerde hizmet ver-
meye başlayan Yakut Semt 
Kütüphanesi’ne ziyarette bu-
lundu. 

Kocasinan İlçesi Yakut Mahal-
lesi’nde 10 bin basılı, 18 bin e-
kitap ve 3 bin sesli kitap yer alan 
400 kişi kapasiteli Büyükşehir 
Belediyesi’nin 13’üncü kütüpha-
nesi olarak şehre kazandırılan 
Yakut Semt Kütüphanesi’ne zi-

yarette bulunan Büyükkılıç, kü-
tüphanede ders çalışan ve kitap 
okuyan öğrencilerin çalışma ma-
salarını tek tek ziyaret ede-
rek kütüphane ve çalışmaları 
hakkında bilgiler aldı. 

Öğrencilere çalışmala-
rında başarılar ve kolaylıklar 
dileyen Başkan Büyükkılıç, 
onlarla fotoğraf çekinmeyi 
de ihmal etmedi. 

Kütüphanenin imkânla-
rından dolayı memnun ol-
duklarını ifade eden 
öğrenciler ise yeni kütüp-
hane için Başkan Büyükkı-
lıç’a teşekkür etti. 

Başkan Büyükkılıç’a Yakut 

Semt Kütüphanesi ziyaretinde 
AK Parti Kayseri Milletvekili 
Şaban Çopuroğlu, Büyükşehir 

Belediyesi daire başkanları ve 
KASKİ Genel Müdürü Yavuz 
Çağan da eşlik etti. 

Kapadokya'ya gelen 
Rus turist sayısının artı-
rılması amacıyla etkinlik 
düzenleyen Nevşehir 
Valiliği, Rusya’da faali-
yet sürdüren seyahat 
acentelerinin yetkilile-
rini ağırladı. 

Nevşehir Valiliği hi-
mayesinde, Türkiye Tu-
rizm Tanıtım ve 
Geliştirme Ajansı (TGA), 
Türk Hava Yolları 
(THY), Kapadokya Tu-
ristik Otelciler ve İşlet-
meciler Derneği 
(KAPTİD), Nevşehir 
Rehberler Odası 
(NERO) ve Kapadokya 
Turizm Bölgesi Altyapı 
Hizmet Birliği'nin (KAP-
HİB) desteği ile gerçek-
leştirilen program 
kapsamında Rusya'dan 
22 tur operatörü Nevşe-
hir'e geldi. 

Ortahisar beldesin-
deki bir otelde düzenle-
nen programda, 
Kapadokya'nın turizm 
potansiyeli ile ilgili 
sunum yapıldı, tanıtım 
filmi izletildi. 

Daha sonra görüşme 
atölyesine dönüştürülen 
salona geçen Rus tur 
operatörleri, Kapadok-
ya'daki turizm işletmele-
rinin yetkililerinden 
çalışmalarıyla ilgili bilgi 
aldı. 

Programın sonunda 

konuklara, THY ve KAP-
TİD tarafından hazırla-
nan yöresel hediyeler 
takdim edildi. 

KAPTİD Başkanı 
Teyfik Ölmez, gazeteci-
lere, etkinliğin Kapadok-
ya’nın uluslararası 
alanda tanınırlığının ar-
tırılması ve yıllık ziya-
retçi sayısının yüksel- 
mesinde etkili olacağına 
inandığını belirtti. 

Rus turistlerin 
UNESCO Dünya Miras-
ları Listesi'ndeki Kapa-
dokya’ya ilgi duyduğunu 
dile getiren Ölmez, "Son 
yıllarda Rusların Kapa-
dokya'ya ilgisi artmaya 
başladı. Kazan ve St. Pe-
tersburg'tan acente tem-
silcilerini Kapadokya'da 
ağılıyoruz. Ülkelerine 
döndüklerinde Kapa-
dokya turu satmak için 
gayret edeceklerdir. 
Önümüzdeki yıllarda 
Kapadokya'ya Rus akını 
artacaktır." dedi. 

Rus turizmci Nicole 
Nurinova da Rus turist-
lerin deniz turizminin 
yanı sıra tarihi ve kültü-
rel alanları da görmek 
istediğini aktararak, 
"Burada buluşan Türk 
ve Rus acenteleri Kapa-
dokya'ya daha çok turist 
getirmeyi amaçlıyor. 
Ruslar Kapadokya'yı çok 
seviyor” dedi.
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Sinemanın kalbi İstanbul’da atacak!
İstanbul Kültür Sanat Vakfı (İKSV) tarafından düzenlenen 43. İstanbul Film Festivali, 
17-28 Nisan'da sinemaseverlerle buluşacak. Gençlere yine indirimli bilet satılacak

"Şakşakçılar", 2 Nisan'da  
ENKA Oditoryumu'nda

Yakutiye ilçesinde, tarihi 
Şeyhler Hamamı olarak bili-
nen ve içerisinde 1179'u 
yazma, 8 bin 479 nadir 
basma toplam 9 bin 658 ese-
rin koruma al-
tına alındığı 
Yazma Eserler 
Kütüphane-
si'nde ramazan 
ayına özel 12 
yazma ve 3 hat 
levhanın bu-
lunduğu sergi 
açıldı. 

Sergide 
Mevlana Cela-
leddin Ru-
mi'den 
Mesnevi, İbrahim Paşa ve kı-
zına ait Vakfiye ile Sultan 2. 
Abdulhamid'e ithafen altın 
parçaları kullanılarak yazılan 
"Füyuz'u Rahmetir Rahman 
fi Vucubi Ta'ati's Sultan" 
eseri de yer alıyor. 

İçerisinde 500-700 yıllık 
eserlerin yer aldığı ve kentte 
bu alanda ilk kez açıldığı be-
lirtilen sergi, ramazan so-
nuna kadar ücretsiz ziyaret 

edilebilecek. 
Ziyaretçilerden Gürgan 

Araz, AA muhabirine, eserle-
rin geçmişe dair izler taşıdı-
ğını anlatarak, 
"Kütüphanede yazma eser-
leri geldik gördük, buranın 

bayağı geniş bir yelpazesi 
var. Eserler gerçekten çok 
güzel, yararlı bir hizmet. 
Herkesin gelip burayı gör-
mesi lazım ve buranın bilinir 

bir yer olması 
lazım." dedi. 

Yusuf Özcan 
da yazma eser-
lerin bulun-
duğu sergilerin 
daha fazla yay-
gınlaştırılması 
gerektiğini 
ifade ederek, 
"Bu tarz eserle-
rin halka açıl-
ması, 
bilgilendiril-

mesi ve ziyaret edilmesine 
olanak sağlanması özellikle 
ramazanda çok güzel bir hiz-
met. Bu tarz sergiler daha 
fazla tanıtılarak halka indir-
genirse ve halk bilgilendiri-
lirse daha güzel olur” dedi.

Erzurum'da aralarında 14. yüzyıla ait eserlerin yer aldığı 
yazma eserler sergisi ramazana özel izlenime sunuldu.

700 yıllık yazma eserlere 
ramazana özel ziyaret

Çağlar Çorumlu'nun 
yönetip başrolünü 
üstlendiği "Şakşakçılar" 
tiyatro oyunu, 2 Nisan'da 
ENKA Oditoryumu'nda iz-
leyiciyle buluşacak. 

ENKA Sanat'tan yapılan 
açıklamaya göre, Fransız 
yazar Fred Radix'in 
kaleme aldığı, TiyatrOPS 
tarafından sahnelenen 
oyunda Çorumlu'nun yanı 
sıra Erkan Baylav ve Al-
bina Özden rol alıyor. 

Eser, Paris tiyatro-

larının, seyirci arasına 
karışarak doğru zamanda 
onları alkışlatmakla görevli 
şakşakçılar sayesinde 
başarı kazandığı 1895 
yılında geçiyor. 

Oyunda, ünlü şakşakçı 
şefinin büyük bir 
müzikalin prömiyerine 
saatler kala ekibi tarafın-
dan terkedilmesinin ardın-
dan, yardımcısı tarafından 
bulunan acemi 
şakşakçılarla içine düştüğü 
komik haller ele alınıyor.

Ankara Müzik Festivali,  
12 ülkeden 300 sanatçıyı  

bir araya getirecek
Sevda-Cenap And 

(SCA) Müzik Vakfı Genel 
Sekreteri Pınar Alpay Yük-
sel, 38. Uluslararası An-
kara Müzik Festivali'nin 
caz müzikten oda müzi-
ğine kadar farklı kategori-
lerde 12 ülkeden 300 
sanatçıyı bir araya getire-
ceğini söyledi. 

Yüksel, 4 Nisan'da baş-
layacak 38. Uluslararası 
Ankara Müzik Festivali'ne 
ilişkin AA muhabirine de-
ğerlendirmede bulundu. 

Kuruluşunun 50. yıl dö-
nümünü kutlayan vakfın, 
Ankaralı sanatsever bir ai-
lenin kültürel mirasını sür-
düren bir sivil toplum 
örgütü olduğunu belirten 
Yüksel, bu emanetle Ulus-
lararası Ankara Müzik Fes-
tivali'nde bugüne kadar 
dünyaca ünlü sanatçıları 
ağırlama fırsatı buldukla-
rını söyledi. İlk yıllarda fes-
tivalin Dışişleri ve Kültür 
ve Turizm bakanlıklarının 
talepleri ile oluşturuldu-
ğunu belirten Yüksel, 
zaman içinde etkinliklerin 
çeşitlendirilerek, Türk bes-
tecilerin eserlerinin seslen-
dirildiğini ve ilk 
seslendirilişlerin de yapıl-
dığı programlar hazırlan-
dığına dikkati çekti. 

Festivalin Türk sanatçı-
lara eğitim olanağı yarattı-
ğını ve yurt dışında konser 
verme imkanı sağladığını 
vurgulayan Yüksel, etkinli-
ğin Ankara'nın ekonomik 
ve kültürel hayatına da 
canlılık kattığını söyledi. 

Festivalin her sene vakı-
fın kurucusu Cenap And 
anısına bir konserle başla-
dığını belirten Yüksel, 
"Tüm nesillere hitap ede-
cek, Ankaralı seyircimizin 
de katkıları, talepleri ve de-
ğişen kategorilerin eklen-
mesi ile çok zengin bir 
festival programı oluştu. 
Klasik müzik, oda müziği, 
barok müzik, caz, dans, 
erken dönem müziği top-
lulukları ile zengin bir 
program hazırladık." dedi. 

Sabancı Vakfının onur 
üyesi olduğu 38. festivalin, 
Sevda-Cenap And Müzik 
Vakfı'nın kuruluşunun 50. 
yılında, sanatseverlere ar-

mağan olarak vakıf öz kay-
nakları ile yerli ve yabancı 
kurumların katkılarıyla 
düzenlendiğini belirten 
Yüksel, festivalin MEB 
Şura Salonu, CSO Ada An-
kara konser salonları, Bil-
kent Konser Salonu, 
Çankaya Sahne, Flow Digi-
tal Theater CerModern ve 
Resim Heykel Müzesi Sa-
lonunda gerçekleşeceğini 
bildirdi. 

Yüksel, festivalin açılış 
konserinin şef Ender Sak-
pınar yönetiminde Eskişe-
hir Büyükşehir Belediyesi 
Senfoni Orkestrası ve 
ödüllü genç gitarist Özberk 
Miraç Sarıgül solistliğinde, 
Cemal Reşit Rey'in gitar 
konçertosunun eksiksiz 
halinin ilk seslendirilişi ile 
yapılacağını belirtti. 

Festivalde, Japonya, Al-
manya, Çekya, Hırvatistan, 
Rusya, Macaristan, Gürcis-
tan, Norveç, Azerbaycan, 
Fransa ve İtalya'dan senfo-
nik konser, modern bale, 
oda müziği ve caz kategori-
lerinde klasik müzik, barok 
müzik, dans ve caz alanla-
rının seçkin örneklerinin 
sunulacağı, Türkiye dahil 
12 ülkeden 300'ü aşkın sa-
natçı ve topluluğun da et-
kinlikte yer alacağı bilgisini 
veren Yüksel, festival ka-
panış konserinin, Rus şef 
Vladimir Fedoseyev yöne-
timindeki Rusya'nın ve 
dünyanın en bilinen sen-
foni orkestralarından biri 
olan Moskova Çaykovski 
Senfoni Orkestrası ile ger-
çekleşeceğini söyledi. 

Yüksel, festivalde, De-
lattre Modern Dans Toplu-
luğu ile geleneksel 
çalgılarla Japon müziğinin 
önde gelen usta sanatçıla-
rınca "aslan dansı" eşli-
ğinde eğlenceli Japon 
davul ve dans gösterisinin, 
sunulacak ilgi çekici prog-
ramlardan olduğunu kay-
detti. Caz müziği seven 
Ankaralılar için Norveçli 
caz topluluğu "Tord Gus-
tavsen Trio"nun 23 Ni-
san'da, 6 müzisyenden 
oluşan "Spin Caz 
Altılısı"nın ise 27 Nisan'da 
MEB Şura Salonu'nda 
konser verecek.

Türkiye İş Bankası Resim Heykel  
Müzesi'ne MUSE Awards'tan iki ödül

Türkiye İş Bankası Resim Heykel Müzesi-
nin marka kimliği ve restorasyon alanları için 
üretilen projeler, MUSE Awards'ta altın ve 
gümüş ödül kazandı.  Tasarım dünyasının 
standartlarını yükseltmek için International 
Awards Associate (IAA) tarafından 2015'ten 
bu yana verilen ve 2024 temasını "Mirasları 
şekillendirmek" olarak belirleyen uluslararası 

yarışma, Türkiye İş Bankası Resim Heykel 
Müzesi için hazırlanan projeleri, yaratıcılık ve 
inovasyon açısından iki kategoride ödüle değer 
buldu. 

Sanatçıları, tasarımcıları ve yaratıcı profes-
yonelleri bir araya getiren Muse Yaratıcılık 
Ödülleri'nin "Kurumsal Kimlik-Marka Kim-
liği" kategorisinde, Emrah Yücel liderliğindeki 

"I Mean It Creative" reklam 
ajansı ekibinin müze için hazırla-
dığı çalışma "Altın" ödüle layık 
görüldü. 

Mimarlık, iç mekan, ürün, pey-
zaj ve aydınlatma alanındaki 
Muse Tasarım Ödülleri'nin "Mi-
mari Tasarım-Yeniden Doğuş 
Projesi" kategorisinde ise Türkiye 
İş Bankası Resim Heykel Müzesi 
tarafından restorasyonu tamam-
lanan tarihi Boudouy (Bodvi) 
Apartmanı için hazırlanan proje 
"Gümüş" ödülü aldı.

Tabii'nin yeni dizisi 
"Gassal" güldürürken 

düşündürecek
TRT'nin uluslar-

arası dijital platformu 
tabii'nin orijinal dizisi 
"Gassal"da, başrolleri 
Ahmet Kural, Sibel 
Aytan, Muharrem 
Türkseven, Ezgi Öz-
yürekoğlu ve Serkan 
Ercan paylaşıyor. 

Yönetmenliğini 
Selçuk Aydemir'in 
üstlendiği, senaryo-
sunu Sümeyye Kara-
aslan'ın kaleme aldığı 
dizinin çekimleri 
devam ediyor. 

Dizi, ölümle burun 
buruna geldikten 
sonra büyük bir deği-
şim yaşayan ve 
ölünce kendisini yı-
kayacak birini ara-
maya başlayan 
gassalin maceralarını 
konu ediniyor. 

Yönetmenliğini 
Selçuk Aydemir'in 
üstlendiği yapımın 
senaryosunu ise Sü-
meyye Karaaslan ka-
leme aldı. 

Aydemir, diziye 
ilişkin AA muhabi-
rine yaptığı açıkla-
mada, çekimlerin çok 
keyifli geçtiğini belir-
terek, "Bir yandan da 
çok ilginç ve değişik 
bir deneyim bizim 
için. Bu kadar ger-
çekçi bir dünyanın 
içerisinde komedi 
yapmak bizim için 
çok yeni. Ahmet 
Kural bu konuda 
kendini denemeyi 
çok istiyordu. Biraz 

da onun cesaretiyle 
bu projeye dahil 
olduk." dedi. 

Hayatın en uç 
noktalarında da ko-
medi unsurlarının 
olabileceğine dikkati 
çeken Aydemir, hika-
yenin abartılan top-
lumsal davranışlara 
tarafsız bir açıdan 
ışık tuttuğunu söy-
ledi.Aydemir, senar-
yonun kendisini çok 
etkilediğini vurgula-
yarak, şunları kay-
detti: 

"Ahmet Kural'la 
çalışmak büyük bir 
konfor. Çalışkanlığı, 
iş ahlakı vs. bunları 
geçtim, sürekli ara-
yan bir insan. Bir 
cümleyi kırk farklı şe-
kilde çalışıyor. O ço-
cukça heyecanı 
devam ettiriyor ol-
ması, herkese sıçrı-
yor. Fark o zaman 
ortaya çıkıyor." 

Oyuncu Ahmet 
Kural da diziseverleri 
farklı bir komedinin 
beklediğini kaydede-
rek, "Bu fani dün-
yada, o kara komik 
olayların dışındaki 
dünyada da değişik 
manevi yönden tes-
pitleri var. Gerçekten 
her cümlesi anlamlı. 
Bir şeye gülerken 'Ne 
gülüyorum ben bu 
duruma?' diye düşü-
nüyorsunuz. Bu 
durum çok var di-
zide." dedi.

The Marmara Hotel 
Taksim'de düzenlenen 
basın toplantısı öncesi Nur 
Sürer ile Ece Bağcı'nın oy-
nadığı festivalin reklam 
filmi gösterildi. 
İKSV Genel Müdürü 

Görgün Taner, toplantıda 
yaptığı açıklamada festi-
valin genç bir izleyici kit-
lesinin bulunduğunu 
belirterek, "Genç izleyici 
kitlesi için son birkaç se-
nedir Eczacıbaşı Genç 
Bilet uygulamamız var. 
Bu sene de yine 20 lira-
dan 25 bin festival bileti 
gençlere sahiplendirile-
cek." dedi. 
İstanbul'daki 6 sine-

mada gösterimlerin yapıla-
cağını aktaran Taner, 
"Dijital dünya ile artık her 
kurumun, kişinin bir iliş-
kisi var. Gördüğünüz gibi 
bizim için de yeni bir ilişki 
başlıyor. Bir dijital banka-
cılık, bir dijital banka N 
Kolay artık hayatımıza 
girdi. Önümüzdeki dört 
sene onlarla el ele kol kola 
ilerleyeceğiz." ifadesini kul-
landı. 

Köprüde Buluşmalar 
Yöneticisi Hayet Benkara, 
Türkiye'den yapımcı, yö-
netmen ve senaristlerle 
uluslararası sinema profes-
yonellerini bir araya getire-
cek Köprüde Buluşmalar 
proje değerlendirme ve ge-
liştirme platformuna iliş-
kin bilgi verdi. 

Festival Direktörü 
Kerem Ayan da festival 
programı ve etkinliklerle il-
gili bilgi vererek Uluslar-
arası Yarışma, Ulusal 
Yarışma, Ulusal Belgesel 
Yarışması, Ulusal Kısa 
Film Yarışması, Genç Us-

talar ve Seyfi Teoman İlk 
Film Ödülü için yarışacak 
filmleri açıkladı. 

Aktif Bank Genel Mü-
dürü Ayşegül Adaca Oğan 
ise festivalin 43. kez düzen-
lendiğini kaydederek, "Bu 
kadar mazisi olması ger-
çekten çok etkileyici. Hepi-
mizin gençliğinden, 
çocukluğundan bir parça 
var. Ben de gişelerde bekle-
yen jenerasyonum." diye 
konuştu. 

Festival 
 hakkında 
Festival, dünya sinema-

sının yeni örnekleri, kült 
yapıtlar, usta yönetmenler 
ve genç yeteneklerin son 
filmlerinin de aralarında 
bulunduğu 132 uzun ve 12 
kısa metrajlı filmi izleyi-
ciyle buluşturacak. 

Etkinlik kapsamında, 12 
gün boyunca, film göste-
rimlerinin yanı sıra konuk 
yönetmen ve oyuncuların 
katılımıyla yapılacak söyle-
şiler, özel gösterimler ve et-
kinlikler gerçekleştirilecek. 

Usta oyuncu Meral Or-
honsay ile sinemacı Engin 
Ayça'ya, 16 Nisan'da dü-
zenlenecek açılış töreninde 
Sinema Onur Ödülleri tak-
dim edilecek. 

Wim Wenders ve  
Koji Yakusho  
konuk olacak 
Dünya sinemasının usta 

yönetmenlerinden Wim 
Wenders, festivalin onur 
konuğu olarak İstanbul'a 
gelecek. Festival kapsa-
mında bir söyleşi yapacak 
Wenders'in "Anselm", 
"Alice Kentlerde" ve "Per-
fect Days" (Mükemmel 
Günler) filmleri izleyiciyle 
buluşacak. 

Ünlü Japon aktör Koji 
Yakusho'nun da yer alacağı 
festivalde, davetli oyuncu 
ve yönetmenler, film göste-
rimlerinin ardından izleyi-
cilerin sorularını 
yanıtlayacak. 

"Heyula" bölümünün bu 
yılki seçkisinde, Lisandro 
Alonso ve Hong Sang-
soo'nun yeni filmlerinin 
yanı sıra Carlos Reyga-
das'ın restore edilen kült 

filmi "Cennette Savaş" 
filmleri izlenebilecek. 

2024 Türk-Macar Kül-
tür Yılı vesilesiyle tasarla-
nan Macar Rapsodileri 
bölümünde 12 uzun 1 kısa 
metrajlı film gösterilecek. 

N Kolay Galaları'nda se-
zonun beklenen 9 filminin 
Türkiye'deki ilk gösterim-
leri gerçekleştirilecek. 

"Hayallerim, Aşkım ve 
Sen" isimli 1987 yapımı fil-
min Atlas Post Production 
tarafından restore edilmiş 
kopyası 19 Nisan'da film 
ekibinin katılımıyla Atlas 
1948 Sineması'nda izlene-
bilecek. 

Ulusal Yarışmada  
10 dalda ödül  
Başkanlığını Yeni Zelan-

dalı oyuncu Kerry Fox'un 
üstlendiği Uluslararası Ya-
rışma jürisinde yönetmen 
Maryna Er Gorbach, kur-
gucu Gladys Joujou, Sela-
nik Uluslararası Film 
Festivali ve Selanik Belgesel 
Festivali'nin artistik direk-
törü Orestis Andreadakis ve 
film eleştirmeni Guy Lodge 

yer alıyor. Yönetmen, sena-
rist ve yapımcı Aslı Öz-
ge'nin başkanlığındaki 
Ulusal Yarışma jürisi ise 
oyuncu Merve Dizdar, gö-
rüntü yönetmeni Barış 
Aygen, sanatçı Halil Altın-
dere ve müzisyen Ekin 
Fil'den oluşuyor. 

Ulusal Yarışma'da "Altın 
Lale En İyi Film", "Jüri 
Özel Ödülü", "En İyi Yö-
netmen", "En İyi Kadın 
Oyuncu", "En İyi Erkek 
Oyuncu", "En İyi Senaryo", 
"En İyi Görüntü Yönet-
meni", "En İyi Kurgu", "En 
İyi Sanat Yönetmeni" ve 
"En İyi Özgün Müzik" 

ödülleri verilecek. 
Ulusal Kısa Film Yarış-

ması jürisinde yönetmen 
Kasım Ördek, yönetmen ve 
görsel sanatçı Zeynep De-
mirhan, oyuncu, yazar ve 
yönetmen Barış Gönenen, 
Ulusal Belgesel Yarışması 
jürisinde yönetmen Berna 
Gençalp, yönetmen Orhan 
Eskiköy ve sinema yazarı 
Evrim Kaya, "Seyfi Teo-
man En İyi İlk Film Ödülü" 
jürisinde ise yönetmen 
Orçun Köksal, yapımcı 
İpek Erden ve yönetmen 
Nesimi Yetik yer alıyor. 

Başkanlığını Paola Ca-
sella'nın yapacağı Geza 
Csakvari, Sezen Sayınalp, 
Nino Kovacic, Valentina 
Giraldo Sanchez ve Selin 
Gürel'in ye aldığı Uluslar-
arası Sinema Eleştirmen-
leri Birliği (FIPRESCI) 
jürisi, Ulusal Yarışma, 
Uluslararası Yarışma ve 
Ulusal Kısa Film Yarışma-
sı'ndaki birer filme FIP-
RESCI Ödülü verecek. 

Türkiye'den yapımcı, 
yönetmen ve senaristleri 
uluslararası sinema profes-
yonelleriyle buluşturan 
ortak yapım, eğitim, net-
working platformu Köp-
rüde Buluşmalar, 24-25-26 
Nisan'da gerçekleştirilecek. 

Onat Kutlar Çalışta-
yı'nın ikincisi  22 ve 23 Ni-
san'da Salon İKSV'de 
düzenlenecek. 

Festival filmleri Beyoğ-
lu'nda Atlas 1948 ve Be-
yoğlu Sineması, Şişli'de 
CineWAM Premium+ 
City's Nişantaşı ve Kadı-
köy'de Kadıköy Sineması 
ile Kadıköy Belediyesi Si-
nematek/Sinema Evi'nde 
izlenebilecek.
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- İstanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, İBB'nin 
öğrenci yurtlarında kalan 
1300 gençle iftar 
sofrasında buluştu. 

Yenikapı Dr. Mimar 
Kadir Topbaş Gösteri ve 
Sanat Merkezi'nde düzen-
lenen iftar öncesinde 
konuşma yapan 
İmamoğlu, öğrencileri iftar 
sofrasında ağırlamaktan 
mutluluk duyduğunu 
söyledi. 
İBB yurtlarında 5 bin 

yatak sayısını aştıklarını 
kaydeden İmamoğlu, 
önümüzdeki dönemde bu 
rakamı 15 bine çıkartacak-
larını belirtti. 
İmamoğlu, çocukların ve 

gençlerin, bir ülkenin gele-
ceği olduğuna dikkati çek-
erek, "Gerçekten hedefimiz 
büyük olmalı. İnşallah il-
erleyen yıllarda, sizler çok 
değerli yöneticiler, çok 
değerli iş insanları, bilim 
insanları, akademisyenler 
ya da siyasiler 
olduğunuzda, eminim bu 
yurt sisteminin birer 

hamisi olacaksınız, birer 
abisi, ablası olacaksınız ve 
bu sistem, çok kalıcı bir sis-
tem olacak. Buna inanıyo-
rum. Kalitesi hiç aşağı 
düşmeyecek, tam aksine 
kalitesi yukarıya doğru tır-
manacak bir sistemi kura-
cağız. Sizlerle de bunu 
geliştireceğiz." diye 
konuştu. 

Göreve gelmelerinden 
önce öğrenciler için yurt 
açma vaatleri olduğunu ve 
bunu yerine getirdiklerini 
söyleyen İmamoğlu, 
önümüzdeki dönem daha 
fazlasını yapacaklarını ve 
öğrencilere yönelik eğitim 
desteklerini arttıracaklarını 
kaydetti. 
İmamoğlu, şöyle 

konuştu: 
"İstanbul'a dair bir şey 

düşünüyorken, inanın 
sıralamayı şöyle yapıyoruz: 
Bu işi yapıyoruz ama bu 
işin içerisinde çocuklar, 
gençler nerede? Üçüncü 
sırada da 'kadınlar' diy-
erek, böyle bir sıralama 
yapıyoruz. Çocuklar, 
gençler, kadınlar…

Toplumun her kesimiyle 
büyük bir dayanışma ağı 
kurarak hem bu zor günleri 
atlatan hem de özellikle siz 
kıymetli gençlerin umut-
larını yüksek tutacak bir 

şekilde, geleceğin aslında 
ne kadar sizlere ait 
olduğunu ve sizlerin 
umutlu ve mutlu şekilde o 
sürece erişmenizi sağla-
manın da ne kadar bizim 
sorumluluğumuz 
olduğunu bilerek hareket 
ediyoruz." 

Öğrencilerle iftarını 
yapan İmamoğlu, daha 
sonra yan salondaki İSKİ 
iftarına uğrayarak burada 
da bir konuşma yaptı. 

Gün içinde Üsküdar'da 

Halk Buluşması'nda 
konuşan İmamoğlu, ken-
disi ve partisinin Üsküdar 
Belediye Başkan adayı 
Sinem Dedetaş için oy 
istedi. 

Görev süresi boyunca İs-
tanbul'da yaptıkları çalış-
maları anlatan İmamoğlu, 

"Var mıydı 100 bin çocuğa 
burs dağıtmak? Biz dağıt-
tık. Sadece Üsküdar'da 10 
bin gencimiz, üniversite 
burslarından faydalanıyor. 
Onlar, halka ait alanları, 

bir avuç insana dağıttılar 
mı? Salacak’ta yıkımlar 
yaptık; gördünüz değil mi? 
İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi tarihinde ilk kez, 
5 yılda 65 kilometre 
metroyu açtık. Onların 25 
yılda yaptığının yarısını, 
biz 5 yılda yaptık." dedi.

“İstanbul'un emanetine sahip çıkalım”
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İBB Başkan adayı Kurum, "31 Mart'ta gelin İstanbul'un emanetine sahip çıkalım. Çünkü bu emanet bize Sultan Fatih'in, Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün, rahmetli Erbakan hocamızın, şehit Muhsin Yazıcıoğlu'nun, Alpaslan Türkeş'in emanetidir. İstanbul 
bize, 22 yıldır İstanbul için, Türkiye için gecesini gündüzüne katan Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın emanetidir" dedi

Göreve gelmelerinden önce öğrenciler için yurt açma vaatleri olduğunu ve bunu 
yerine getirdiklerini söyleyen İmamoğlu, önümüzdeki dönem daha fazlasını  
yapacaklarını ve öğrencilere yönelik eğitim desteklerini arttıracaklarını kaydetti.

8 ton istavrit ihtiyaç 
sahiplerine dağıtıldı

İmamoğlu öğrencilerle iftarda buluştu

Beykoz Belediyesi 
tarafından teknolojiye 
yetenekli gençleri ülkenin 
milli teknoloji hamlesine 
kazandırmak üzere kuru-
lan “Vizyon 360 Gelişim 
Merkezi”nin üniversitelere 
yönelik işbirlikleri ilk 
meyvesini verdi. 

Başkana Anlattılar  
Desteği Aldılar 
Beykoz Belediye 

Başkanı Murat Aydın’ın 
TAÜ’yü ziyaretinde pro-
jelerinden bahseden 
gençler, “Vizyon 360” 
bünyesinde topluma 
yararlı proje ve fikirlere 
verilen finans ve malzeme 
desteğini de almaya hak 
kazandı.  

Bu yıl 10. kez düzen-
lenecek TEKNOFEST’te 
birincilik için yarışacak 
İHA proje ekibi çalış-
malarını teknolojiye 
yetenekli genç girişim-

cilere, yazılımdan oyun 
geliştirmeye ücretsiz 
eğitim ve ofis imkanlarıyla 
kucak açan “Vizyon 360 
“atölyelerinde yürütüyor. 

TAÜ İHA Proje Takımı 
ülkenin milli teknoloji 
hamlesine yön 
veren ve heyecanla 
beklenen yarış-
maya,  mekatronik-
ten yazılıma, 
elektronik 
mühendisliğinden 
finansa farklı disi-
plinlerden 20 kişi-
lik ekiple 
hazırlanıyor.     

2 Hafta İçinde  
Uçacak 
İHA’nın 3D 

modellemesini 
“Vizyon 360” atö-
lyelerinde gerçek-
leştiren gençler, 
yazılımını titizlikle 
yaptıkları modelin 

kanatları ve motor ak-
samını da monte ederek 
hayallerini gerçekleştirm-
eye bir adım daha yaklaştı. 

TAÜ’lü gençlerin hazır-
ladıkları İHA prototipi 2 
hafta içinde Beykoz se-

malarında ilk test uçuşunu 
gerçekleştirecek. 

Rakiplerine  
Fark Atacak 
Tasarım, yazılım, do-

nanım, hız, havada kalış 
süresi ve manevra ka-

biliyeti gibi özellikleriyle 
rakiplerine fark atacak 
İHA tasarımı, Adana’da bu 
yaz düzenlenecek 
TEKNOFEST’in “Ulus-
lararası İnsansız Hava 
Araçları Yarışması” kate-

gorisinde görücüye 
çıkacak. Ekibin 
üyesi Türk Alman 
Üniversitesi Bil-
gisayar Mühendis-
liği 2. Sınıf 
Öğrencisi Mert 
Çuhacı projede bir 
çok zorluğu aşarak 
sona geldiklerini 
söyleyerek: “Pro-
jemizin maliyeti 
oldukça yüksek. 
Çeşitli zorlukların 
üstesinden gelerek 
buraya kadar 
geldik. Bize destek 
verenler olmasaydı 
başaramazdık” 
ifadelerini kullandı.

Beykoz’un teknolojik kuluçka merkezi  “Vizyon 360 Gelişim Merkezi” çatısı altında çalışmalar yapan Türk- 
Alman Üniversitesi (TAÜ) İHA Proje Takımı, TEKNOFEST’te birincilik hedefine hızlı adımlarla ilerliyor. 

Beykozlu gençlerin İHA’sı Teknofest semalarında uçacak

Fatih Yenikapı’da 
balıkçıların avladığı yasal 
boy sınırının altındaki 8 
ton istavrit, el konularak 
ihtiyaç sahiplerine 
dağıtıldı. 

Sahil Güvenlik Mar-
mara ve Boğazlar Bölge 
Komutanlığına bağlı 
ekipler, İstanbul-Yenikapı 
balık indirme noktasında 
denetim gerçekleştirdi. 

Ekipler, balıkçılar 
tarafından avlanan 8 ton 
istavritin yasal boy 
sınırının altında kaldığını 
tespit etti. El konulan is-
tavritler, İstanbul İl Tarım 
ve Orman Müdürlüğü 
Balıkçılık ve Su Ürünleri 
Şube Müdürlüğünce alı-

nan kararla ihtiyaç sahip-
lerine dağıtılmak üzere 
yardım kuruluşlarına 
bağışlandı. 

Su Ürünleri Kanunu’n-
daki boy yasaklarına aykırı 
şekilde avlandıkları tespit 
edilen 6 balıkçıya 
toplamda 123 bin 298 lira 
cezai işlem uygulandı. 
İstanbul İl Tarım ve 

Orman Müdürlüğü’nden 
yapılan açıklamada, “Yak-
laşık 8 ton ağırlığındaki ve 
538 kutuya bölünmüş is-
tavrit balıklarına, 1380 
Sayılı Su Ürünleri Ka-
nunu’ndaki boy yasak-
larına aykırı şekilde 
avlanıldıkları için el konul-
muştur” denildi

Gostivar’a Eyüpsultan 
Kültür Evi  yapılacak

Eyüpsultan Belediye 
Başkanı Deniz Köken, 
ilçede ve Türkiye’nin ve 
dünyanın birçok farklı 
noktasına da hizmet üret-
meye devam ediyor. 
Balkan coğrafyasına kadar 
birçok yatırımı hayata 
geçiren Başkan Deniz 
Köken bu kez de çok önem 
verdiğini belirttiği “Gosti-
var Eyüpsultan Kültür Evi” 
projesini hayata geçireceği 
müjdesini verdi. 

Eyüpsultan Belediye-
si’nin ilçede yaşayan 
vatandaşlara sosyal 
yardımdan kültürel etkin-
liklere, eğitimden sağlığa 
kadar birçok farklı noktada 
hizmet etmeye devam ed-

erken bir yandan da 
Türkiye’nin ve dünyanın 
farklı bölgelerinde de eser-
ler bırakıyor. Eyüpsultan 
Belediye Başkanı Deniz 
Köken, Türk nüfusunun 
yoğun olduğu Gostivar’a 
kültür evi inşa edileceği 
müjdesini verdi. 

Gostivar’da bulunan ve 
Türkçe eğitim veren 
Mustafa Kemal İlköğretim 
Okulu ile ilgili de pro-
jelerinin olduğunu sözler-
ine ekleyen Başkan Deniz 
Köken şöyle konuştu: “Bu 
da çok önem verdiğimiz 
bir konu. Türkçe eğitim 
verilen bir okul burası. 
Onun da iç tasarımına çok 
desteğimiz oldu.”

Dernek üyelerine 
ilk yardım eğitimi

Kartal Belediyesi, 
halk sağlığına yönelik 
eğitim faaliyetleri ile 
toplumun her kesimin-
den insanını bil-
inçlendirmeye devam 
ediyor. Okullar, siteler, 
esnaf ve çeşitli STK’lar 
başta olmak üzere ver-
ilen ilk yardım eğitim-
lerinin bu seferki adresi, 
Çorum Üçköylüler 
Sosyal Yardımlaşma ve 
Dayanışma Derneği 
oldu. Sağlık İşleri 
Müdürlüğü'nün 

alanında uzman person-
eli tarafından verilen 
eğitimde katılımcılara; 
kaza, yaralanma, 
boğulma, yanık gibi acil 
durumlarla 
karşılaşıldığında nasıl 
hareket edilmesi gerek-
tiği konusunda detaylı 
bilgi verildi. Kartal 
Belediyesi İlk Yardım 
Merkezi Eğitmeni Sevinç 
Hellaç tarafından verilen 
“İlk Yardım Farkındalık 
Semineri” yaklaşık iki 
saat sürdü. 

Cumhur İttifakı'nın İs-
tanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkan 
adayı Murat Kurum, "31 
Mart'ta gelin İstanbul'un 
emanetine sahip çıkalım. 
Çünkü bu emanet bize 
Sultan Fatih'in, Gazi 
Mustafa Kemal 
Atatürk'ün, rahmetli Er-
bakan hocamızın, şehit 
Muhsin Yazıcıoğlu'nun, 
Alpaslan Türkeş'in 
emanetidir. İstanbul 
bize, 22 yıldır İstanbul 
için, Türkiye için gecesini 
gündüzüne katan 
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
emanetidir." dedi. 

Eyüpsultan'da seçim 
otobüsünden halka sesle-
nen Kurum, ilçedekilerin 
yol arkadaşı olduğunu 
söyledi. 

Kurum, Eyüpsultan'ın 
31 Mart'ı müjdelediğini 
belirterek, "İnşallah hep 
birlikte sandığa gidip, 
sandıkta İstanbul'u un-
utanlara, İstanbul'u 
hatırlamayanlara 
sandıkta cevap verecek 
misiniz? İstanbul'un 
parasını çarçur edenlere, 
İstanbul'un kaynaklarını 
israf edenlere sandıkta 

cevap verecek miyiz? 
Sandıkta İstanbul'un 
çocuklarının geleceğine 
sahip çıkacak mıyız?" 
diye konuştu. 
İstanbulluların hayal-

lerini gerçekleştirmek 
için çalışacaklarını vur-
gulayan Kurum, "Nasıl 5 
yıldır 81 ilimizde hizmet 
ettiysek, afetlerde mil-
letimizin zor zamanında 
hep yanında olduysak, 
yine 1 Nisan'dan sonra 
milletimizle beraber ola-

cağız, milletin yanında 
olacağız, milletimizle el 
ele olacağız. Bizim hayal-
imiz, İstanbul'da tek bir 
riskli yapı kalmayıncaya 
kadar kentsel dönüşümü 

yapmak. Bizim hayal-
imiz, İstanbul'daki trafik 
çilesi bitene kadar orada 
metroları ve yolları, 
kavşakları, tünelleri yap-
mak." ifadelerini kul-
landı. 

Mevcut İBB yöneti-
minin İstanbul'a hizmet 

etmediğini dile getiren 
Kurum, şunları kaydetti: 

"İstanbul'a verdikleri 
sözleri unuttular. 'İsrafı 
bitirdik.' deyip israf yap-
tılar ve İstanbul'u bir 

rant olarak gördüler. En 
acısı da İstanbul'un kay-
naklarını kendi gelecek-
leri için harcadılar. 5 
yılda 230 kilometre 
metro sözü verip, 17 kilo-
metre 88 metre metro 
yaptılar. '5 yılda 100 bin 
konut yapacağız.' dediler, 

5 bin 489 konut yaptılar. 
İstanbul'u görmezden 
geldiler. İstanbul'u hatır-
lamadılar ama hiç merak 
etmeyin, biz İstanbul'un 
her anında hep yanında 
olacağız. Bu söz eser 
adamlarının sözüdür. Bu 
söz Murat Kurum 
sözüdür. Bu söz Recep 
Tayyip Erdoğan'ın 
sözüdür. 

31 Mart'ta sandığa 
gideceğiz, irademizi koy-
acağız. İstanbul'un gele-
ceğine 31 Mart'ta gelin 
birlikte sahip çıkalım. 31 
Mart'ta gelin İstanbul'un 
emanetine sahip çıkalım. 
Çünkü bu emanet bize 
Sultan Fatih'in, Gazi 
Mustafa Kemal 
Atatürk'ün, rahmetli Er-
bakan hocamızın, şehit 
Muhsin Yazıcıoğlu'nun, 
Alpaslan Türkeş'in 
emanetidir. İstanbul 
bize, 22 yıldır İstanbul 
için, Türkiye için gecesini 
gündüzüne katan 
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
emanetidir." 

Kurum, seçim oto-
büsüyle ilçedeki cad-
deleri gezdi, vatandaşları 
selamladı.  (AA) 
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Galatasaray Sportif AŞ 
Başkan Vekili Erden 
Timur, "Sadece şampiyon 
olmak için veya olunama-
yan şampiyonluklara 
neden bulmak için bu 
kadar manipülasyon yap-
mak bu işi tamamen 
bambaşka bir noktaya gö-
türüyor." dedi. 

Antalya'nın Serik ilçe-
sindeki bir otelde kampa 
giren Galatasaray'da 
Sportif AŞ Başkan Vekili 
Erden Timur, antren-
man öncesinde basın 
mensuplarının sorula-
rını yanıtladı. Bir gaze-
tecinin hakem 
toplantısının sadece Ga-
latasaray maçındaki po-
zisyonun 
yayımlanmasıyla ilgili 
düşüncesinin sorulması 
üzerine Timur, bundan 
5 ay önce "Futbolda 
temiz eller başlamalı" 
adlı bir çağrıda bulun-
duklarını hatırlattı. 

Erden Timur, toplumu 
rahatlatmak gerektiğini, 
sürekli mağdur edebiyatı 
oluşturarak insanları ma-
nipüle etmenin işi çok 
farklı boyutlara getirdi-
ğini kaydetti. 

Bu işin temizlenmesi 
için çok şeffaf olunması 
gerektiğini aktaran 
Timur, şöyle konuştu: 

"Dün planlı bir şekilde 
hepimizin alışık olduğu 
şekilde Amerika'dan bir 
operasyon oldu. Eskiden 
farklı bağlantıları olduğu 
söylenen, hatta sürekli 
bizi suçladıkları FETÖ ile 
ilgili bağlantıları olduğu 
söylenen bir hesap üze-
rinden böyle bir şey ya-
yımlanıyor. Kesilip biçilip 
sadece bir kısmı yayımla-
nıyor. Puanı gasbeden de 
gasbedilen de aynı dert-
ten muzdarip olduğunu 
söylüyor. 'Futbolda temiz 
eller' dedik. Hepimizin 
banka hesapları incelen-
sin. Bu iş başka türlü çö-
zülmez arkadaşlar. Tüm 
telefon görüşmeleri, me-
sajlar incelensin. Kamu-
nun bu işe el koyması 
lazım. Federasyona mü-

racaat ettik. Hakemler 
üzerinde federasyon üze-
rinde çok ciddi baskı uy-
gulanıyor. Federasyon bu 
anlamda dik duramıyor. 
Bugünkü hareketleri tak-
dire şayan. Çünkü her şey 
serbest olsun. VAR kayıt-
larının hepsi yayımlan-
sın." 

Gazetecilerin Fener-
bahçe Kulübü Başkanı Ali 
Koç'un yayımlanan vi-
deoya ilişkin daha önce 

açıklama yaptığının hatır-
latılması üzerine Timur, 
"İçeriden sürekli bir şey-
ler sızdırılıyor. Bu şekilde 
ispat edilmiş oldu. Bun-
dan çok daha ağır penal-
tılar bize verilmedi. 
Hepimizin öz eleştirisi 
yapması lazım. Ortalama 
olarak belli de bir ağırlığı 
olması lazım penaltının 
ama bakıyorsunuz ger-
çekten kayrılarak 90 artı-
larda en az fazladan 8-10 
puan alan bir takım var 
ve her hatadan sonra 
mağdur gibi konuşmalar, 
açıklamalar... Bakın 
geren şeyler bunlar. Bu 
konudaki en önemi şey 
edep." ifadelerini kul-
landı. 

Herkesin incelenmesi 
dışında başka çare bulun-
madığına işaret eden 
Timur, sözlerini şöyle 
sürdürdü: 

"Futbolun geriye git-
mesi tabii ki umuru-
muzda ama insanlar 
birbirine bileniyor. İlk so-
rumluluğumuz toplumsal 
sorumluluk. Bunu da söy-
lüyoruz ve gereğini yapı-
yoruz. Şahsıma onlarca 
laf söylendi. Gerginlik 

artmasın diye cevap ver-
medik. Hakem yumruk-
landı, İstanbulspor 
sahadan çekildi gibi bir-
çok olay oldu. Tüm hı-
zıyla da devam ediyor. 
Sadece şampiyon olmak 
için veya olunamayan 
şampiyonluklara neden 
bulmak için bu kadar ma-
nipülasyon yapmak bu işi 
tamamen bambaşka bir 
noktaya götürüyor. Hata-
lar eleştirilsin ama bu 

kaygı, korku imparator-
luğu çökmeden gerçekten 
insanlara psikolojik bas-
kıyla zulüm ediliyor. Bu 
zulüm sona ermeden bu 
işi çözemeyiz. Tüm VAR 
kayıtları, seminerler açık-
lansın, şeffaf olsun her 
şey. Herkes o zaman daha 
fazla tatmin olacak." 

Kamuoyunda söz sahibi 
insanların, fikir önderle-
rinin, medya mensupları-
nın "Her şey ortaya 
çıksın" fikrini destekle-
mesi gerektiğini aktaran 
Timur, "Ortak çağrıda 
bulunulsun. Bu ancak 
böyle aşılır. Planlı bir sis-
tem. Aylardır söylüyo-
rum. Bu işi ele vermek 
adına böyle bir şey yaptı-
lar. İşte hakemler etkilen-
sin, PFDK sevkleri 
etkilensin amacıyla bu iş 
yapılmıştır." değerlendir-
mesinde bulundu. 

Türk futbolunda Gala-
tasaray ve Fenerbahçe re-
kabetinin her zaman ayrı 
bir önemi olduğunu anla-
tan Timur, "Hiçbir şey 
kimsenin tırnağının ka-
namasından kıymetli 
değil. Birisine bir şey ola-
caksa şampiyonluğun 

önemi yok. Derbi inşallah 
düzgün bir şekilde oynan-
sın. Bu gergin ortamda en 
minimum şekilde geçsin. 
O haftaya kadar da daha 
olumlu şeyler söyleyelim, 
çözüme ilişkin konuşa-
lım." şeklinde konuştu. 

"PFDK sevkleri  
niye yapılmıyor?" 
Bir gazetecinin Trab-

zonspor-Fenerbahçe ma-
çındaki olaylara ilişkin 
PFDK sevklerinin yapıl-

madığını belirtmesi 
üzerine Timur, sözlerini 
şöyle sürdürdü: 

"Olmaması gereken 
bir olay. Çok boyutlu bir 
olay. Kesinlikle tarafta-
rın hiçbir şekilde sahaya 
girmemesi gerekiyor. 
Maç içindeki olaylar 
var. Suların atılması ol-
maması gerekiyor. 
Başka maçlarda da 
oldu. Bizim Galatasaray 
maçında da oldu. Aynı 

şekilde sahaya giren ta-
raftar etkisiz hale getiril-
mişken bırakalım futbolu 
dışarıda yere düşürülmüş 
insana vurulmaz. Halil 
Umut Meler, yere düş-
müşken vurulduğunda 
nasıl yankı oldu. Hukukta 
eşitlik ilkesi var. Giren ta-
raftarın girmesi yanlış. 
Etkisiz hale getirilmişken 
üstüne atlanılması, yum-
ruklanması, kafasının 
tekmelenmesi yanlıştır. 
Yargıtay kararlarında 
postal silah sayılıyor. 
Hele ki krampon bam-
başka bir şey. Adalet Ba-
kanımız 'Adil 
yargılanması lazım' diyor. 
Çok doğru. Bizim futbol-
cularımızla ilgili olsa çıtı-
mızı çıkarmayız ama 
sonra yine kamuoyu bas-
kısı, taraftar gücü, resmi 
siteden açıklama yapılıp, 
hukuk çağrısının aleyhine 
bir şeyler söyleniyor. 
Bunlar son derece yanlış. 
Etkisiz hale getirilmiş bir 
taraftarın üzerine oyuncu 
atladığında diğer taraf-
tarlar da bu sefer gale-
yana gelir. Niye bir 
şeylerin üstü örtülmeye 
çalışıyor. Tüm Türk fut-

bol paydaşları tarafsız ol-
malı. Neden korkuluyor, 
kaygı duyuluyor. Böyle 
şeyler milat olsun. PFDK 
sevkleri niye yapılmıyor? 
İşte bu baskılardan yapıl-
mıyor. Yoksa çok basit bir 
olay. Sevkte bile sürekli 
şu oyuncu sayısı azaltıla-
cak sevkten dolayı gibi bir 
şeyler söyleniyor. Disiplin 
müfettişleri olaya karışan 
insanları sevk eder, ka-
rarı PFDK verir. 
PFDK'nin iradesinin ye-
rine geçip karışan oyun-
cuların içerisinden 
ayıklama yaparak sevk 
edemezsiniz. Bu gayri hu-
kuki bir davranış olur. 
Kim karışmışsa sevk 
edersiniz. Buradaki fiil 
saldırıysa saldırıya göre, 
kavgaysa kavgaya göre 
sevk edersiniz." 

Ağlanacak hale gülünen 
bir dramada gibi oldukla-
rının altını çizen Timur, 
şunları kaydetti: 

"Bu olayın yaşanma-
ması ayrı bir konu ama 
yerdeki insana vuran, 
koşan insana döner 
tekme gibi bir şey atmak 
ayrı bir konu. Sevklerin 2 
günde yapılması gerekir-
ken bu baskı yüzünden 
bunlar oluyor. Sonuçta 
nasıl sevk edilecek göre-
ceğiz. Kamuoyu baskısı 
başka baskı siyasilere bile 
baskı yapılıyor. Seçim ön-
cesi diye federasyona 
baskı yapıyorlar mı? Adil 
olan o olsun. Hukuki olan 
müfettişlerin karışan her-
kesi sevk etmesi. Karar 
PFDK'nindir. Döner 
tekme atmak meşru mü-
dafaa değil. Sevklerin 4'e 
düşürüldüğünü duyduk. 
Şimdi de 3'e düşürüldüğü 
konuşuluyor. Siparişle 
sevk yapılıyor gibi bir 
durum söz konusu. Hangi 
baskıyla yapılıyor. Fut-
bolla seçimin ne alakası 
var. Futbol futboldur 
seçim seçimdir. Niye in-
sanlara böyle bir baskı 
yapıyorsunuz? Galatasa-
ray'ın da 35 milyon taraf-
tarı var. Bunla bunun bir 
alakası yok."

“Her şey şeffaf olsun”

Türkiye Özel Sporcular Spor 
Federasyonundan yapılan açıkla-
maya göre, Antalya'da gerçekleş-
tirilen ve 33 ülkeden 1058 kişinin 
katıldığı organizasyon sona erdi. 

Türkiye'yi atletizm, basketbol, 
cimnastik, futsal, judo, masa te-
nisi, tenis ve yüzme branşlarında 
86 özel sporcu temsil etti. 

Ay-yıldızlı sporcular, organi-
zasyonda 30 altın, 35 gümüş ve 
27 bronz olmak üzere toplam 92 
madalyayla Trisome Oyunları ta-
rihinin madalya rekorunu kırdı. 

Rekorlarla gelen 
 madalyalar 
Yüzme branşında Ada Zehra 

Anlatıcı, 50 metre kurbağala-
mada 46.95, 200 metre serbestte 
2.58.65 ve 50 metre serbestte 
36.33'lük derecesiyle dünya re-
koru kırarak altın madalya ka-
zandı. 

Emirhan Akçakoca uzun at-
lama, Ali Topaloğlu gülle atma ve 
Muhammet Eren Uysal ise 1500 
metrede dünya rekoru kırarak 
altın madalyanın sahibi oldu. 

Judo ve Atletizm Milli Takım-
ları, "takımlar kategorisi"nde 
altın madalya elde etti. 

Down Futsal Milli Takımı 
ikinci ve yine Down Basketbol 
Milli Takımı ise tarihinde ilk kez 
ikinci oldu. 

Basketbolda milli takım spor-
cusu Eren Yılmaz, 2024 Trisome 
Oyunları'nın en değerli oyuncusu 
seçildi. 

Madalyaların dağılımı 
Judo: 7 altın, 5 gümüş, 2 bronz 

ve Judo Takımlar Şampiyonluk 
Kupası 

Cimnastik: 9 altın, 7 gümüş ve 
4 bronz 

Yüzme: 3 altın, 7 gümüş ve 3 

bronz 
Masa tenisi: 3 bronz 
Atletizm: 11 altın, 13 gümüş ve 

12 bronz 
Tenis: 1 gümüş ve 3 bronz 
Basketbol: Down Basketbol 

Milli Takımı gümüş madalya 
Futsal: Down Futsal Milli Ta-

kımı gümüş madalya 
Aydın: "2024 Trisome Oyun-

ları çok büyük bir organizas-
yondu" 

Açıklamada görüşlerine yer ve-
rilen Türkiye Özel Sporcular 
Spor Federasyonu Başkanı Birol 
Aydın, böyle büyük bir organi-
zasyonu Antalya'da düzenlemele-
rinde emeği geçenlere teşekkür 
ederek, şu ifadeleri kullandı: 

"2024 Trisome Oyunları, çok 
büyük bir organizasyondu. Turiz-
min başkenti Antalya'mızda mi-
safir ettiğimiz herkes çok 

memnun kaldı. Bu yüzden özel 
sporcularımızı her zaman bağ-
rına basan Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'a, oyunla-
rın açılışını yapan Gençlik ve 
Spor Bakanımız Osman Aşkın 
Bak'a, Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş'a, önceki dönem Dışişleri Ba-
kanımız Mevlüt Çavuşoğlu'na, 
Bakan Yardımcılarımız Hamza 
Yerlikaya ve Sevim Sayım Ma-
dak'a, Spor Hizmetleri Genel Mü-
dürümüz Veli Ozan Çakır'a, 
bakanlık bürokratlarımıza, An-
talya Valimiz Hulusi Şahin'e, An-
talya Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Yavuz Gürhan ve ekibine, Türk 
Hava Yolları'na, Spor Toto'ya, 
Türk Telekom'a, Papara'ya, Ala-
göz Holding'e, Halkbank'a, Fuska 
Su'ya, TÖSEV'e, TESYEV'e, med-
yaya teşekkür ediyorum."

Trisome Oyunları tarihine geçtik

Fenerbahçe Kulübü, 
Merkez Hakem Ku-
rulu (MHK) toplantı-
sının sosyal medyada 
yer almasıyla ilgili 
açıklamada bulundu. 

Sarı-lacivertli kulü-
bün yöneticilerinden 
Can Gebetaş, kulüp 
resmi sitesinden yap-
tığı açıklamada, söz 
konusu paylaşımın yıl-
lardır anlatmaya çalış-
tıkları adaletsizliğin ve 
bu sezon yaşanan akıl 
almaz olayların bir fo-
toğrafı niteliğinde ol-
duğunu belirtti. 

Fenerbahçe olarak 
saha içinde ve dışında 
standart dışı kararla-
rın Süper Lig'in kade-
rini etkilediğini 
defalarca belirttikle-
rini aktaran Gebetaş, 
"Dün kamuoyu günde-
mine gelen görüntüler 
bir kez daha gösteri-
yor ki Türk futbolu 
büyük bir kördüğüm 
ve bataklığın içerisine 
çekilmektedir. Ha-
kemler etki ve baskı 
ile verdikleri standardı 
olmayan kararlar ile 
ligin kaderine, sezo-
nun gidişine etki et-
mekte, sorumlular bu 
vahameti izlemekle 
yetinmekle kalmayıp 
bu oluşuma zemin ha-
zırlamakta, futbola ya-
tırım yapan, emek 
harcayan kulüplerin 
ve milyonlarca tarafta-

rın hakkı ve hayalleri 
yenmektedir." ifadele-
rini kullandı. 

MHK'nin söz ko-
nusu karşılaşmanın 
hakemine 1, VAR ha-
kemine ise 2 hafta 
görev vermediğini ha-
tırlatan Gebetaş, şöyle 
devam etti: 

"Maç hakemi sadece 
1 haftalık aranın ar-
dından 3 maç ile ödül-
lendirilmiş olup; VAR 
hakemi de 30. hafta 
ile birlikte tekrar 
görev almaya başla-
mıştır. Trendyol Süper 
Lig'in 27. haftasında 
oynadığımız Kasım-
paşa müsabakasının 
VAR hakemine ise 3 
haftadır Merkez 
Hakem Kurulu tara-
fından görev verilme-
mektedir. Haykırarak 
kaç sezondur anlat-
maya çalıştığımız zih-
niyet keyfi bir şekilde 
bu sezonu da dizayn 
etmeye devam etmek-
tedir." 

Gebetaş, "Buradan 
Türkiye Futbol Fede-
rasyonuna sesleniyor, 
bu konuda bir açık-
lama beklediğimizi, 
sezon boyunca bu ve 
buna benzer yapılan 
tüm toplantı kayıtları-
nın yayınlanmasını is-
tediğimizi 
kamuoyunun bilgisine 
sunuyoruz." yoru-
munda bulundu.

Galatasaray Sportif AŞ Başkan Vekili Erden Timur, "Tüm VAR kayıtları, seminerler 
açıklansın, şeffaf olsun her şey. Herkes o zaman daha fazla tatmin olacak" dedi.

Sarı-lacivertli yönetici Can Gebe-
taş, "Dün kamuoyu gündemine 
gelen görüntüler bir kez daha gös-
teriyor ki Türk futbolu büyük bir 
kördüğüm ve bataklığın içerisine 
çekilmektedir." ifadesini kullandı.

Antalya'da düzenlenen 2. Down Sendromlular Dünya Spor Oyunları'nda 
 (Trisome Oyunları) milli sporcular, 92 madalyayla organizasyon tarihine geçti.

“Türk futbolu  
bataklığa çekiliyor”

MHK Eğitimcisi 
Hugh Dallas'ın 
Trendyol Süper Lig'in 
27. haftasının ardın-
dan hakemlerle çevrim 
içi yaptığı değer-
lendirme toplantısının 
Galatasaray-Bitexen 
Antalyaspor müs-
abakasıyla ilgili olan 
bölümü, izinsiz bir 
şekilde sosyal me-
dyada yer aldı. 

TFF'den söz konusu 
görüntülerin sosyal 
medyaya düşmesiyle 
ilgili yapılan açıkla-
mada, "MHK'nin 
düzenli olarak çevrim 
içi yaptığı iç değer-
lendirme toplan-
tılarından biri olan, 1 
Mart 2024 Cuma tar-
ihli toplantı rutin bir 
eğitim çalışmasıdır. 
Kamuoyuna kapalı ve 
kurum içi yapılan bu 
toplantının bazı 
bölümleri sorumsuz ve 
kötü niyetli kişilerce 
bağlamından 
koparılarak bazı sosyal 
medya mecralarında 
yayınlanmış ve ka-

muoyu yönlendirilmek 
istenmiştir." denildi. 

Hukuken suç! 
Toplantının izinsiz 

paylaşılmasının suç 
olduğunun vurgu-
landığı açıklamada, 
"Öncelikle şunu belirt-
mek isteriz ki bu 
toplantılarda haftanın 
öne çıkan, kritik 
hakem kararları 
değerlendirilerek, 
kararlar üzerinde 
katılanların yorumları 
alınıp, emsal olayların 
tartışılması ile birlikte 
en uygun sonuca 
ulaşılması hedeflen-
mektedir. Kamuya ka-
palı ve kurum içi 
yapılan bu toplantıyı 
izinsiz yayınlamak 
hukuken suçtur. 
Konuyla ilgili soruş-
turma başlatılmıştır." 
ifadeleri kullanıldı. 

Türk futbolunun 
hedef alınarak algı 
kirliliği oluşturulmak 
istendiğini ileri süren 
TFF, toplantının 
tamamının YouTube 
hesabında paylaştı.

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF), bir 
bölümü sosyal medyada yer alan Merkez 
Hakem Kurulu (MHK) toplantısının 
tamamını yayımladı.

Tamamı yayımlandı
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Siber güvenlik uzmanları 
tüketicileri artan  
"oltalama" saldırılarına 
karşı uyardı 

Kaspersky Global Araştırma ve Analiz 
Ekibi Güvenlik Araştırmacısı Mert Değir
menci, AA muhabirine, tüketicilerin siber 
güvenlikle ilgili en büyük endişesinin, fidye 
yazılım saldırıları ve mobil tehditler 
olduğunu anlattı.Değirmenci, "Fidye 
yazılımı saldırıları, kötü niyetli yazılımların 
cihazlara bulaşarak dosyaları şifrelemesi ve 
ardından fidye talep etmesiyle gerçek
leşiyor." dedi.2022'den 2023'e kadar fidye 
yazılımı sayısında yüzde 30'luk artış tespit 
ettiklerini belirten Değirmenci, söz konusu 
saldırıların hem kurumların hem de birey
lerin maddi kayıplar yaşayarak faaliyet
lerini durdurmasına neden olduğunu 
bildirdi.Değirmenci, mobil tehditlerin de 
tüketiciler için önemli endişe kaynakların
dan biri olduğuna dikkati çekerek, şöyle 
konuştu:"Mobil cihazlar kişisel bilgileri 
içermesi nedeniyle siber suçlular için en 
temel hedeflerden birisi. Geçen yıl mobil 
siber tehditler yüzde 120 artarken özellikle 
reklam yazılımları, casus yazılımlar yaygın
laştı. Suçlular, zararlı uygulamalar, sahte 
mesajlar ve hedeflenmiş saldırılar gibi yön
temlerle mobil cihazlara sızabiliyor. Bu 
durum kişisel bilgilerin çalınarak kötü 
niyetli amaçlarla kullanılmasına neden ola
biliyor." 

 
"Bilinmeyen kaynaklardan gelen 

dosyalar açılmamalı" 
Tüketicilerin öncelikle sahte epostaları, 

mesajları veya telefon aramalarını tanımak 
için dikkatli olmaları ve şüpheli içeriklere 
karşı temkinli davranmaları gerektiğini 
vurgulayan Değirmenci, şu uyarıları yaptı: 

"Bilinmeyen kaynaklardan gelen 
dosyalar veya bağlantılar açılmamalı. Güçlü 
ve benzersiz şifreler kullanmak önemli. 
Güvenlik yazılımları kullanılmalı ve siber 
güvenlik konusunda güncel kalabilmek için 
düzenli olarak bilgi güncellemeleri takip 
edilmeli. Kullanıcılar bu yazılımların gün
cellemelerinin düzenli yapıldığına da emin 
olmalılar. Bu önlemler, tüketicilerin siber 
tehditlere karşı savunmasını güçlendirerek 
kişisel bilgilerinin güvenliğini sağlayabilir. 
Resmi ve güvenilir hizmet sağlayıcıları, 
siber güvenlik önlemleri ve güncellemeler 
konusunda daha donanımlı olmakta fayda 
var."Değirmenci, kurumsal yerlere yönelik 
saldırılar sonucu tüketicilerin mağduriyet 
yaşaması durumunda kurum içi siber 
güvenlik birimlerine bilgi verilerek 
saldırının raporlanması gerektiğini söyledi. 

Saldırının tespit edilmesinin yayılmasını 
ve zararlarının büyümesini engelleyebile
ceğini, bireysel mağduriyetlerde de saldırı 
gerçekleştiğinde doğru adımları atmanın 
önemli olduğunu ifade eden Değirmenci, şu 
değerlendirmede bulundu: 

"Saldırının detaylarını bildirmek ve 
gerekli adımları atmaları için uzmanlardan 
yardım almak gerekiyor. Saldırılar 
hesapları veya bilgileri etkilediyse ilgili 
servis sağlayıcılarla iletişime geçilmeli. 
Banka hesapları, sosyal medya platformları 
veya diğer çevrim içi hesaplardaki güvenlik 
sorunları, ilgili sağlayıcılar tarafından ele 
alınabilir ve hesapların güvenliği yeniden 
sağlanabilir. Bu süreçte, mağdurların kişisel 
bilgilerini ve hesaplarını korumak için 
önerilen güvenlik adımlarını izlemeleri 
önemlidir." 
 

2023'te 1 milyonun üzerinde kötü 
amaçlı yazılım saldırısı gerçekleşti 

ESET Türkiye Ürün ve Pazarlama 
Müdürü Can Erginkurban da Türkiye'de en 
çok mağduriyet oluşturan siber saldırı 
türünün fidye yazılımlar olduğunu söyledi. 

Siber suçluların her bir kullanıcıyı hedef 
olarak gördüğünü vurgulayan Erginkurban, 
"Bu hedefleme içinde, şirketler, kamu ve 
özel sektör kurumları, organizasyonlar ve 
de bireysel kullanıcılar yer alıyor." 
dedi.DarkWeb forumlarında Türk kurum
larından sızan verileri içeren 40'tan fazla 
liste bulunduğuna işaret eden Erginkurban, 
eğitim, bankacılık ve telekomünikasyonun 
çok etkilenen sektörler arasında yer aldığı 
bilgisini verdi.

Şirketten yapılan açıklamaya 
göre, milli SİHA, Tekirdağ’ın 
Çorlu ilçesindeki AKINCI Uçuş 
Eğitim ve Test Merkezi’nde 
gerçekleştirilen Orta İrtifa Sis
tem Tanımlama ve Performans 
Testinde ilk kez Aselsan tarafın
dan milli olarak geliştirilen 
ASELFLIR500 ile uçtu. 

 
Milli SİHA, milli kamera 
İcra edilen test kapsamında 

dünyadaki muadillerine göre en 
yüksek performansa sahip olan 
ASELFLIR500 ElektroOptik 
Keşif, Gözetleme ve Hedefleme 
Sistemi entegrasyonu başarıyla 
gerçekleştirildi. Test sırasında 
eğitim uçuşu yapan Bayraktar 
AKINCI TİHA da ASELFLIR500 
tarafından takip edildi. 

Böylece, Bayraktar TB3 SİHA, 
6 saat uçuş gerçekleştirdiği 25. 
uçuş testini de başarıyla tamam
lamış oldu.

ASELSAN, 35 milyon 130 bin dolar tu
tarında güdüm kitleri ve ASELFLIR500 
sistemini içeren 3 ayrı ihracat sözleşme
sine imza attığını duyurdu. 

Söz konusu sözleşmelerle GÖZDE 
güdüm kiti ve ASELFLIR500'ün ilk ihra
catı gerçekleştirilecek. 

ASELSAN ve TÜBİTAK SAGE ile ortak 
olarak geliştirilen GÖZDE güdüm kiti 
geçen yıl envantere girmeye başladı. 

GÖZDE, 500 libre sınıfında MK82 
genel maksat bombalarını INS/GPS ve 
Lazer Arayıcı Başlıklı (LAB) güdümlü 
mühimmata dönüştürerek sabit ve yük
sek hızlı hareketli (50120 
kilometre/saat) hedeflerin hassas vurul
masını sağlıyor. 

GÖZDE güdüm kiti, F16 ve F4 uçakları 
için sertifiye edildi, Bayraktar AKINCI Tİ
HA'ya entegrasyonu tamamlandı. 

ASELFLIR500 ElektroOptik Keşif, 
Gözetleme ve Hedefleme Sistemi, Türk 
savunma sanayisinin millileştirme çalış
malarının geldiği noktanın en önemli 
örneklerinden biri olarak dikkati çekiyor. 
İlk seri üretim ürünleri şubat ayında 

ortaya çıkan ASELFLIR500, hızla milli 
hava araçlarına entegre edilmeye baş
landı. 

Görüntü netliğiyle rakiplerini geride 
bırakan, hedeflerin daha hassas tespit 
edilmesini sağlayan ASELFLIR500, op
erasyonların başarısını artıracak, yüksek 
katma değerli ihracatla ülke ekonomisine 
katkı sağlayacak. 

Milli SİHA'larla yapılan testlerde sınıfın
daki ürünlerden daha iyi performans 
gösteren ASELFLIR500, 20 bin doları 
bulan ihracat kilogram değeriyle de yük
sek katma değerli ürünler için önemli bir 
örnek oluşturuyor.

AA muhabirinin aldığı bil
giye göre, Türkiye'nin önde 
gelen askeri araç üretici
lerinden FNSS Savunma Sis
temleri, 35 yıldır milli 
imkanlarla özgün olarak 
geliştirdiği 24 farklı savunma 
sistemiyle yurt içinde ve 
dışında birçok kullanıcıya 
hizmet veriyor. 

Türk Silahlı Kuvvetleri ile 
müttefik silahlı kuvvetlerinin 
kullanımı için paletli ve teker
lekli zırhlı muharebe araç 
aileleri ile silah sistemlerinin 
tasarım ve üretimini gerçek
leştiren FNSS, bu ürünlerle 
yüzlerce milyon dolarlık ihra
cat potansiyelinin ortaya çık
masını sağlıyor. 

FNSS, bu araçların yanında, 
geliştirdiği yenilikçi alt sis
temlerle çok sayıda teknolojik 
çözümü patent ve faydalı 
modelle tescilledi. 
Şirket, bu faaliyetler 

dolayısıyla son olarak Ankara 
Sanayi Odasının 60. kuruluş 
yılı ödül töreninde Faydalı 
Model Sayısını En Çok Artıran 
Firmalar Büyük İşletmeler 
kategorisinde ödül kazandı. 

FNSS, son dönemde çoğun
luğu özgün ARGE pro
jelerinin sonucu olmak üzere 
çok sayıda teknolojik çözüme 
imza attı, bunları patent ve 
faydalı modele dönüştürdü. 
Şirket bu çalışmalar kap

samında ortaya çıkan Seri 
Hibrit Paletli Araçlar İçin 
Çapraz Tahrikli ETrans
misyon ile patent başvurusu 
yaptı. 

Buluş, elektrikli ve seri hib
rit, paletli, skidsteer (nokta 
dönüşlü) özellikteki tekerli 
askeri araçlarda, insansız kara 
araçlarında ve iş 
makinelerinde kullanılan 
çapraz tahrikli elektrikli 
transmisyonu içeriyor. Bu
luşun en önemli amacını, 
çapraz tahrikli ve bağımsız 
tahrikli yapıyı birleştirerek 
ortak avantajları bir arada 
toplamak oluşturuyor. Sağ ve 
sol paleti yine birbirinden 
bağımsız 2 elektrik motoru 
tahrik ediyorken, bu motorlar 
arasına mekanik güç transfer

ine olanak sağlayan bir difer
ansiyel dişli grubu ve üçüncü 
bir tahrik motoru ekleniyor. 
Bu sayede hem daha küçük 
ebatlı motor kullanımına 
imkan sağlanıyor, hem de mo
torlara düşen görevler 
itibariyle 3 motor arasında 
etkin ve verimli bir güç 
dağılımı yakalanıyor. Aynı za
manda tek motor arızası du
rumunda diğer 2 motor ile 
sürüşe devam ediliyor. 

Bu çözümle mevcut 
teknikte var olan problemler 
çözülürken yeni, ekonomik, 
kullanışlı ve pratik bir trans
misyon tasarımı ortaya 
çıkarıldı. 

 
Güç Grubu Test Ünitesi 
Patent başvurusu yapılan 

Güç Grubu Test Ünitesi ise 
genellikle zırhlı araçların güç 
grubunda bulunan motor, 
transmisyon gibi unsurların 
gerekli parametreleri sağlayıp 
salamadığını ve sorunsuz 
çalıştığını teyit ve test etmek 
amacıyla geliştirildi. 

Savunma sanayisinde 
geliştirilen 6x6, 8x8 zırhlı tek
erlekli kara araçlarının güç 
grubunda bulunan motor, 
transmisyon gibi unsurlar, 
bakım işlemleri sonrası araca 
geri montesi öncesinde 

gerekli parametreleri 
sağladığını ve sorunsuz 
çalıştığını teyit için test 
ediliyor. 

       Buluşun en önemli amacını, 
güç grubunda bulunan bütün 
unsurların tek bir seferde 
araca montajı yapılmadan test 
edilmesini sağlaması oluştu
ruyor. Taşınabilir olarak tasar
lanan sistem sabit bir test 
düzeneğinin aksine istenen 
lokasyonda kullanılabiliyor. 

 
Buluş, özellikle kullanıcıya 

hız, vites, sıcaklık, yakıt 
değeri, akü durumu ve sistem 
üzerinde gerçekleşebilecek 
arızalar hakkında ekran ve 
uyarı ve gösterge paneli ile 
bilgilendirme yapıyor. Ünite, 
marş ile motorun çalıştırıl
masına, motor devrinin 
ayarlanmasına, vitesin 
değiştirilmesine imkan 
tanıyan, sensörlerle alınan 
ölçümlerin okunarak ilgili 
parametrelerin ekrana 
ve/veya uyarı ve gösterge 
paneline yansıtılmasına 
imkan tanıyan kontrol paneli 
içeriyor. 

Üniteyle bakım teknisyen
lerinin güç grubu bakımları 
en iyi düzeyde gerçekleştir
ilebiliyor, güç grubu bakım 
süresi kısalıyor. Böylelikle 

araçların kritik arıza hali ön
leniyor ve kullanılabilirlik 
süreleri arttırılıyor. Ünite, 
harici bir güç kaynağı ol
madan dahili bataryalar ile 
çalışabiliyor. 

 
Askeri Araçlar İçin Por

tatif Yük Kaldırma 
Mekanizması 

Patent belgesi verilen 
Askeri Araçlar İçin Portatif 
Yük Kaldırma Mekanizması, 
yükün araç üzerine kaldırıl
masını sağlayan el vinci, 
yükün asıl ağırlığını taşıyan 
taşıyıcı direk, ağırlık ölçümü 
yapılacaksa veya ağırlığı bilin
meyen bir birim kaldırıla
caksa dinamometreli taşıyıcı 
kol veya ağırlığı bilinen bir 
birim kaldırılacaksa portatif 
kol içeren portatif yük 
kaldırma mekanizmasından 
oluşuyor. 

Buluşun en önemli amacını, 
askeri araçların üzerine bir 
ekipman veya parça kaldırıl
ması gerektiğinde kolayca ku
rulup istenilen bölgede yük 
kaldırma operasyonunu 
gerçekleştirmesi oluşturuyor. 

Kolay kurulabilen ve kat
lanabilir olan mekanizma, 
araç üzerinde veya araç içinde 
kolayca istiflenebiliyor.

Bayraktar TB3 
ASELFLIR-500 ile uçtu 
Baykar’ın milli ve özgün olarak geliştirdiği Bayraktar TB3 SİHA, 

sınıfında dünyanın en iyisi olan yerli elektrooptik sistem 
ASELFLIR500 ile yaptığı ilk uçuş testini başarıyla tamamladı. 

ASELSAN en iyileri 
üretti, ihracat için 

beklemedi 
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